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Kuala Lumpur

PAS akan mengumumkan
calonnya untuk bertanding
pada Pilihan Raya Kecil

(PRK) Dewan Undangan Negeri
(DUN) Seri Setia dan Balakong,
Rabu ini.
Presidennya, Datuk Seri Hadi

Awang, berkata majlis pengumu-
man calon berkenaan akan diada-
kan di kawasan DUN ditandingi
parti itu.

“Kita akanmengumumkan calon
PAS pada Rabu ini. Pengumuman
dilakukan di kawasan yang kita
akan bertanding,” katanya.
Beliau berkata demikian kepada

NSTP selepas program Kuliah Dhu-
ha Perdana di Dataran Ilmu Kolej
Universiti Islam Zulkifli Muham-
mad (KUIZM) di Taman Melewar,
dekat sini, semalam.

Enggan ulas lanjut
Bagaimanapun, Hadi enggan me-
ngulas lanjut mengenai calon di-
pilih walaupun UMNO menyaran-
kan parti itu meletakkan bekas
Menteri Besar Selangor, Tan Sri
Abdul Khalid Ibrahim untuk ber-
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tanding pada PRK DUN Seri Setia.
Kerusi DUN Seri Setia kosong

berikutan kematian penyandang-
nya, Prof Dr Shaharuddin Bada-
ruddin, pada 2Ogos lalu,manakala
PRK DUN Balakong diadakan be-
rikutan kematian wakil rakyat ka-
wasan itu, Eddie Ng Tien Chee,
dalam nahas jalan raya, pada 20
Julai lalu.
Pada Pilihan Raya Umum Ke-14

(PRU-14), Shaharuddinmemenangi
kerusi DUN Seri Setia dengan ma-
joriti 19,372 undi, sementara Tien
Chee meraih kerusi DUN Balakong
dengan majoriti 35,538 undi.
Suruhanjaya Pilihan Raya (SPR)

menetapkan PRK DUN Balakong

dan Seri Setia diadakan serentak
pada 8 September dengan hari
penamaan calon ditetapkan 18
Ogos dan hari mengundi awal 4
September ini.
PAS sebelum ini tidak meletak

calon untuk bertanding pada PRK
DUN Sungai Kandis, 4 Ogos lalu
selepas UMNO membuat keputu-
san bertanding.

Hantar jentera
Di Kuala Terengganu, mesyuarat
jentera pilihan raya PAS akan di-
adakan dalam masa terdekat bagi
menentukan hala tuju dan strategi
menghadapi PRK DUN Seri Setia.
Pengarah Pilihan Raya PAS Pu-

sat, Dr Ahmad Samsuri Mokhtar,
berkata PAS seluruh negara akan
menghantar jentera ke Seri Setia
bagi memastikan kemenangan
calonnya.
“Berapa jumlah dan caranya

akan diputuskan pada mesyuarat
jentera parti dalam sehari dua ini,”
katanya selepas merasmikan Pe-
lancaran Bulan Kebangsaan dan
Kibar Jalur Gemilang 2018 Pering-
kat Negeri di sini, semalam.
Yang turut hadir, Speaker DUN

Terengganu, Yahaya Ali; Pengerusi
Jawatankuasa Agung Sambutan
Hari Kebangsaan 2018, Ariffin De-
raman; dan Ketua Polis negeri, Da-
tuk Aidi Ismail.

Hadi menyampaikan kuliah pada program Kuliah Dhuha Perdana di Dataran Ilmu KUIZM, di Taman
Melewar, Kuala Lumpur, semalam.

[FOTO ASYRAF HAMZAH /BH]
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PROGRAM PODIUM

Mahu jimat wang
 Menteri Belia dan Sukan, Syed Saddiq Syed Abdul Rahman  

memberi bayangan bakal melakukan penstrukturan semula  
program berkenaan dengan mengakui perbelanjaan program itu 
sangat tinggi tetapi pada masa sama tidak mahu menjejaskan  
pencapaian atletnya, sekali gus memberi petunjuk deretan pakar 
asing yang dibayar dengan gaji lumayan selama ini terpaksa  
angkat kaki selepas tamat Sukan Asia 2018 Ms.84

PROGRAM PODIUM

 
Oleh Jumiati Rosly
jumiati@nstp.com.my

 ̌ Seri Kembangan

Kontrak jurulatih asing 
yang bekerja di bawah 
Program Podium mung -

kin berakhir selepas Sukan 
Asia 2018 di Jakarta-Palembang 
susulan hasrat kerajaan mahu 
menjimatkan perbelanjaan.

Menteri Belia dan Sukan, 
Syed Saddiq Syed Abdul Rah -
man memberi bayangan mela-
kukan penstruktur semula 
program berkenaan dengan me -
ngakui perbelanjaan program 
itu didapati sangat tinggi.

Ketika ditanya sama ada 
penggunaan kepakaran pega-
wai asing yang menguruskan 
Program Podium akan dikaji 
semula, Syed Saddiq berkata: 

“Itu lah dia. Insya Allah.”
“Sekarang ini perbelanjaan 

(Program Podium) terlalu tinggi 
dan kita perlu mencari jalan 
untuk itu (mengurangkan per-
belanjaan).

“Kita sedang mengadakan 
perbincangan antara Kemen-
terian Belia dan Sukan (KBS) 
dan Program Podium untuk 
mencari titik pertemuan (jalan 
penyelesaian) kerana program 
ini yang sasarannya untuk 
melahirkan atlet berprestasi 
tinggi adalah teramat penting,” 
katanya selepas menyertai kejo-
hanan berbasikal MEX Ride 
2018 di sini, semalam.

Sasar 7 emas
Syed Saddiq berkata, secara 
umumnya Program Podium 
yang diperkenalkan pada 2016 
itu adalah bagus, namun pengu-
rangan perbelanjaan terpaksa 

dilakukan dan usaha mencari 
penajaan bagi menampung pro-
gram itu terpaksa dilakukan. 

“Kami akan mengadakan 
pembentangan penuh perbin  ca -
ngan selepas Sukan Asia nanti, 
lepas itu barulah akan mak -
lumkan.”

Jumaat lalu, tujuh pingat 
emas diletakkan buat kontin-
jen negara pada penyertaan 
Sukan Asia yang  berlangsung 
minggu hadapan namun ada 
beberapa pihak tidak bersetuju 
dengan sasaran diletakkan yang 
dianggap kecil dan tidak setim-
pal dengan perbelanjaan besar   
dilaburkan menerusi Program 
Podium.

Ketika ini, Program Podium 
diletakkan di bawah Institut 
Sukan Negara (ISN) dengan 
Tim Newenham dari Australia 
memegang jawatan Pengarah 
Program Podium.

Jurulatih asing dihadkan
 Kerajaan 

mahu jimatkan  
perbelanjaan  
selepas 
Sukan Asia
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Raja Muda Selangor, Tengku Amir Shah bersama Syed Saddiq menyertai kejohanan berbasikal MEX Ride 2018 di Seri Kembangan, semalam.

[ FOTO MUHD ZAABA ZAKERIA/BH ]
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Azizulhasni  
belum cukup 
‘panas’
Seri Kembangan: Biarpun meraih dua 
pingat emas dan satu gangsa pada Piala Trek 
China UCI 2018 di Taiyuan bulan lalu, jaguh 
berbasikal trek negara, Azizulhasni Awang 
menjelaskan dia masih belum berada di 
kemuncak prestasi sebenarnya.

“Dalam kejohanan sebelum ini, saya 
masih belum 100 peratus ‘peak’. Itu sebe-
narnya perkara yang bagus.

“Kami balik ke sini menjalani latihan ‘sen-
jata rahsia’ yakni latihan peringkat akhir 
yang mana kita memberi tumpuan kepada 
aspek kepantasan,” katanya selepas menyer-
tai perlumbaan berbasikal MEX Ride 2018, 
semalam.

Katanya, dengan berbaki lebih kurang 
dua minggu sahaja lagi menjelang tarikh 
perlumbaan, latihan peringkat akhir di Velo-
drom Nasional, Nilai itu diharap bakal mem-
beri peningkatan baginya dalam persiapan 
menghadapi temasya itu.

Kondisi terbaik
“Saya harap dalam baki masa yang ada  dan 
pergi ke Jakarta nanti, saya akan berada 
dalam prestasi terbaik untuk memenangi 
sekurang-kurangnya satu emas dulu,” kata-
nya yang akan bertolak ke Jakarta pada Aidil -
adha, 22 Ogos ini.

The Pocketrocketman itu berkata, motiva-
sinya untuk membawa emas untuk negara 
adalah tinggi dengan kondisi badannya 
berada pada tahap terbaik tanpa adanya 
gangguan lain termasuklah masalah kesi-
hatan.

Atlet bimbangan John Beasley itu yang 
terlepas membawa pulang pingat pada 
Sukan Asia empat tahun lalu di Incheon, 
akan menyertai tiga acara- keirin, pecut dan 
pecut berpasukan pada temasya di Jakarta 
nanti.

Terdahulu, Azizulhasni bersama-sama 
Menteri Belia dan Sukan, Syed Saddiq Syed 
Abdul Rahman, Raja Muda Selangor Tengku 
Amir Shah Sultan Sharafuddin Idris Shah 
dan juga Pengarah Urusan Kumpulan Maju, 
Faiq Abu Sahid menyertai kayuhan VIP 
sejauh 14 kilometer dalam perlumbaan yang 
pertama kali diadakan di Maju Expressway 
(MEX) itu.

Seramai 1,800 peserta turut menyertai 
MEX Ride 2018 yang julung kali diadakan 
dengan pelbagai acara dipertandingkan ter-
masuklah kayuhan Cabaran Kuala Lumpur 
Maju 90km, Kayuhan Santai Kuala Lumpur 
Maju 45km dan Ujian Masa Berpasukan 
45km.

Saya harap 
dalam baki masa 
yang ada  dan 
pergi ke Jakarta 

nanti, saya akan berada dalam 
prestasi terbaik memenangi 
sekurang-kurangnya satu  
emas dulu”
Azizulhasni Awang,
Jaguh berbasikal trek negara
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Tiada isu puak dalam pemilihan parti
S: Ramai mengkritik kenyata-
an YB bahawa wanita PKR per-
lu berhenti jadi 'pak turut'.
Apa komen YB?
J: Apabila saya ditanya oleh
wartawan sama ada saya me-
ngarah calon untuk bertanding,
saya tidak bersetuju bahawa
mereka harus diarah kerana ji-
ka mereka bersedia untuk ber-
sama saya, pemimpin yang baik
diperlukan bersama saya. Saya
tidak perlukan pak turut. Jadi
kalau seseorang itu diarah ber-
tanding dalam sesuatu pasu-
kan, pada saya itu budaya pak
turut iaitu budaya yang saya ti-
dak inginkan dalam kalangan
(ahli) Wanita saya. Itu maksud
saya yang sebenar.

S: Bagaimana mahu membuat
kritikan dan teguran yang be-
tul?
J: Kita harus melatih wanita da-
lam setiap platform untuk mem-
beri kritikan membina. Apabila
kita tegur, bukan bermaksud kita
meruntuh sesiapa. Bila beri te-
guran, mesti melalui laluan betul
selain perlu hujah yang berkesan.
Jadi, inilah cara saya melatih
pimpinan di sekeliling saya. Kri-
tikan mesti membina, kalau tak
beri laluan kepada kritikan mem-
bina, sampai bila-bila pun kita ti-
dak akan dapat bina wanita yang
berfikiran kritikal. Saya lihat de-
ngan menawarkan diri sebagai
calon, ia bukan saja untuk PKR,
tetapi juga untuk Pakatan Hara-
pan (PH). Seterusnya apabila PH
jadi kerajaan, kita juga tawarkan
model kepemimpinan wanita di
Malaysia.

S:Adakah terdapat isu puak di
mana setiap individu bertan-
ding terima sokongan, sama
ada daripada Ketua Umum
PKR, Datuk Seri Anwar Ibra-
him atau Presiden PKR, Datuk
Seri Dr Wan Azizah Wan Is-
mail?
J: Pada saya, tidak wujud isu
puak kerana saya percaya Da-
tuk Seri Anwar dan Datuk Seri
Dr Wan Azizah mengalu-alukan
semua pimpinan yang mena-
warkan diri (bertanding pemi-
lihan) kerana mereka tahu ta-
waran yang kami berikan ini
adalah untuk masa depan parti.
Tidak ada puak Dr Wan Azizah
atau Anwar. Ini adalah ‘team’
Keadilan yang ke hadapan.

S:PKR sudah berjaya menjadi
kerajaan, adakah agenda re-
formasi akan diteruskan?

J: Ya, sudah pasti kita akan te-
rus dengan agenda reformasi
kerana sebelum ini reformasi
hanya setakat jalanan dan slo-
gan. Apabila sudah jadi kera-
jaan, kita kena teliti dan nilai
semula apa yang dilakukan se-
belum ini, sama ada ia mem-
buahkan hasil seperti diingin-
kan. Jika tidak, agenda refor-
masi perlu dilakukan. Sebagai
contoh, jika dipertanggungja-
wabkan ke atas zakat, kita bu-
kan hanya perlu mengira bera-
pa ramai penerima zakat seper-
ti dilakukan sebelum ini. Kita
juga perlu kira berapa ramai as-
naf yang keluar daripada golo-
ngan asnaf hasil bantuan zakat.
Ini adalah pemikiran agenda re-
formasi, mesti fikir mengenai
penambahbaikan jangka pan-
jang.
S:YB mungkin ada peranca-

PEMILIHAN PKR

Pada saya,
pemilihan PKR sejak
dulu lagi persaingan
yang sihat. Apa
yang penting bagi
mereka yang
bertanding adalah
fokus dalam
menjaga kebajikan
rakyat secara
keseluruhannya,
bukan semata-mata
berpolitik. Ini
dibuktikan apabila
sayap wanita adalah
yang terbaik kerana
kebanyakan
manifesto yang
ditawarkan berjaya
dilaksanakan”

Haniza Mohamed Talha,
ADUN Lembah Jaya

Fuziah Salleh
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ngan perubahan dan penam-
bahbaikan untuk dibawa da-
lam PKR?
J: Saya tidak memerlukan ke-
dudukan untuk memberi sum-
bangan, saya akan cari jalan
sendiri untuk menyumbang ke-
pada parti. Saya pernah meme-
gang jawatan Ketua Wanita,
Naib Presiden, pengarah pili-
han raya dan kini pengarah la-
tihan, tetapi wanita di akar um-
bi perlu maju ke hadapan. Saya
mahukan wanita selepas ini
berdaya saing dalam erti kata
sebenar, wanita yang progresif
dan tegas di samping terus me-
ngekalkan ciri-ciri kewanitaan,
keibuan dan menjadi contoh
wanita di Malaysia yang boleh
diterima oleh masyarakat.

S:Apakah visi dan misi YB da-
lammenjadikan wanita seba-
hagian daripada pembangu-
nan negara. Adakah kali ini
matlamat itu akan tercapai,
bukan sekadar omong kosong?
J: Kita sudah tetapkan agenda
wanita yang mengandungi pel-
bagai langkah proaktif bagi me-
mastikan golongan ini menda-
pat tempat dalam proses pem-
bangunan negara, tidak hanya
tertumpu bagi kerja di belakang
tadbir. Sehingga kini, peratusan
wanita sebagai pembuat kepu-
tusan dan dasar negara sudah
melangkaui 30 peratus, melebi-
hi tahap minimum yang kita te-
tapkan sebelum ini. Semua lan-
tikan ini secara tidak langsung
membuktikan perjuangan yang
dibawa PKR bukan sekadar
omong kosong dan saya percaya
ia mampu diteruskan untuk
mengiktiraf wanita. Ini terma-
suk menduduki jawatan pen-
ting dalam sesebuah organisasi
dan tidak terikat dengan lelaki.

Cuti bersalin 90 hari juga ber-
jaya dilaksanakan di bawah Ke-
rajaan Selangor. Jadi, tidak tim-
bul isu omong kosong di sini.

S: Apa perancangan YB untuk
memperkasakan wanita?
J: Kita akan melatih wanita
supaya sentiasa bersedia berde-
pan masyarakat dengan ke-
trampilan yang baik dan keya-
kinan yang tinggi. Ini semua
akan dijalankan bersama kum-
pulan pemimpin wanita baharu
yang diketuai saya sekiranya
menang pemilihan nanti. Wa-
nita memerlukan 'push agenda'
yang berkesan untuk menjadi
sebahagian daripada pembang-
gunan negara.

S:Mengenai pemilihan PKR
kali ini, adakah terdapat isu
puak?
J: Pada saya, pemilihan PKR se-
jak dulu lagi adalah satu per-
saingan yang sihat. Apa yang
lebih penting bagi mereka yang
bertanding adalah fokus dalam
menjaga kebajikan rakyat seca-
ra keseluruhannya, bukan se-
mata-mata berpolitik. Ini dibuk-
tikan apabila sayap wanita ada-
lah yang terbaik kerana
kebanyakan manifesto yang di-
tawarkan berjaya dilaksanakan.
Dulu kita tiada wanita yang jadi
wakil rakyat, kini sudah ada
yang mewakili suara wanita.

S: Adakah agenda reformasi
PKR akan diteruskan wa-
laupun parti sudah jadi kera-
jaan?
J: Agenda reformasi akan dite-
ruskan bagi membawa peruba-
han ke arah penambahbaikan
negara yang lebih baik. Wa-
laupun sudah jadi kerajaan, ba-
nyak perkara yang perlu dibina
semula. Budaya kerja antara
perkara yang perlu melalui re-

formasi bagi memastikan kera-
jaan bersih dan berintegriti dan
agenda ini tidak akan mengha-
lang kita untuk menjadi lebih
baik.

S: Akhir sekali, apa perubahan
dan penambahbaikan yang
mahu dibawa YB dalam PKR?
J: Saya mahu mendukung agen-
da wanita dalam erti lain men-
jadi 'watch dog' supaya tang-
gungjawab untuk melakukan
yang terbaik tidak tersasar. De-
ngan semangat kerja berkum-
pulan, saya percaya wanita bo-
leh menjadi sebahagian besar
daripada suara penting dalam
parti, sekali gus berjaya dilihat
sebagai contoh oleh parti lain
untuk mencapai matlamat
yang ditetapkan dengan berke-
san.

Mereka ada kelebihan dan idea tersendiri dalam
usaha membentuk parti yang sekian lama melaung
semangat reformasi. Naib Presiden PKR merangkap
Ahli Parlimen Kuantan, Fuziah Salleh pernah me-
megang jawatan Ketua Wanita parti antara 2000
hingga 2007, kini kembali untuk merebut jawatan
lamanya. Saingannya, Ahli Dewan Undangan Negeri
(ADUN) Lembah Jaya merangkap EXCO Perumahan
dan Kehidupan Bandar Selangor, Haniza Mohamed
Talha. Ikuti temubual wartawan NSTP, Nur Lela
Zulkipli dan Farhana Syed Nokman bersama
kedua-dua calon jawatan Ketua Wanita PKR ini.

Pada saya, tidak
wujud isu puak
kerana saya percaya
Datuk Seri Anwar
dan Datuk Seri Dr
Wan Azizah
mengalu-alukan
semua pimpinan
yang menawarkan
diri (bertanding
pemilihan) kerana
mereka tahu
tawaran yang kami
berikan ini adalah
untuk masa depan
parti. Tidak ada
puak Dr Wan Azizah
atau Anwar. Ini
adalah ‘team’
Keadilan yang ke
hadapan”

Fuziah Salleh,
Ahli Parlimen Kuantan

Haniza Mohamed Talha
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PEMILIHAN PKR
S: Ramai mengkritik kenyataan YB bahawa wanita PKR perlu berhenti jadi 'pak turut'. Apa komen YB? Apabila saya
ditanya oleh wartawan sama ada saya mengarah calon untuk bertanding, saya tidak bersetuju bahawa mereka harus
diarah kerana jika mereka bersedia untuk bersama saya, pemimpin yang baik diperlukan bersama saya. Saya tidak
perlukan pak turut.
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LEBIH 6 0 0 waris Allahyarham Lamsah 
Mohamad daripada enam generasi berkumpul 
pada perjumpaan pertama dan meraikan Hari 
Raya Aidilfitri di Dewan Perbadanan Kemajuan 

Negeri Selangor (PKNS), Kelana Jaya, Selangor 
baru-baru ini. 

Perjumpaan itu diadakan bagi mengeratkan 
silaturahim antara waris keluarga Allahyarham 

dan dimeriahkan dengan sesi beramah mesra 
dan bacaantahlil. 

Cucu pertama Lamsah, Yahya Mat Samah, 
88, turut memberi ucapan bagi meraikan waris 

yangsebahagian besarnya datangdari Hulu 
Klang dan Bentong, Pahang. 

• SEBAH AGI AN daripada lebih 600 waris 
Allahyarham Lamsah Mohamad berkumpul 
pada perjumpaan pertama di Dewan 
Perbadanan Kemajuan Negeri Selangor 
(PKNS), Kelana Jaya, Selangor baru-baru ini. 
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SUMMARIES
LEBIH 6 0 0 waris Allahyarham Lamsah Mohamad daripada enam generasi berkumpul pada perjumpaan pertama dan
meraikan Hari Raya Aidilfitri di Dewan Perbadanan Kemajuan
Negeri Selangor (PKNS), Kelana Jaya, Selangor baru-baru ini. Perjumpaan itu diadakan bagi mengeratkan silaturahim
antara waris keluarga Allahyarham
dan dimeriahkan dengan sesi beramah mesra dan bacaantahlil. Cucu pertama Lamsah, Yahya Mat Samah, 88, turut
memberi ucapan bagi meraikan waris
yangsebahagian besarnya datangdari Hulu Klang dan Bentong, Pahang.
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SERI KEMBANGAN 12 Ogos -
Kerajaan Indonesia telah mem-
beri jaminan keselamatan bagi 
kontinjen negara dalam Sukan 
Asia Jakarta-Palembang minggu 
depan, kata Menteri Belia dan Su-
kan Syed Saddiq Syed Abdul Rah-
man. 

Syed Saddiq berkata, selain itu 
juga kementeriannya telah men-
gadakan perbincangan dengan 
pihak polis negara berkenaan 
dan Polis Diraja Malaysia (PDRM) 
mengenai keselamatan atlet yang 
mengambil bahagian dalam te-
masya dari 18 Ogos hingga 2 Sep-
tember ini. 

"Sebelum ini saya ke Indo-
nesia melakukan tinjauan di 
Pal'embang dan Jakarta, saya 
sempat berjumpa Presiden Indo-
nesia Joko Widodo dan mente-
rinya berbincang isu keselamatan 
(sempena Sukan Asia). 

"Mereka berjanji untuk me-
mastikan keselamatan atlet kita 
terjamin. Beberapa perkara perlu 
diperhalusi, antaranya saya di-

mmmiKammm 

maklumkan pihak PDRM akan 
pergi lebih awal ke Indonesia 
bagi mendapatkan taklimat lan-
jutan," katanya ketika ditemui 
pada kayuhan Maju Expressway 
(MEX Ride 2018) di kawasan Re-
hat dan Rawat Seri Kembangan 
di sini, hari ini. 

Turut menyertai kayuhan 
tersebut adalah Raja Muda Se-
langor, Tengku Amir Shah Sultan 
Sharafuddin Idris. 

Jaminan keselamatan diang-
gap penting memandangkan 
beberapa insiden membabitkan 
pasukan Malaysia di negara itu 
dengan yang terbaru pada 12 Julai 
apabila pemain skuad bola sepak 
bawah 19 tahun dilontar botol 
dan batu semasa kejohanan AFF 

Sebelum ini saya lce 
Indonesia melakukan 
tinjauan di Palembang 
dan Jakarta, saya sempat 
berjumpa dengan 
Presiden Indonesia 
Joko Widodo dan 
menterinya berbincang 
isu keselamatan." 

SYED SADDIQ SYED ABDUL RAHMAN 
Menteri Belia dan Sukan 

di Stadium Delta Sidorajo. 
Sementara itu, mengenai keke-

cohan dalam aksi persahabatan 
skuad bawah 23 tahun Malaysia 
dan Emiriah Arab Bersatu (UAE 
FA), Jumaat lalu, Syed Saddiq 
berkata perkara itu tidak sepa-
tutnya berlaku. 

"Kita akan bertegas, ia tidak 
sepatutnya berlaku. Pihak kera-
jaan dan Persatuan Bola Sepak 
Malaysia (FAM) akan pastikan isu 
ini diselesaikan dengan baik," je-
lasnya. 

Insiden pergaduhan itu ber-
laku pada waktu kecederaan se-
lepas pemain UAE, Mohammed 
Khalfan Al-Harazi mengasari pe-
main negara dan ia mencetuskan 
tindak balas. 

Pasukan UAE mengambil tin-
dakan menggugurkan Moham-
med Khalfan daripada senarai pe-
main negara itu pada Sukan Asia. 

Tindakan itu diambil selepas 
persatuan tersebut meneliti lapo-
ran awal yang mendapati Mo-
hammed Khalfan menjadi punca 
insiden tersebut. 

Dalam satu kenyataan di laman 
webnya semalam, Persatuan Bola 
Sepak UAE turut memohon maaf 
kepada FAM berhubung insiden 
itu yang tidak mencerminkan 
etika dan semangat kesukanan 
pasukan mereka. - BERNAMA 
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SERI KEMBANGAN 12 Ogos - Kerajaan Indonesia telah memberi jaminan keselamatan bagi kontinjen negara dalam
Sukan Asia Jakarta-Palembang minggu depan, kata Menteri Belia dan Sukan Syed Saddiq Syed Abdul Rahman. Syed
Saddiq berkata, selain itu juga kementeriannya telah mengadakan perbincangan dengan pihak polis negara berkenaan
dan Polis Diraja Malaysia (PDRM) mengenai keselamatan atlet yang mengambil bahagian dalam temasya dari 18 Ogos
hingga 2 September ini.
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d i m a k s u d k a n ia lah Ja lan 
J u r u a u d i t Ui/37, Seksyen Ul , 
Es te t P e r i n d u s t r i a n Hicom-
Glenmar ie , Shah Alam. Tiang 
p a p a n t a n d a j a lan ini j u g a s u d a h 
b e r k a r a t t e r u k d a n pe r lu d ica t 
s e m u l a a t a u d igan t i d e n g a n y a n g 
b a h a r u . 

Ase t -ase t MBSA sebegin i p e r l u 
d iperba ik i , d i se l engga ra a t a u 

d igan t i segera bagi m e n g e l a k k a n 
o r a n g a w a m , p e l a w a t a t a u 
p e l a n c o n g y a n g d a t a n g ke 
k a w a s a n ini d a r i p a d a t e r s e s a t 
a p a t a h lagi m e m b u r u k k a n i m e j 
Shah A l a m sebaga i s e b u a h 
b a n d a r raya . 

SAUDARA PENGARANG, 

MOHON Majl is B a n d a r a y a Shah 
A l a m (MBSA) perba ik i a t a u 
g a n t i k a n p a p a n t a n d a j a l an y a n g 
t e l a h l a m a s e n g e t d a n l u s u h se r ta 
n a m a j a l an d i r o s a k k a n d e n g a n 
p e l e k a t ke r t a s ik lan p e m i n j a m 
w a n g h a r a m . 

P a p a n t a n d a j a lan y a n g 

r i * * ^ APAwtanoamosSm 
di Estet Perindustrian 

Hicom-Glenmarie, Shah 
Alam Selangor. - GAMBAR 

IHSAN PEMBACA 

KAMARUDDIN HASSAN 
Seksyen 8, Shah Alam 
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SUMMARIES
MOHON Majlis Bandaraya Shah Alam (MBSA) perbaiki atau gantikan p a p a n t a n d a j a l an yang t e l a h lama
senget d a n l u s u h serta nama j a l an dirosakkan dengan pelekat kertas iklan p e m i n j am wang haram.
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Kuala Lumpur 

Saya belum 100 peratus memuncak: Azlzulhasni 
Biarpun meraih dua pingat 
emas dan satu gangsa pada 
kejohanan Piala Trek China 
UCI2018 di Taiyuan bulan 
lalu, jaguh berbasikal trek 
negara Azizulhasni Awang 
menjelaskan dia masili 
belum berada di kemuncak 
prestasi sebenarnya. 

"Pada kejohanan sebelmn 
ini, saya belum 100 peratus 
memuncak. Itu sebenarnya 
perkara yang bagus. 

"Kami balik ke sini 
menjalani latihan 'senjata 
rahsia' yakni latihan 
peringkat akliir yang mana 
kami memberi tumpuan 
aspek kepantasan," 
katanya selepas menyertai 
perlumbaan berbasikal 
MEX Ride 2018, semalam. 

Katanya, dengan berbaki 

lebih kurang dua minggu 
menjelang perlumbaan, 
latihan peringkat akhir di 
Velodrom Nasional, Nilai 
diharap bakal memberi 
peningkatan baginya dalam 
persiapan menghadapi 
temasya itu. 

"Saya harap dalam baki 
masa yang ada dan pergi ke 
Jakarta nanti, saya akan 
berada dalam prestasi 
terbaik untuk memenangi 
sekurang-kurangnya satu 
emas dulu," katanya yang 
akan bertolak ke Jakarta 
pada Aidiladha, 22 Ogos ini. 

Pelumba bergelar The 
Pocket Rocketman itu 
berkata, motivasinya untuk 
membawa emas untuk 
negara adalah tinggi dengan 
kondisi badannya berada di 

tahap terbaik tanpa 
gangguan lain termasuk 
masalah kesihatan. 

Atlet bimbingan John 
Beasley itu yang terlepas 
membawa pulang pingat 
pada Sukan Asia Incheon 
empat tahun lalu, akan 
menyertai acara keirin, 
pecut dan pecut berpasukan 
pada temasya di Jakarta. 

Terdahulu, Azizulhasni 
bersama Menteri Belia dan 
Sukan Syed Saddiq Syed 
Abdul Rahman, Raja Muda 
Selangor Tengku Amir Shah 
Sultan Sharafuddin Idris 
Shah dan Pengarah Urusan 
Kumpulan Maju, Faiq Abu 
Sahid menyertai kayuhan 
VIP sejauh 14 kilometer 
dalam perlumbaan yang 
diadakan di MEX. 
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Kuala Lumpur
Biarpun meraih dua pingat emas dan satu gangsa pada kejohanan Piala Trek China UCI2018 di Taiyuan bulan lalu,
jaguh berbasikal trek negara Azizulhasni Awang menjelaskan dia masili belum berada di kemuncak prestasi
sebenarnya. "Pada kejohanan sebelmn ini, saya belum 100 peratus memuncak. Itu sebenarnya perkara yang bagus.
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SYED SADDIQ CANTAS 

SYED SADDIQ CANTAS 
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K o n t r a k b a k a l t a m a t 
• Tugas jurulatih asing Program Podium mungkin 
berakhir selepas Sukan Asia 2018 di Jakarta Palembang 

Jumiati Rosly 
jumiati@nstp.com.my 

Kuala Lumpur 

Kontrak jurulatih 
asing yang bekerja di 
bawah Program Po-

dium mungkin berakhir se-
lepas Sukan Asia 2018 di Ja-
karta Palembang susulan 
hasrat kerajaan mahu men-
jimatkan perbelanjaan. 

Menteri Belia dan Sukan, 
Syed Saddiq Syed Abdul 
Rahman memberi bayangan 
melakukan penstrukturan 
semula program itu dengan 
mengakui perbelanjaan 
program itu didapati sangat 
tinggi. 

Ketika ditanya sama ada 
penggimaan kepakaran pe-
gawai asing yang menguras-
kan Program Podium akan 
dikaji semula, Syed Saddiq 
berkata: "Itulali dia. In-
sya-Allah. 

"Sekarang ini perbelanjaan 
(Program Podium) terlalu 
tinggi dan kami perlu men-
cari jalan untuk itu (mengu-
rangkan perbelanjaan). 

"Kami mengadakan per-
bincangan antara Kemente-
rian Belia dan Sukan (KBS) 
dan Program Podium untuk 
mencari titik pertemuan (ja-
lan penyelesaian) kerana 
program ini yang sasarannya 
untuk melahirkan atlet ber-
prestasi tinggi adalah teramat 

Kami akan mengadakan 
pembentangan penuh 
perbincangan selepas 
Sukan Asia, lepas itu 
baru dimaklumkan" 
Syed Saddiq 

penting," katanya selepas 
menyertai kejohanan berba-
sikal MEX Ride 2018 di sini 
semalam. 

Syed Saddiq berkata, se-
cara umumnya Program Po-
diurn yang diperkenalkan 
pada 2016 itu bagus nammi 

pengurangan perbelanjaan 
terpaksa dilakukan selain 
usaha mencari penajaan bagi 
menampung program itu. 

"Kami akan mengadakan 
pembentangan penuh per-
bincangan selepas Sukan 
Asia, lepas itu baru akan di-

maklumkan." 
Jumaat lalu, tujuh pingat 

emas disasarkan buat kon-
tinjen negara pada Sukan 
Asia yang bermula hujung 
minggu ini namun ada be-
berapa pihak tidak bersetuju 
dengan sasaran ditetapkan 

yang dianggap kecil dan ti-
dak setimpal dengan perbe-
lanjaan besar dilaburkan 
menerusi Program Podium. 

Ketika ini. Program Po-
dium diletakkan di bawah 
Institut Sukan Negara (ISN) 
dengan Tim Newenham dari 

Australia memegang jawatan 
pengarah program itu. 

Antara matlamat utama 
kewujudan Program Podium 
adalah untuk meletakkan 
negara dalam kelompok 10 
negara terbaik di Sukan Asia 
2018. 

"Tujuh (emas) itu adalah 
minimum dan kami letak tu-
juh hingga 11 emas. Pada ma-
sa sama sasaran yang dibuat 
adalah daripada ketua kon-
tinjen negara (CDM), Majlis 
Olimpik Malaysia (MOM) 
bersama mereka dari Po-
dium. Saya tahu banyak lagi 
perlu dibaiki," katanya. 

RAJA Muda Selangor, Tengku Amir Shah bersama 
Syed Saddiq menyertai kayuhan pada program 

MEX Ride 2018 di Lebuhraya MEX. 
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SYED SADDIQ CANTAS
Kuala Lumpur Kontrak jurulatih asing yang bekerja di bawah Program Podium mungkin berakhir selepas Sukan Asia
2018 di Jakarta Palembang susulan hasrat kerajaan mahu menjimatkan perbelanjaan.Menteri Belia dan Sukan, Syed
Saddiq Syed Abdul Rahman memberi bayangan melakukan penstrukturan semula program itu dengan mengakui
perbelanjaan program itu didapati sangat tinggi.Ketika ditanya sama ada penggimaan kepakaran pegawai asing yang
menguraskan Program Podium akan dikaji semula, Syed Saddiq berkata: "Itulali dia. Insya-Allah.
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Kanak-kanak dari 100 
tadika di Petaling Jaya 
menyertai program 5R 
(recyle, reuse, reduace, 
rethink and reinvent) 
Adventure bagi memupuk 
amalan kitar semula, baru-
baru ini.

Sebanyak 86 sekolah 
rendah pula menyertai 
program Kitar Semula 
Sekolah-Sekolah di Petaling 
Jaya, Selangor anjuran Majlis 
Bandaraya Petaling Jaya 
(MBPJ).

Program 5R Adventure 
di bawah Program Low 
Carbon Cities Framework 
dan program Kitar Semula 
Sekolah-sekolah di Petaling 
Jaya bermula 10 Julai lalu 
hingga 30 September ini. 

Datuk Bandar Petaling 
Jaya, Datuk Mohd Azizi 
Mohd Zain, berkata program 
julung kali yang diadakan 
itu bertujuan memupuk sifat 
kecintaan dan meneruskan 
amalan kitar semula dalam 
kalangan kanak-kanak serta 

pelajar sekolah. 
“Sekolah dan tadika 

yang berjaya mengumpul 
hasil jualan kitar semula 
berpeluang menerima 
hadiah berupa wang tunai 
yang ditaja sepenuhnya 

Syarikat Fraser & Neave 
Holdings Bhd (F&N).

“Barangan kitar semula 
yang akan diambil kira 
adalah kertas, plastik, tin 
aluminium, kotak dan bekas 
kotak minuman,” katanya 

yang turut merasmikan 
acara berkenaan.

Pihak F&N selaku 
penaja yang menyokong 
usaha penjagaan alam 
sekitar juga berperanan 
membantu MBPJ dengan 

100 MURID TADIKA SERTAI 5R

AZIZI (tiga kiri) ketika melancarkan Program 5R Adventure.
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mengadakan lawatan ke 
tadika di Petaling Jaya untuk 
memberi didikan berkenaan 
penjagaan alam sekitar, 
kitar semula dan mendidik 
kanak-kanak melakukan 
pembersihan di tadika 
masing-masing.

Hadiah tempat pertama 
kutipan kitar semula 
tertinggi bagi tadika adalah 
sebanyak RM800, tempat 
kedua adalah RM500 dan 
tempat ketiga RM200.

Sementara itu, hadiah 
istimewa untuk kutipan 
tin minuman tertinggi 
adalah sebanyak RM300 
dan hadiah istimewa 
daripada Tetra Pak Malaysia 
untuk kutipan bekas kotak 
minuman tertinggi pula 
berjumlah RM300.

Bagi kategori sekolah 
pula, terdapat dua kategori 
dibahagikan iaitu kategori 
1 sekolah rendah sementara 
kategori 2 untuk sekolah 
menengah. Hadiah bagi 
kedua-dua kategori adalah 

tempat pertama sebanyak 
RM1,000, tempat kedua 
RM900, tempat ketiga 
RM800, tempat keempat 
RM700.00 dan tempat 
kelima RM600.

Hadiah sagu hati juga 
akan diberikan untuk 
tempat keenam hingga 
kesepuluh iaitu sebanyak 
RM300. 

Turut diperkenalkan 
Anugerah Khas Kutipan 
Aluminium Tertinggi, 
Anugerah Khas Kutipan 
Plastik Tertinggi dan 
Anugerah Khas Kutipan 
Kotak Minuman Tertinggi. 
Masing-masing akan 
menerima RM500.

Mohd Azizi berkata, 
pelancaran program 
berkenaan akan mendapat 
penyertaan dan sambutan 
yang tinggi daripada pihak 
pengurusan tadika serta 
sekolah di Petaling Jaya. 
Majlis penyampaian hadiah 
dijangka diadakan pada 
Oktober ini.
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SUMMARIES
Kanak-kanak dari 100 tadika di Petaling Jaya menyertai program 5R (recyle, reuse, reduace, rethink and reinvent)
Adventure bagi memupuk amalan kitar semula, barubaru ini. Sebanyak 86 sekolah rendah pula menyertai program Kitar
Semula Sekolah-Sekolah di Petaling Jaya, Selangor anjuran Majlis Bandaraya Petaling Jaya (MBPJ).Program 5R
Adventure di bawah Program Low Carbon Cities Framework dan program Kitar Semula Sekolah-sekolah di Petaling
Jaya bermula 10 Julai lalu hingga 30 September ini.
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Sukan Asia: 
Azizulhasni 
optimis 
raih emas 
»60 

JAGUH lumba basikal negara, Azizulhas-
ni Awang optimis mampu menunjukkan 
prestasi terbaik, sekali gus merangkul 

pingat emas pada temasya Sukan Asia 2018 
di Jakarta dan Palembang, Indonesia dari 18 
Ogos hingga 2 September ini. 

Meskipun mengakui terganggu dengan kon-
troversi perselisihan faham antaranya dan 
Persekutuan Kebangsaan Berbasikal Malay-
sia (PKBM), namun Azizulhasni 
tetap positif mampu menampilkan 
kayuhan cemerlang dalam tiga 
acara yang disertai nanti. 

"Motivasi saya adalah untuk 
membawa pulang pingat emas, 
saya akan ambil bahagian dalam acara keirin 
dan pecut (acara individu dan berpasukan). 
Saya harap dapat pingat emas dalam satu dari-
pada acara individu. Kalau dapat dua itu bonus. 

"Namun, saya mahu fokus dengan satu 
pingat emas terlebih dahulu. Pada waktu ini 
boleh dikatakan prestasi saya berada pada 
tahap terbaik. Diharapkan tiada apa-apa 
masalah lain, seperti gangguan daripada luar 

4f£ v 

atau dalam, masalah kesihatan dan sebagai-
nya," katanya ketika ditemui pada acara ka-
yuhan Maju Expressway (MEX Ride 2018) di 
kawasan Rehat dan Rawat (R&R) Seri Kem-
bangan, Selangor semalam. 

Pelumba berusia 30 tahun itu menerusi 
akaun Instagramnya @azizulawangofficial, 
baru-baru ini melahirkan rasa kecewa terha-
dap kenyataan Presiden PKBM, Datuk Abu 

Samah Abdul Wahab dan artikel 
sebuah akhbar tempatan berta-
juk, Azizulhasni sukar ke Olimpik 
2020' dan 'Misi Menyelamatkan 
Azizulhasni'. 

Pelumba yang terkenal dengan 
jolokan The Pocket Rocketman itu sebelum ini 
meraih dua pingat emas dalam acara pecut dan 
keirin pada Piala Trek China 2018 di Taiyuan, 
China Julai lalu. 

Tambahnya, biarpun meraih dua pingat 
emas pada kejohanan berprestij itu, presta-
sinya belum sampai pada tahap kemuncak 
dan dia yakin boleh tingkatkan kelajuan ka-
yuhan pada Sukan Asia nanti. 

SUKAN ASUW-tS 

Jakar ta 
Palembang 
2018 

"Pada kejohanan sebelum ini, saya belum 
lagi peak. Selepas pulang ke Malaysia, saya 
fokus tingkatkan fasa kelajuan ketika latihan, 
nampak lebih banyak peningkatan dalam tem-
poh dua hingga tiga minggu ini. 

"Saya berharap dapat berada pada ta-
hap prestasi terbaik di sana," 
kata Azizulhasni yang per-
nah merangkul pingat emas 
pada Sukan Asia di Guang-
zhou, China pada 2010 
dalam acara keirin. 

Sementara itu, ham-
pir 2,000 peserta mengam-
bil bahagian dalam acara Kayuhan Maju 
Expressway 2018 yang turut disertai Raja 
Muda Selangor, Tengku Amir Shah Sultan 
Sharafuddin Idris Shah serta Menteri Belia 
dan Sukan, Syed Saddiq Syed Abdul Rah-
man. 

Kayuhan itu turut disertai atlet ber-
basikal kebangsaan yang mengambil 
bahagian dalam acara ujian masa 
berpasukan 45 kilometer. - Bernama 
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AZIZULHASNI 
akan menyertai 
tiga acara pada 
Sukan Asia 
2018 di Jakarta 
dan Palembang 
bermula hujung 
minggu ini. 
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Indonesia bagi jaminan keselamatan atlet Malaysia 
. . . . >1-1 . 1 , . - lahlk « m l ko 

BERBAKI lima hari menjelang Sukan 
Asia 2018 kerajaan Indonesia memberi 
jaminan keselamatan ke 
atas kontinjen negara yang 
akan berkampung di Jakarta 
dan Palembang apabila 
temasya empat tahun sekali 
itu bermula Sabtu ini. 

"Saya pergi ke Indonesia melakukan 
tinjauan di Palembang dan Jakarta, 

saya sempat berjumpa dengan 
Presiden Indonesia, Joko Widodo dan 

menterinya berbincang 
mengenai isu keselamatan. 

"Mereka berjanji 
untuk memastikan 
keselamatan atlet kita 
terjamin. Beberapa perkara 

perlu diperhalusi, antaranya saya 
dimaklumkan PDRM (Polis Diraja 

SUKAN ASIA KE-1S 

Jakar ta 
Palembang 
2018 

Malaysia) akan pergi lebih awal ke 
Indonesia bagi mendapatkan taklimat 
lanjutan," ujar Menteri Belia dan Sukan, 
Syed Saddiq Syed Abdul Rahman. 

Sebagai rekod, kontinjen Malaysia 
telah mendaftarkan seramai 426 
atlet pada Sukan Asia 2018 yang 
mempertandingkan 35 acara sukan. 

» LAPORAN DI MUKAI 

SYED 
SADDIQ 
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Jaminan keselamatan Indonesia 
KERAJAAN Indonesia telah mem-

ber i jaminan keselamatan bagi 
kontinjen negara di Sukan Asia 

Jakarta-Palembang minggu depan, kata 
Menteri Belia dan Sukan Syed Saddiq 
Syed Abdul Rahman. 

Syed Saddiq berkata, selain itu kemen-
teriannya telah mengadakan perbinca-
ngan dengan polis negara berkenaan dan 
Polis Diraja Malaysia 
(PDRM) mengenai 
keselamatan atlet 
yang mengambil 
bahagian dalam te-
masya dari 18 Ogos 
hingga 2 September 

' ""Sebelum ini saya « a » » » 
ke Indonesia melaku-
kan tinjauan di Palembang dan Jakarta, 
saya sempat berjumpa dengan Presiden 
Indonesia, Joko Widodo dan menterinya 
berbincang isu keselamatan (bersempena 
Sukan Asia). 

"Mereka berjanji untuk memastikan 
keselamatan atlet kita terjamin. Bebe-
rapa perkara perlu diperhalusi, antara-
nya saya dimaklumkan PDRM akan pergi 
lebih awal ke Indonesia bagi mendapat-
kan taklimat lanjutan," katanya ketika 
ditemui pemberita pada kayuhan Maju 
Expressway (MEX Ride 2018) di Seri 

S T A R T / F I N I S H 

* j 

TENGKU AMIR (tengah) dan Syed Saddiq (empat dari kiri) serta Azizulhasni (empat dari kanan) 
menyertai kayuhan Maju Expressway (MEX Ride 2018) di kawasan Rehatdan Rawat (R&R) Seri 
Kembangan semalam. 

Kembangan semalam. 
Berkenan berangkat menyertai kayu-

han itu ialah Raja Muda Selangor, Tengku 
Amir Shah Sultan Sharafuddin Idris 
Shah. 

Turut menyertai kayuhan tersebut 
ialah jaguh lumba trek negara, Azizul-

hasni Awang. 
Jaminan keselamatan itu dianggap 

penting memandangkan beberapa in-
siden membabitkan pasukan Malaysia di 
negara itu dengan yang terbaharu pada 12 
Julai apabila para pemain bawah 19 tahun 
(B-19) dilontar botol dan batu semasa ke-
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johanan Persekutuan Bola Sepak ASEAN 
(AFF) di Stadium Gelora Delta Sidorajo, 
Surabaya. 

Dalam pada itu, mengenai kekecohan 
pada perlawanan persahabatan skuad 
B-23 antara Malaysia dan Emiriyah Arab 
Bersatu (UAE) Jumaat lalu, Syed Saddiq 
berkata, perkara itu tidak sepatutnya ber-
laku. 

"Kita akan bertegas, ia tidak sepa-
tutnya berlaku. Pihak kerajaan dan Per-
satuan Bola Sepak Malaysia (FAM) akan 
pastikan isu ini diselesaikan dengan baik," 
katanya. 

Insiden pergaduhan itu berlaku pada 
tempoh kecederaan babak kedua selepas 
pemain UAE, Mohamed Khalfan Al-
Harazi mengasari pemain negara dan ia 
mencetuskan tindak balas. 

Berikutan itu, UAE telah menggugur-
kan Khalfan daripada senarai pemain me-
wakili negara itu pada Sukan Asia nanti. 

Tindakan diambil selepas persatuan 
itu meneliti laporan awal yahg mendapati 
Khalfan menjadi punca insiden pergadu-
han tersebut. 

Dalam satu kenyataan di laman se-
sawangnya pada Sabtu, UAE turut 
memohon maaf kepada FAM berhubung 
insiden tersebut yang tidak mencermin-
kan etika dan semangat kesukanan pasu-
kan itu. - Bernama 
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Majlis Syura Ulama buat keputusan siapa bertanding PRK DUN Seri Setia 

Pas senarai tiga nama calon 
Oleh SUHANA MD. YUSOP 

SHAH ALAM — Pas dijangka meng-
umumkan calon yang akan mewakili 
parti itu untuk bertanding pada Pili-

han Raya Kecil (PRK) Dewan Undangan 
Negeri (DUN) Seri Setia, Rabu ini. 

Timbalan Pengarah Pilihan Raya Pas 
Selangor, Mohd. Adram Musa (gambar) 
berkata, Pas Selangor telah menyerahkan 
tiga nama kepada Majlis Syura Ulama Pas 
untuk diteliti sebelum memuktamadkan 
calon parti itu. 

Bagaimanapun beliau enggan mengu-
las lanjut mengenai nama 
calon berkenaan dan butiran 
lanjut berhubung majlis pe-
ngumuman itu akan dibuat 
dalam masa terdekat. 

"Pengumuman akan dibuat 
oleh Presiden Pas, Datuk h Presiden Pas, Datuk 

Seri Abdul Hadi Awang 
pada majlis tersebut," ka-
tanya ketika dihubungi di 
sini semalam. 

Mengulas lanjut, Mohd. 
Adram turut menaflkan Pas 
bakal meletakkan bekas Men-
teri Besar Selangor, Tan Sri 
Abdul Khalid Ibrahim seba-
gai calon pada PRK DUN Seri 
Setia. 

Katanya, setakat ini Pas 
Terengganu telah menyatakan 
komitmen untuk membantu jentera 
parti negeri dalam usaha memastikan 
kemenangan Pas pada PRK DUN Seri 
Setia. 

Kerusi DUN Seri Setia kosong 
apabila penyandangnya, Dr. Sha-
haruddin Badaruddin meninggal 
dunia di Hospital Putrajaya aki-
bat barah usus pada 2 Ogos lalu. 
Barisan Nasional (BN) memutuskan 
untuk tidak bertanding di DUN Seri 
Setia sebaliknya memberi laluan ke-
pada Pas untuk meletakkan calon pada 
PRK itu yang diadakan serentak de-
ngan PRK DUN Balakong pada 8 Sep-
tember ini. 

Pada Pilihan Raya Umum ke-14 
(PRU-14), Shaharuddin yang merupa-
kan Pengerusi Jawatankuasa Tetap Hal 

Ehwal Islam, Pendidikan dan 
Pembangunan Modal Insan 
negeri itu memenangi kerusi 
DUN Seri Setia dengan de-
ngan majoriti 19,372 undi. 

Beliau memperoleh 29,250 
undi sekali gus mengalah-
kan calon BN, Datuk Yusoff 
HM Haniff yang mendapat 
9,878 undi manakala calon 
Pas, Mohd. Ghazali Daud 
(4,563) serta calon Bebas, S. Vig-
neswaran (217). 

Suruhanjaya Pilihan Raya 
(SPR) sebelum ini mengumum-
kan tarikh PRK DUN Seri Setia 
pada 8 September depan seren-
tak dengan PRK DUN Balakong 
manakala tarikh penamaan calon 
ditetapkan pada 18 Ogos ini. ditetapkan pada 18 Ogos ini. 

Seramai 53,492 pemilih layak mengundi 
bagi PRK DUN Seri Setia iaitu mengikut 
daftar pemilih sehingga suku pertama 
2018 yang telah dikemas kini pada 2 Ogos 
lalu. 

Dalam pada itu, Mohd. Adram turut 
mengesahkan parti itu tidak meletakkan 
calon pada PRK DUN Balakong yang ko-
song berikutan kematian wakil rakyat 
kawasan itu, Ng Tien Chee akibat kemala-
ngan jalan raya pada 20 Julai lalu. 

Pada PRU-14, Tien Chee yang bertan-
ding atas tiket Parti Keadilan Rakyat 
(PRK) menang di kerusi DUN Balakong 
dengan majoriti 35,538 undi. 

Beliau memperoleh 41,768 undi sekali 
gus menumpaskan calon Pas, Mohamad 
Ibrahim Ghazali (6,230) dan calon BN, Lin 
Chin Wah (5,874). 

Penamaan calon: 18 Ogos 2018 
Pengundian awal: 4 September 2018 
Hari pengundian: 8 September 2018 
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Hilang fokus, terlalu yakin punca skuad Sang Kancil diikat PKNS FC 3-3 

Kerugian besar terlepas tiga mata 
HILANG fokus dan terlalu yakin — 

* . - u * . —I I LANG fokus dan terlalu yakin 
antara faktor menyebabkan kega-
galan Melaka United mengutip 

mata penuh di laman sendiri selepas 
sekadar mencatat keputusan seri 3-3 
dengan pasukan Perbadanan Kemajuan 
Negeri Selangor (PKNS FC) dalam aksi 
Piala Malaysia kelmarin. 

Ketua Jurulatih Melaka United, E. 
Elavarasan 
berkata, tiga 

penyamaan P ^ J © U n r f l 
oleh skuad M P I A L A 
The Red V W MALAYSIA 
Ants dalam 
tempoh lima 
minit sebelum tamat perlawanan itu satu 
kerugian buat pasukan bimbingannya 
untuk mengukuhkan kedudukan dalam 
Kumpulan B. 

Beliau berkata, pasukan lawan juga 
lebih bernasib baik kerana kemampuan 
mereka menyerang dan menghasilkan gol 
sekali gus membolehkan mereka berkong-
si mata ketika perlawanan seakan-akan 
berpihak kepada tuan rumah. 

"Sedikit kelekaan dalam tempoh lima 
minit ketika para pemain terlalu fokus un-

tuk bertahan selain dua pemain gantian 
dimasukkan dan menyebabkan bahagian 
tengah kosong sehingga kita terlepas un-

tuk mendapat tiga mata. 
"Ini memberi kita pengajaran dan mem-

perbaiki kesilapan pada perlawanan akan 
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-

datang selain lebih fokus bagi mencari 
kemenangan untuk berada di kedudukan 
lebih baik. 

"Secara keseluruhannya semua pe-
main mempamerkan kesungguhan dan 
permainan yang baik tetapi nasib kurang 
menyebelahi kami," katanya. 

Pada perlawanan itu Melaka United 
membuka jaringan pada minit kelapan 
menerusi Lee Chang Hoon apabila me-
nyudahkan hantaran Syahrul Azwari. 

Penjaga gol tuan rumah, Khairul Fahmi 
Che Mat turut cemerlang menafikan 
sekurang-kurangnya tujuh percubaan 
tepat PKNS FC pada babak pertama dan 

"keputusan itu kekal hingga rehat perla-
wanan. 

Gol kedua skuad Sang Kancil dihasil-
kan oleh Ifedayo Olusegun pada minit ke-
72, sebelum Chang Hoon menambah gol 
ketiga untuk Melaka United. 

Bagaimanapun lima minit sebelum 
perlawanan tamat, serangan berterusan 
PKNS FC berjaya membuahkan hasil 
apabila Romel Morales menewaskan 
Khairul Fahmi sebelum Bruno Oliveira 
menambah jaringan di minit ke-88 dan 
gol penyamaan diraih Rafael Ramazotti 
pada minit ke-90. 
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ya di Negeri Sembilan dan ia 
merupakan petanda baik dalam 

Haniza sangkal kenyataan kem Rafizi mengenai Zuraida 
KCJALA LUMPUR - Calon Ketua 
Wanita PKR, Haniza Talha menyangkal 
dakwaan kumpulan pro Rafizi Ramli 
yang sayap itu di bawah kepimpinan 
Zuraida Kamaruddin tidak membawa 
banyak perubahan dan berdepan ba-

nyak kepincangan. 
"Segala tuduhan 

pihak lawan terhadap 
Zuraida tiada bukti, 
hanya tuduhan liar," 
kata Ahli Dewan Un-
dangan Negeri Lembah 
Jaya itu kepada portal 
FMTdi sini semalam. 

Beliau memperta-
hankan Zuraida de-

ngan berkata, banyak pencapaian dike-
capi Wanita PKR termasuk menjadi ejen 
pembuat keputusan dalam pentadbiran. 

"Beliau (Zuraida) telah memasukkan 
dalam salah satu teras perjuangannya 
dengan memastikan sekurang-
kurangnya 30 peratus penglibatan 
wanita dalam semua peringkat mem-
buat keputusan," katanya. 

Sebelum ini, calon Naib Ketua Wan-
ita PKR, Datin Faezah Ariffin berkata, 
Ahli Parlimen Ampang itu tidak efektif 

HANIZA 
ZURAIDA (duduk, dua dari kanan) yang kini merupakan Menteri Perumahan dan Kerajaan 
Tempatan didakwa tidak membawa banyak perubahan kepada Wanita PKR sepanjang 
menerajui sayap itu. 

dan tidak membawa banyak perubahan 
kepada Wanita PKR sepanjang men-
erajui sayap itu. 

Zuraida yang juga Menteri Peru-
mahan dan Kerajaan Tempatan akan 
bertanding jawatan Naib Presiden PKR 
pada pemilihan parti kali ini. 

Sementara itu, di Kota Kinabalu, 
Sabah, Zuraida berkata, beliau tidak 

mahu terlibat dalam 'perang mulut' 
dengan calon-calon PKR terutama 
berhubung kenyataan bahawa beliau 
dianggap 'tidak efektif sebagai Ketua 
Wanita PKR. 

"Saya tak mahu layan kenyataan sep-
erti ini, ia tidak penting," katanya ketika 
meninjau masalah setinggan di sini se-
malam. 
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Senarai Majlis Pimpinan 
Pusat PKR 2018-2021 

PRESIDEN 
Datuk Seri Anwar Ibrahim 
(menang tanpa bertanding) 

TIMBALAN PRESIDEN 
(1 KERUSI) 
1. Rafizi Ramli 
2. Datuk Seri Mohamed 

Azmin Ali 
NAIB PRESIDEN 
(4 KERUSI) 
1. William Leong 
2. Michael Tamil 
3. Datuk Johari Abdul 
4. K. Subramaniam 
5. P. Balasubramaniam 
6. Nurul Izzah Anwar 
7. Dr.A.XavierJayakumar 
8. TianChua 
9. Azan Ismail 
10. K. Vasantha Kumar 
11. Zuraida Kamarudin 
12. Shamsul Iskandar 

Mohd. Akin 

MPP: Calon 86 orang 
(20 kerusi) 

KETUA WANITA 
(1 KERUSI) 
1. Fuziah Salleh 
2. Haniza Talha 

TIMBALAN 
KETUA WANITA 
(1 KERUSI) 
1. Dr. Daroyah Alwi 
2. Rodziah Ismail 

KETUAAMK a KERUSI) 
1. Akmal Nasrullah 

Mohd. Nasir 
2. Mohd. Najwan Halimi 
3. Dr. Afif Bahardin 

TIMBALAN 
KETUAAMK 
(1 KERUSI) 
1. Naqiuddin Nazri 
2. Raymond Ahuar 
3. Muhammad Hilman 

Idham 
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UMUM UMUM 
• MOHON pihak yang berkenaan 

memasang lampu isyarat di jalan 
menghala ke Hospital Sungai Buloh 
bagi pengguna jalan raya dari arah 
Kuala Selangor untuk mengelakkan 
kejadian tidak diingini berlaku. 
>RAHMAH 

• SEDIH apabila melihat Ahli Parlimen 
yang tidak menunjukkan contoh baik 
kepada rakyat dengan melanggar 
prinsip Rukun Negara iaitu kesopanan 
dan kesusilaan. >KECEWA 

• HARAP Majlis Perbandaran Selayang 
mengambil tindakan sewajarnya 
kepada pemilik kenderaan tersadai 
yang diletakkan di tepi Jalan Bukit 
Rahman Putra, Sungai Buloh, Selangor 
sejak beberapa bulan lalu. >RIMAS 

• SYABAS kepada pihak Universiti 
Malaya yang komited untuk 
mengurangkan pengangguran dalam 
kalangan graduan melalui program 
penempatan kerjaya yang ditawarkan 
di universiti itu. >PELAJAR MENGANGGUR 
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High-performance athletes determine success of Podium Programme — Syed Saddiq 
SERI KEMBANGAN: High-
performance athletes at the 
Asian Games have a heavy 
responsibility on their shoulder 
as they are the barometer of 
the Podium Programme of the 
National Sports Institute (ISN) 
which started in 2015. 

When asked to comment whether 
the seven gold medal target for 
the event was reasonable as the 
Podium Programme had received 
a huge amount of allocation, Youth 
and Sports Minister Syed Saddiq 
Syed Abdul Rahman said the 
target was decided by the Podium 
Program, the Olympic Council of 
Malaysia and the Chef-de-Mission 
to the Asia Games. 

He also gave a positive response 
and described the Podium 
Programme as very significant in 
producing more high-performance 
athletes in the future. 

"But there are some things 
in the programme that need to 
be looked back on, especially 
in reducing expenditure and 
attracting more sponsorship. 

"The target of seven gold 
medals is the minimum target. 
As I said before, minimum seven 
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Raja Muda Selangor Tengku Amir Shah (centre) cycling together with Youth and Sports Minister Syed Saddiq Syed Abdul Rahman (fourth 
left) and National track cycling ace Azizulhasni Awang (fourth right) at the Maju Expressway (MEX) Ride 2018 in Seri Kembanagan 
yesterday. - Bernama photo 

to 11 gold medals. There are many 
more that need to be fixed in the 
program," he said when met 
by the press dur ing the Maju 
Expressway (MEX) Ride 2018 
at the Seri Kembangan rest and 
service area here yesterday. 

He said that in general, it is a 

good program but there needs 
to be more sponsors to reduce 
costs. 

"This is a very impor tan t 
programme, we will have a 
comprehensive discussion on 
it a f te r the Asian Games," he 
said. 

The podium is a special 
preparat ion program for local 
elite athletes under the ISN to 
help them achieve great success 
at in te rna t iona l sports events 
such as in the Commonwealth, 
Asia and Olympic Games. -
Bernama 
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Tebedu district needs Bomba, health clinic, says Manyin 
SERIAN: The Tebedu district 
here needs a Fire and Rescue 
Department (Bomba) station and 
a Type-3 Health Clinic to improve 
government services in the area. 

Tebedu assemblyman Dato Sri 
Michael Manyin Jawong said the 
Bomba station and public health 
facility are vital to ensure it is 
safe and secure for companies and 
industries to venture into Tebedu 
and set up operations, especially 
at the already completed Tebedu 
Industrial Estate. 

He was optimistic that once 
these companies and industries 
set up their operations in Tebedu, 
this will lead to creation of many 
job opportunities and the youths 
there do not have to migrate 
elsewhere to look for jobs. 

He also disclosed that sites for 
bothfacilities havebeen identified, 
butnothinghadmaterialisedunder 
the previous Barisan Nasional 
federal government. As such, he 
vowed to pursue this matter with 
the current Pakatan Harapan 
government in the hope they will 
implement it after considering the 
people's interest. 

"I will not stop requesting for 
these facilities to be built, in 
order to attract industries to set 
up operations in the industr ia l 
area. When factories are set 
up there, there will be many 
job opportunities. This was my 
promise before, to ensure our 
youths work here and do not have 

Manyin (seated centre) and other guests in a group photograph with the participants. 

to go to Kuala Lumpur, Johor, 
Penang and Selangor to look for 
jobs. 

"This is the effort I have been 
doing, and I am not going to stop. If I 
retire one day, I hope my successor 
will continue what I left behind. 
But as long as I am the ADUN 
(assemblyman), I will continue 
to make sure Bomba and Type-3 
Health Clinic will be realised in 
Tebedu," he said. 

Manyin, who is also Education, 
Science and Technological 
Research Minister, mentioned 
these in a dialogue session held 
during the closing of Youth 
Transformation Programme 
organised by Saberkas Tebedu 
branch and Ministry of Tourism, 
Arts, Culture, Youth and Sports at 
the Ranchan Multi Purpose Hall 

here yesterday. 
Several youths had taken the 

opportunity to ask Manyin during 
the dialogue session, and one of the 
questions was on plans to provide 
more employment opportunities 
for the youths in Tebedu. 

According to Manyin again, he 
had also hoped the Tebedu Inland 
Port near the border would provide 
job opportunities but this could 
not be fully realised due to trade 
restrict ions between Malaysia 
and Indonesia. 

He also disclosed that the idea 
of setting up a duty free zone was 
mulled for Tebedu at one time but 
this could not be achieved due to 
economic reasons. 

Meanwhile, Manyin in his 
speech praised the organisers 
of the event which encourages 

youths to be bolder in facing the 
challenges of the highly connected 
world where youths now compete 
at the global stage. 

"You must have the courage 
to speak up and talk on current 
issues. This event is a good 
platform to t ra in yourselves for 
the changes taking place in the 
world. 

"You no longer compete with 
friends in the village or in the 
district. But now you compete 
with friends from all around the 
world," he said. 

Also present at the event were 
Serian Resident Johnathan 
Lugoh, Saberkas Serian chairman 
Dr Simon Sinang Bada and 
the Ministry of Tourism, Arts, 
Culture, Youth and Sports officer 
Paul Kawin Pipo. 
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PIALA MALAYSIA 2018

PASUKAN MIFA melakar kemenangan kedua 
berturut-turut dalam aksi Kumpulan C kempen 
Piala Malaysia 2018 selepas menewaskan Kel-
antan 2-0.

Dalam saingan yang berlangsung di Stadium 
Majlis Bandaraya Petaling Jaya malam ini, MIFA 
membuka tirai jaringan menerusi sepakan penalti i 
pemain import dari Liberia, Kpah Sean Sherman 
pada minit ke-25.

Pasukan berstatus kelab itu dihadiahkan 
sepakan tersebut selepas bola terkena tangan 
pertahanan Kelantan, Muhammad Syaiful Alias 
dalam kotak penalti.

Selepas permainan bersambung, MIFA men-
jarakkan kedudukan        dengan jaringan kedua oleh 
J. Satrunan Pilli pada minit ke-74, dan kedudukan 
itu kekal sehingga tamat perlawanan. 

Pada 5 Ogos lepas, MIFA mengejutkan juara 
bertahan Johor Darul Ta'zim (JDT) 2-1 dalam aksi i 
pembukaan Kumpulan C.

Dalam satu lagi perlawanan Kumpulan C, JDT 
meraih kemenangan pertama selepas membela-
sah juara Piala Malaysia lima kali, Kedah 5-1 di 
gelanggang keramat mereka di Stadium Tan Sri 
Dato' Hj Hassan Yunos, Larkin. 

Skuad Harimau Selatan membuka jaringan 
menerusi tandukan Fernando Andres Marques 
pada minit ke-12, namun Kedah berjaya menya-
makan kedudukan pada minit ke-34 apabila 
sepakan ketua pasukan Sandro Da Silva ber-
jaya menewaskan penjaga gol JDT, Mohd Izham 
Tarmizi Roslan.

Seminit selepas rehat, JDT kembali menda-

hului apabila meraih gol kedua menerusi rembatan Natxo Insa dalam kotak 
penalti        dan pasukan tuan rumah terus menambah derita skuad Lang Merah 
menerusi sepakan percuma yang disempurnakan Ahmad Hazwan Bakri 
pada minit ke-71. Bernama

HALANG... Pemain MIFA, Satrunan Pilli Jayakumar (kiri) diasak pemain 
Kelantan, Mohamad Azwan Mohd Aripin (kanan) pada perlawanan Unifi 
Piala Malaysia 2018 antara MIFA dan Kelantan di Stadium AirAsia MBPJ 
Kelana Jaya. Bernama

MIFA terus cemerlang
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Antara Azmin & Rafizi
S ekarang menjadi tanda tanya 

dan spekulasinya ialah siapakah 
pilihan Datuk Seri Anwar 

Ibrahim di antara calon-calon yang 
bertanding untuk jawatan tertinggi, 
khususnya untuk jawatan timbalan 
presiden. Datuk Seri Mohamed 
Azmin Ali atau Mohd Rafizi Ramli?

Pendirian Anwar dalam hal ini 
adalah jelas dan nyata. Beliau 
mengambil sikap untuk berkecuali. 
Dalam satu program TV baru-baru 
ini, beliau berkata:

"Azmin sahabat karib & keluarga, 
pembantu & penyokong yang setia, 
berpengalaman mentadbir Selangor 
& bantu menjana kekuatan parti. 

Manakala Rafizi tegas 
mempertahankan idealisme, keras 
dalam pandangannya, pintar & 
berbakat dalam mengurus isu 
penting".

Rafizi memiliki kekuatan sendiri 
dan tidak memerlukan dokongan 
sesiapa. Sanggup meninggalkan 
jawatan dengan imbuhan  lumayan 
untuk bersama pejuang reformasi. 
Berani menegur sesiapa saja dalam 
mempertahankan prinsip dan hak 
walaupun berhadapan dengan 
hukuman penjara. Dia banyak berjasa 
kepada parti melalui kelantangannya 
dan keberaniannya untuk mendedah 
isu-isu yang panas seperti skandal 
1MDB, Cowgate, Felda, PFI dan lain-
lain lagi, kajian-kajiannya yang 
sistematik dan penuh rapi, Invoke 
yang dipimpinnya dengan penuh 
berkesan dan mendapat sokongan 
padu dari orang ramai dan juga 
kesetiaannya yang tak berbelah bagi 
kepada Anwar dan Datuk Seri Wan 
Azizah Wan Ismail.

Namun, Rafizi adalah replika Tun 
Dr Mahathir Mohamad di zaman 
mudanya. Dr Mahathir memiliki 

WAN HARON 
WAN HASSAN
Penulis Kanan
Sinar Harian

kekuatan sendiri tanpa mengharapkan 
dokongan orang lain. Berani 
mempertahankan prinsip dan hak. 
Dr Mahathir mengkritik Tunku Abdul 
Rahman ketika rakyat menjulang 
perdana menteri pertama sebagai 
bapa kemerdekaan. Tunku memecat 
Dr Mahathir daripada Umno, tetapi 
Dr Mahathir tidak pernah kecewa dan 
terus bersuara, sehingga dilabel  
sebagai Melayu ultra!

Pun begitu Rafizi tidak lepas dari 
kritikan dan persepsi negatif terhadap 
dirinya. Beliau dikatakan mempunyai 
ego yang besar, membawa sikap 
seolah-olah dia saja yang betul dan 
lebih tahu, keras dengan 
pandangannya dan kadangkala 
terlalu lantang mengkritik kerajaan 
PH, khususnya Dr Mahathir dalam 
beberapa isu-isu tertentu seolah-olah 
beliau berada di pihak pembangkang 
dan bukannya bersama kerajaan PH.

Azmin juga bukan calang-calang 
pemimpin. Dia mempunyai ciri-ciri 
peribadi dan kepimpinan yang baik 
sehingga berjaya mendapat 
kepercayaan Anwar,Dr Mahathir, Tun 
Daim Zainuddin dan juga ramai 
barisan pemimpin-pemimpin PKR 
yang lain. Dia juga disenangi oleh 
Sultan Selangor. Sejarah 
perjuangannya bersama Anwar 
dalam gerakan reformasi bermula 
pada waktu yang sama. Satu jangka 
masa yang panjang. Banyak 
pengorbanan dan sumbangannya 
kepada parti. Sebagai pembantu 
kepada Anwar, pada keseluruhannya 
dia boleh dikira setia kepada bosnya.

Rekodnya sebagai MB Selangor 
juga dikira cemerlang. Pun begitu dia 
berdepan dengan sedikit sebanyak 
persepsi negatif terhadap dirinya, 
termasuk dakwaan dan tuduhan 
tentang beberapa salahlaku semasa 

menjadi MB; tidak menghormati Wan 
Azizah dan pemimpin-pemimpin 
tinggi PKR yang lain; tidak cenderung 
kepada pendirian konsensus parti; 
mempunyai cita-cita peribadi yang 
amat tinggi sehingga sanggup 
membelakangi pemikiran dan 
pendirian parti dan sebagainya. 
Namun, semua itu tidak pula menjadi 
halangan untuk beliau terus mara dan 
maju ke depan dalam karier politiknya.

Untuk jawatan Naib Presiden, 
Ketua Pemuda, Ketua Wanita, 
perebutan dikira agak terbuka. Untuk 
jawatan Naib Presiden, inkumben 
seperti Nurul Izzah Anwar, Shamsul 
Iskandar Md Akin dikira mempunyai 
kelebihan tersendiri. Datuk Johari 
Abdul dan Zuraida Kamaruddin juga 
dikatakan mempunyai peluang yang 
baik untuk mengisi dua lagi tempat. 
Yang tidak menang kiranya boleh 
dilantik oleh Presiden untuk dua lagi 
jawatan naib presiden.

Akhirnya ahli-ahli parti yang 
berjumlah hampir sejuta yang akan 
membuat penentuan Ogos ini. 

Suasana dalaman PKR dari 
sekarang sehingga pemilihan nanti 
dijangka akan menjadi hangat. Setiap 

pihak yang terlibat sudah tentu akan 
berkempen habis-habisan untuk 
mencari dan meraih kemenangan 
masing-masing.

Dengan tertabalnya Anwar 
sebagai Presiden PKR dan bila 
selesainya pemilihan lain-lain jawatan 
nanti, maka Anwar akan berpeluang 
untuk memperkasakan PKR sebagai 
sebuah parti yang kuat dan mantap. 

Menyusun semula struktur 
organisasi dan membentuknya 
sebagai sebuah parti yang berdisiplin 
tinggi. Yang jujur dan peka dengan 
prinsip perjuangan parti. Dan barisan 
kepimpinan yang akur dengan 
keputusan parti. Menghormati 
Presiden. Serta mengatur gerak kerja 
secara konsensus dengan perpaduan 
dalaman yang cukup kukuh dan 
kental. Jika Anwar berjaya melakukan 
semua ini, maka bertambah yakinlah 
rakyat tentang kemampuannya untuk 
memimpin negara sebagai PM yang 
ke-8 nanti.

Sama-sama kita doakan yang 
terbaik untuk PKR dan seterusnya 
untuk Malaysia yang kita cintai ini. 
Selamat menyambut Hari 
Kemerdekaan Malaysia  yang ke-61.
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Azizulhasni 
optimis 
emas

Azizulhasni membara buru emas Sukan Asia
JAGUH lumba basikal negara 
Azizulhasni Awang optimis 
mampu menunjukkan pres-
tasi terbaik untuk merangkul 
pingat emas pada temasya 
Sukan Asia Jakarta-Palem-
bang dari 18 Ogos-2 Septem-
ber ini.

Meskipun mengakui ter-
ganggu dengan kontroversi 
perselisihan faham antara 
beliau dan Persekutuan Ke-
bangsaan Berbasikal Malay-
sia (PKBM), namun pelumba 
itu tetap positif yang beliau 
mampu menampilkan ka-
yuhan cemerlang dalam tiga 
acara yang disertai nanti.

“Motivasi saya adalah un-
tuk membawa pulang pingat 
emas, saya akan ambil baha-
gian dalam acara pecut ber-
pasukan, keirin dan pecut 
(acara individu). Saya harap 
dapat pingat emas dalam satu 
daripada acara individu. Ka-
lau dapat dua itu bonus.

“Tapi saya mahu fokus 
dengan satu pingat emas ter-

lebih dahulu. Pada waktu ini 
boleh dikatakan prestasi saya 
berada pada tahap terbaik, 
saya harap tiada apa-apa ma-
salah lain, seperti gangguan 
daripada luar atau dalam, 
masalah kesihatan dan seba-
gainya,” katanya ketika dite-
mui pada acara kayuhan 
Maju Expressway (MEX Ride 
2018) di kawasan Rehat dan 
Rawat (R&R) Seri Kembang-
an di sini, semalam.

Pelumba berusia 30 ta-
hun itu menerusi akaun In-
stagramnya @azizulawango-
fficial, baru-baru ini 
melahirkan rasa kecewa ter-
hadap kenyataan Presiden 
PKBM Datuk Abu Samah 
Abdul Wahab dan artikel se-
buah akhbar tempatan ber-
tajuk, 'Azizulhasni sukar ke 
Olimpik 2020' dan “Misi Me-
nyelamatkan Azizulhasni”.

Pelumba yang terkenal 
dengan jolokan “The Pocket 
Rocketman” itu sebelum ini 
meraih dua pingat emas da-
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Raja Muda Selangor Tengku Amir Shah (dua,kanan) bersama Menteri Belia dan Sukan Syed 
Saddiq Syed Abdul Rahman (empat,kanan) dan Jaguh Berbasikal negara Azizulhasni Awang 

(kanan) selepas perasmian Perlumbaan Maju Expressway (MEX) 2018, semalam. 

lam acara pecut dan keirin 
pada kejohanan Piala Trek 
China 2018 di Taiyuan, China 
pada Julai.

Jelasnya, biarpun meraih 
dua pingat emas di kejoha-
nan berprestij itu, prestasinya 
belum sampai pada tahap 
kemuncak dan beliau yakin 
boleh tingkatkan kelajuan 
kayuhan di Sukan Asia nanti.

“Pada kejohanan sebe-
lum ini, saya belum lagi 
‘peak’. Selepas pulang ke Ma-
laysia, saya fokus tingkatkan 
fasa kelajuan ketika latihan, 
nampak lebih banyak pe-
ningkatan dalam tempoh dua 
hingga tiga minggu ini.

“Saya berharap dapat 
berada pada tahap prestasi 
terbaik di sana,” kata Azizul-

hasni yang pernah merangkul 
pingat emas di Sukan Asia 
Guangzhou, China pada 2010 
dalam acara keirin. - Berna-
ma
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Pas senarai pendek tiga calon berpotensi
SHAH ALAM - Pas menyenaraikan 
tiga nama yang berpotensi sebagai 
calon bagi PRK Dun Seri Setia pada 
8 September depan.

Bagaimanapun tiada sebarang 
pendedahan diberikan berkaitan 
ketigatiga senarai calon berkenaan 
selepas Pengarah Pilihan Raya Pas, 
Dr Ahmad Samsuri Mokhtar 
mengesahkan bekas Menteri Besar 
Selangor, Tan Sri Abdul Khalid 
Ibrahim, yang sebelum ini disebut
sebut sebagai calon kerusi itu, tidak 
dinamakan untuk bertanding bagi 
parti itu.

Timbalan Pengarah Pilihan Raya 
Pas Selangor, Mohd Adram Musa, 
berkata, pengisytiharan calon akan 
dibuat Rabu ini dan sebelum itu, 
senarai pendek tiga calon berkenaan 
akan diangkat ke Majlis Syura Ulama 
untuk diluluskan.

“Keseluruhan lebih kurang tiga 
orang. Saya tidak boleh dedahkan 
sekarang. Mereka ini ada orang 
tempatan, ada orang luar dan 
pelbagai lah. 

“Apa yang boleh saya katakan, 
pemilihan calon ini adalah ber
sesua ian dengan kepelbagaian ka
um di kawasan Dun berkenaan 
dan  Pas akan memberi satu calon 
yang bagi saingan hebat untuk PRK 

Keseluruhan 
lebih 

kurang tiga orang. 
Saya tidak boleh 
dedahkan sekarang. 
Mereka ini ada 
orang tempatan, 
ada orang luar 
dan pelbagai 
lah."  - Mohd Adram

kali ni,” katanya.
Diminta mengesahkan bahawa 

Abdul Khalid tiada dalam senarai 
itu, Mohd Adram bagaimanapun 
meminta menunggu ketika 
pengisytiharan dibuat kelak. 

“Saya tidak boleh cakap perkara 
itu, tunggu nanti pengisytiharan 
calon pada 15 Ogos,” katanya.

Terdahulu, Dr Ahmad Samsuri 
yang ditemui selepas merasmikan 
Muktamar Pemuda Pas Kelantan 
kelmarin mengesahkan Abdul 
Khalid tidak dinamakan sebagai 
calon Pas bagi bertanding di PRK 
Seri Setia.

“Kita sudah mengenal pasti 
calon layak dan sesuai, kita akan 
umumkan nanti tetapi bukan Tan 
Sri Khalid,” beliau dipetik sebagai 
berkata. 

Bekas Ketua Pengarah Jabatan 

Hal Ehwal Khas (Jasa), Datuk Dr 
Mohd Puad Zarkashi sebelum ini 
menyarankan Abdul Khalid 
diangkat sebagai calon di Seri Setia 
memandangkan bekas Menteri 
Besar Selangor itu didakwa lebih 
memahami isu pembelian syarikat 
Splash yang baru dilakukan Kerajaan 
Selangor dan boleh dijadikan bahan 
kempen utama.

“PRK Seri Setia boleh menjadi 
medan kepada pembangkang 
melipat gandakan usaha 
mendedahkan amalan pilih kasih, 
tidak telus dan kroni oleh Kerajaan 
PH.

“Isunya kenapa terlalu mahal? 
RM2.55 bilion jauh berbeza dengan 
harga yang dicadangkan oleh Khalid 
iaitu RM250 Juta. Cukup jelas 
amalan ‘double standard’ kerajaan 
PH,” beliau dipetik sebagai berkata.
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Tiada tawaran daripada Pas
SHAH ALAM   - 
Bekas Menteri 
Besar Selangor, Tan 
Sri Abdul Khalid 
Ibrahim tidak 
pernah ditawarkan 
sebagai calon Pas 
untuk bertanding 
di PRK Dun Seri 
Setia.

Perkara itu 
disahkan oleh 
Pegawai Khas 
Abdul Khalid, Faekah Husin 
kepada Sinar Ha rian susulan 
kenya taan  Pengarah Pilihan 
Raya Pas, Dr Ahmad Samsuri 
Mokhtar, bahawa Abdul Khalid 
tidak dinamakan sebagai calon 
parti itu.

“Tepat kenyataan YAB Dr 
Ahmad Samsuri selaku pengarah 
Pilihan Raya Pas. Sepanjang 
pengetahuan saya (saya meng
hubungi TS awal minggu lalu bila 
isu ini timbul), TS memaklumkan 
tiada langsung perjumpaan atau 
perbincangan yang dilakukan 
oleh Pas dengan beliau ber
kenaan tawaran menjadi calon 
Pas di Seri Setia.

“Tiada perbincangan jadi 
tidak timbul TS menjadi calon,” 
katanya.

Menurut Faekah, Abdul 
Khalid kini  berada di Accra, 

Ghana menghadiri 
mesyuarat Ahli 
Parlimen Asia dan 
Afrika yang dianjur 
oleh APDA bagi 
membentang satu 
kertas kerja ber
tajuk ‘Parlia
mentarians Roles 
in Ensuring Trans
parency, Accoun
tability & Good 
Governance’.

Kerusi Dun Seri Setia kosong 
berikutan kematian penyan
dang nya, Prof Dr Shaharuddin 
Badaruddin pada 2 Ogos lalu.

Pada PRU lalu, Shaharuddin 
menang kerusi Dun Seri Setia 
dengan majoriti 19,372 undi 
selepas menewaskan calon BN, 
Yusoff M Haniff; Mohd Ghazali 
Daud (Pas) dan S Vigneswaran 
(Bebas). 

Allahyarham menang 
bergaya dengan meningkatkan 
jumlah majoriti undi kerusi itu 
yang sebelum ini dimenangi 
calon PKR, Nik Nazmi Nik 
Ahmad.

Suruhanjaya Pilihan Raya 
(SPR) menetapkan PRK Dun Seri 
Setia dan Balakong dijalankan 
serentak pada 8 September 
depan manakala Hari Penamaan 
Calon ditetapkan 18 Ogos ini. 

ABDUL KHALID
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Lima nama disebut-sebut
Siapa calon paling 
tepat pilihan PKR?

ASYRAF MUHAMMAD

HALIMEY MOHD RADZLAN

TARIKH TARIKH PENTING

UNDI POS / UNDI AWAL

4 SEPTEMBER 2018
HARI PENGUNDIAN

8 SEPTEMBER 2018

PENAMAAN CALON

18 OGOS 2018

S elepas PRK Sungai Kandis 
melabuhkan tirai, pilihan raya 
kecil seterusnya yang lebih 

menarik perhatian tentunya PRK 
Seri Setia jika dibandingkan dengan 
Balakong. 

Walaupun akan berlangsung 
pada tarikh sama 8 September de-
pan, tumpuan umum dan pemer-
hati politik nampaknya lebih terarah 
kepada kerusi yang menjadi kubu 
kuat PKR sejak 2008 itu. 

Kerusi ini menyaksikan calon 
PKR bukan hanya menang namun 
mencatat peningkatan majoriti wa-
laupun ditandingi oleh calon ber-
beza pada PRU13 dan PRU14 yang 
lalu. 

Jika melihat kepada rekod itu, 
bukan mustahil PKR akan menge-
kalkan kemenangan di Seri Setia!

Kubu kuat PKR
Nik Nazmi Nik Ahmad yang 

mewakili PKR pada PRU12 (2008) 
menang di kerusi Seri Setia dengan 
kelebihan 2,863 undi mengalahkan 
calon BN, Datin Paduka Seripah 
Noli Syed Hussin.

Beliau malah berjaya memper-
tahankan kerusi Dun itu pada 
PRU13 (2013) dengan menewaskan 
calon BN, Datuk Seri Abdul Halim 
Samad dengan majoriti 4,663 undi.

Nik Nazmi bagaimanapun tidak 
mempertahankan kerusi itu pada 
PRU14 sebaliknya berpindah ke 
Parlimen Setiawangsa.

Allahyarham Prof Dr Shaharud-
din Badaruddin dicalonkan untuk 
bertanding di Seri Setia dan beliau 
memperoleh kemenangan bergaya 
dengan pertambahan undi majori-
ti sebanyak 14,709, menewaskan tiga 
lagi pencabarnya. 

Trend keluar 
mengundi rendah

Seperti PRK Sungai Kandis, ke-
banyakan pemerhati politik mem-
buat ramalan undi majoriti PKR 
akan berkurangan berbanding 
PRU14 berikutan peratusan jumlah 
keluar mengundi yang dijangka me-
nurun.

Melihat kepada tanggapan itu 
juga, PKR sudah pastinya akan 
mengatur strategi tersendiri dalam 
usaha mengekalkan kemenangan 
di samping menarik minat pengun-
di untuk keluar menunaikan kewaji-
pan masing-masing.

Aspek pemilihan calon meru-
pakan antara perancangan yang 

perlu diteliti bagi 
memancing mi-
nat pengundi.

Lima nama dikait 
sebagai calon

Menjelang Hari Penamaan Ca-
lon, beberapa nama pimpinan PKR 
mula bertebaran kononnya akan 
menjadi calon bagi mengisi keko-
songan kerusi Dun Seri Setia.

Antara nama yang disebut-sebut 
adalah bekas Adun Kota Anggerik, 
Dr Yaakob Sapari, Ketua Pegawai 
Eksekutif Pejabat Penasihat Ekono-
mi Negeri Selangor, Dr Fahmi Ngah, 
bekas Ahli Majlis Bandaraya Petaling 
Jaya, Halimey Abu Bakar, Ahli Majlis 
Majlis Perbandaran Subang Jaya 
(MPSJ), Mohd Saifullah Mohd Zul-
kifli dan Penyelaras Dun Kota Da-
mansara, Mohd Radzlan Jamalud-
din.

Jika dilihat daripada senarai ter-
sebut, kebanyakan mereka bukan-
lah orang baharu dalam parti malah 
turut mempunyai latar belakang 
kerjaya politik masing-masing.

Ketika dihubungi Sinar Harian, 

Mohd Radzlan 
antaranya secara 
terbuka menyata-
kan kesediaan 

beliau untuk bertanding di kerusi 
itu.

Menurut Mohd Radzlan, seki-
ranya kepimpinan parti mengeluar-
kan arahan tersebut, pihaknya akan 
cuba sedaya upaya untuk menggalas 
tanggungjawab berkenaan.

"Nak bertanding ini semuanya 
atas arahan (parti) malah ia bukan-
nya pilihan. Jadi kalau parti arah saya 
bersedia untuk menggalas tang-
gungjawab ini," katanya.

Nama Mohd Razlan juga pernah 
disebut sebagai calon berpotensi di 
PRK Sungai Kandis sebelum ini.

Latar belakang beliau sebagai 
peguam dan penyelaras Dun Kota 
Damansara dilihat memberi kele-
bihan buatnya.

Sokongan di media sosial
Bagaimanapun pemerhatian 

Sinar Harian di media sosial pula 
mendapati, terdapat banyak so-
kongan dinyatakan kepada Halimey 

untuk bertanding di Seri Setia. 
Netizen dilihat menggunakan 

tanda pagar #Halimey4SeriSetia se-
bagai tanda sokongan terhadap be-
liau.

Pada PRU14 lalu, nama Halimey 
Dun sama susulan pengalaman be-
liau di kawasan tersebut.

Halimey dilihat sebagai individu 
yang sangat rapat dengan penduduk 
Seri Setia berikutan bidang tugasnya 
sebagai Ahli Majlis MBPJ sejak 2016 
lagi.

Malah khidmat baktinya di ka-
wasan itu bermula sejak 2008 lagi di 
mana terdapat beberapa penam-
bahbaikan dan pembangunan yang 
dilaksanakan hasil usaha beliau 
termasuk pembinaan Perpustakaan 
Komuniti selain menyelesaikan be-
berapa permasalahan penduduk.

Halimey ketika dihubungi  Sinar 
Harian bagaimanapun enggan 
mengulas lanjut mengenai perkara 
itu dan menyerahkan hal berkaitan 
pencalonan kepada pucuk pimpin-
an parti.

Pilih yang terbaik 
Dengan beberapa perkembang-

an menarik dalam arena politik ta-
nah air pada masa kini, pastinya 
pelbagai perancangan dan strategi 
sedang difikirkan oleh pucuk pim-
pinan PH khususnya dalam memi-
lih calon mereka di kerusi itu.

Menteri Besar Selangor, Amiru-
din Shari sebelum ini berkata, seca-
ra prinsipnya kerusi itu akan ditan-
dingi oleh PKR kerana ia adalah 
kerusi tradisi milik parti itu dan ya-
kin ia akan dipersetujui komponen 
PH.

Walau siapa pun calon yang di-
pilih oleh pimpinan PH, individu 
berkenaan seharusnya bersiap sedia 
bagi menghadapi lawan yang di-
jangka lebih hebat kali ini.

Umno yang memberi laluan 
kepada Pas bertanding di Seri Setia 
mahu parti Islam itu meletakkan 
calon yang berwibawa dan boleh 
memenangkan pembangkang.

Nampaknya pertandingan kali 
ini lebih sengit!
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Wajib teruskan agenda reformasi
SHAH ALAM - Kepimpinan 
baharu PKR Selangor yang 
akan dipilih menerusi 
Pemilihan 2018 Negeri 
Selangor akan meneruskan 
se mangat reformasi yang 
men jadi asas kepada 
penubuhan parti itu.

Adun Bukit Lanjan, 
Elizabeth Wong berkata, 
agenda itu perlu diteruskan 
oleh barisan kepimpinan 
negeri memandangkan ang
gota dan ahli PKR di setiap 
peringkat pasti akan menilai 
corak dan pimpinan baharu 
nanti.

“Barisan kepimpinan 
yang akan dipilih khasnya di 
Selangor adalah satu ke
pimpinan yang akan me
lanjutkan program dan se

man gat reformasi yang sedia 
ada di negeri ini,” katanya 
ke pada Sinar Harian selepas 
hadir ke Pusat Pencalonan 
Pemilihan 2018 Negeri 
Selangor di Seksyen 19, 
semalam.

Elizabeth turut 
mengesahkan akan bertan
ding bagi jawatan Ketua 
Cabang PKR Damansara 

selain menawarkan diri bagi 
Ahli Majlis Pimpinan Pusat 
(MPP) PKR sebelum ini.

Mengulas proses 
pencalonan yang berlang
sung, Elizabeth gembira ia 
berjalan dengan lancar dan 
berharap ia berterusan se
hingga pemilihan parti itu 
selesai.

“Jadi saya lihat ini satu 
perkara yang baik untuk 
demokrasi, baik untuk parti 
dan kita harap semasa pemili
han parti berlangsung, semua 
ang gota khususnya di 
Selangor akan ada men gekal
kan perjalanan proses dengan 
baik dan lancar.

“Ini kerana saya rasa pe
milihan di Selangor pastinya 
akan mendapat lebih tum
puan berbanding negeri
negeri lain di kalangan orang 
ramai dan juga ahli peringkat 
akar umbi,” katanya.

ELIZABETH 
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Pengundi bandar lebih terbuka

B ekas Adun Kota 
Anggerik, Dr Yaakob 
Sapari menyifatkan 

pemilihan calon dalam PRK 
Seri Setia yang bakal ber
langsung 8 September depan 
adalah berbeza dengan PRK 
Sungai Kandis sebelum ini.

Menurut beliau, Sungai 
Kandis dengan suasana 
berlatar belakangkan 
kampung menjadikan faktor 
besar dalam pemilihan calon 
mestilah anak tempatan di 
kawasan itu.

Wibawa calon 
jadi keutamaan, 
tak semestinya 
anak tempatan

ASYRAF MUHAMMAD

SHAH ALAM

Allahyarham Shaharuddin menang bergaya pada PRU14 menewaskan tiga pencabar lain. 

“Namun di Seri Setia 
pula, kita dapat lihat 
berdasarkan rekod sebelum 
ini bahawa calon luar pun 
dapat diterima contoh nya 
seperti pen yandang kerusi itu 
iaitu Nik Nazmi Nik Ahmad 
dan Allahyarham Prof Dr 
Shaharuddin Badaruddin,” 
katanya.

Sebelum ini, nama 
Yaakob bersama beberapa 
pimpinan PKR yang lain 
disebutsebut sebagai calon 

ber tanding merebut kerusi itu 
dalam PRK Seri Setia, bulan 
hadapan.

Selain Yaakob, nama lain 
yang turut dikaitkan adalah 
Ketua Pegawai Eksekutif 
Pejabat Penasihat Ekonomi 
Negeri Selangor, Dr Fahmi 
Ngah, bekas Ahli Majlis 
Bandaraya Petaling Jaya, 

Halimey Abu Bakar, Ahli 
Majlis Majlis Perbandaran 
Subang Jaya (MPSJ), Mohd 
Saifullah Mohd Zulkifli dan  
Penyelaras Dun Kota 
Damansara, Mohd Radzlan 
Jamaluddin.

Mengulas lanjut men
genai perkara itu, Yaakob 
berkata, setiap ahli PKR telah 

dilatih untuk akur terhadap 
sebarang arahan parti 
khususnya dalam aspek 
pemilihan calon di kerusi itu.

“Kali ini yang bertanding 
adalah parti jadi kami dilatih 
untuk akur dan menerima 
calon ditetapkan pimpinan 
untuk membawa cabaran di 
Seri Setia,” katanya.

YAAKOB
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Dalam pada itu, ketika 
ditanya mengenai kriteria 
pemilihan calon di kerusi itu, 
Yaakob berkata, beliau lebih 
gemar melihat kepada calon 
muka baharu untuk 
bertanding pada kali ini.

“Calon fresh ini akan 
memberi banyak  idea baharu 
dan kalau boleh juga, saya 
harap calon berkenaan ada
lah individu yang terlibat 
dengan parti supaya pihak 
da pat memahami masalah di 
pe ringkat akar umbi,” 
katanya.

PRK Seri Setia diadakan 
beri kutan kematian penyan
dangnya,  2 Ogos lalu.

PRK Seri Setia 8 
September depan, 
sementara Hari 
Penamaan Calon Sabtu 
ini

info
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SUMMARIES
Wibawa calon jadi keutamaan, tak semestinya anak tempatan
Bekas Adun Kota Anggerik, Dr Yaakob Sapari menyifatkan pemilihan calon dalam PRK Seri Setia yang bakal
berlangsung 8 September depan adalah berbeza dengan PRK Sungai Kandis sebelum ini.Menurut beliau, Sungai
Kandis dengan suasana berlatar belakangkan kampung menjadikan faktor besar dalam pemilihan calon mestilah anak
tempatan di kawasan itu.
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Din (empat, kiri) meluangkan masa bersama penduduk di Kampung Chicha Tinggi selepas merasmikan 
Mesyuarat Agong Pakcit, kelmarin.

Statistik jenayah Kelantan menurun
RANTAU PANJANG – Sta tistik 
kes jena yah seluruh Kelan tan 
pada keselu ruhannya 
menca tatkan penurunan 
pada tahun ini berbanding 
tempoh sama tahun lalu.

Timbalan Ketua Polis 
Kelantan, Senior Asisten 
Komisioner, Datuk Din Ah
mad berkata, setakat kel
marin, kes jenayah yang 
dilaporkan mengalami penu
runan 9.1 peratus iaitu 244 kes 
berbanding tempoh sama 
tahun lalu. 

Menurutnya, Pasir Mas 
turut tercatat antara lapan 
daripada 10 daerah seluruh 
Kelantan yang mengalami 
penurunan kes jenayah yang 
ketara.

“Saya mengu capkan sya
bas kepada se mua pihak 

kerana ber  jaya meng urang
kan kadar jenayah di daerah 
masingmasing.

“Saya percaya ini 
merupakan sebahagian dari
pada kejayaan ketua polis 
daerah dalam mengatur 
gerak kerja bersama anggota, 
dalam memastikan kea
manan di Kelantan,” katanya.

Beliau berkata demikian 
selepas Mesyuarat Agong 
Pertubuhan Anak Mukin 
Chicha Tinggi (Pakcit) di 
Dataran Harmoni Rali Air, 
Kampung Chicha Tinggi, di 
sini, kelmarin.

Bagaimanapun Din 
berkata, terdapat dua daerah 
mengalami peningkatan kes 
jenayah iaitu tiga kes di Jeli 
dan dua kes di Pasir Puteh.

Menurutnya, lima kes 

memba bitkan dua daerah ini 
melibat kan jena yah keke
rasan iaitu curi motosikal.

Beliau berkata,  polis 
percaya statistik jenayah di 
Pasir Puteh dan Jeli akan 
menurun, hasil gerak gempur 
semua pihak dalam menga
tasi kadar jenayah di kawasan 
masingmasing.

Katanya, kadar jenayah di 
kampung ini masih terkawal 
namun ibu bapa dinasihati 
agar memantau pergerakan 
anakanak agar tidak terlibat 
dengan kes penyalahgunaan 
dadah.

“Saya berharap pen
duduk dapat menyalurkan 
sebarang maklumat bagi 
mengatasi jenayah di negeri 
ini,” katanya kepada Sinar 
Harian. 
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RANTAU PANJANG – Statistik kes jenayah seluruh Kelantan pada keseluruhannya mencatatkan penurunan pada
tahun ini berbanding tempoh sama tahun lalu. Timbalan Ketua Polis Kelantan, Senior Asisten Komisioner, Datuk Din
Ahmad berkata, setakat kelmarin, kes jenayah yang dilaporkan mengalami penurunan 9.1 peratus iaitu 244 kes
berbanding tempoh sama tahun lalu.Menurutnya, Pasir Mas turut tercatat antara lapan daripada 10 daerah seluruh
Kelantan yang mengalami penurunan kes jenayah yang ketara.
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Pas senarai pendek tiga calon berpotensi
SHAH ALAM - Pas menyenaraikan 
tiga nama yang berpotensi sebagai 
calon bagi PRK Dun Seri Setia pada 
8 September depan.

Bagaimanapun tiada sebarang 
pendedahan diberikan berkaitan 
ketigatiga senarai calon berkenaan 
selepas Pengarah Pilihan Raya Pas, 
Dr Ahmad Samsuri Mokhtar 
mengesahkan bekas Menteri Besar 
Selangor, Tan Sri Abdul Khalid 
Ibrahim, yang sebelum ini disebut
sebut sebagai calon kerusi itu, tidak 
dinamakan untuk bertanding bagi 
parti itu.

Timbalan Pengarah Pilihan Raya 
Pas Selangor, Mohd Adram Musa, 
berkata, pengisytiharan calon akan 
dibuat Rabu ini dan sebelum itu, 
senarai pendek tiga calon berkenaan 
akan diangkat ke Majlis Syura Ulama 
untuk diluluskan.

“Keseluruhan lebih kurang tiga 
orang. Saya tidak boleh dedahkan 
sekarang. Mereka ini ada orang 
tempatan, ada orang luar dan 
pelbagai lah. 

“Apa yang boleh saya katakan, 
pemilihan calon ini adalah ber
sesua ian dengan kepelbagaian ka
um di kawasan Dun berkenaan 
dan  Pas akan memberi satu calon 
yang bagi saingan hebat untuk PRK 

Keseluruhan 
lebih 

kurang tiga orang. 
Saya tidak boleh 
dedahkan sekarang. 
Mereka ini ada 
orang tempatan, 
ada orang luar 
dan pelbagai 
lah."  - Mohd Adram

kali ni,” katanya.
Diminta mengesahkan bahawa 

Abdul Khalid tiada dalam senarai 
itu, Mohd Adram bagaimanapun 
meminta menunggu ketika 
pengisytiharan dibuat kelak. 

“Saya tidak boleh cakap perkara 
itu, tunggu nanti pengisytiharan 
calon pada 15 Ogos,” katanya.

Terdahulu, Dr Ahmad Samsuri 
yang ditemui selepas merasmikan 
Muktamar Pemuda Pas Kelantan 
kelmarin mengesahkan Abdul 
Khalid tidak dinamakan sebagai 
calon Pas bagi bertanding di PRK 
Seri Setia.

“Kita sudah mengenal pasti 
calon layak dan sesuai, kita akan 
umumkan nanti tetapi bukan Tan 
Sri Khalid,” beliau dipetik sebagai 
berkata. 

Bekas Ketua Pengarah Jabatan 

Hal Ehwal Khas (Jasa), Datuk Dr 
Mohd Puad Zarkashi sebelum ini 
menyarankan Abdul Khalid 
diangkat sebagai calon di Seri Setia 
memandangkan bekas Menteri 
Besar Selangor itu didakwa lebih 
memahami isu pembelian syarikat 
Splash yang baru dilakukan Kerajaan 
Selangor dan boleh dijadikan bahan 
kempen utama.

“PRK Seri Setia boleh menjadi 
medan kepada pembangkang 
melipat gandakan usaha 
mendedahkan amalan pilih kasih, 
tidak telus dan kroni oleh Kerajaan 
PH.

“Isunya kenapa terlalu mahal? 
RM2.55 bilion jauh berbeza dengan 
harga yang dicadangkan oleh Khalid 
iaitu RM250 Juta. Cukup jelas 
amalan ‘double standard’ kerajaan 
PH,” beliau dipetik sebagai berkata.
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SUMMARIES
SHAH ALAM - Pas menyenaraikan tiga nama yang berpotensi sebagai calon bagi PRK Dun Seri Setia pada 8
September depan. Bagaimanapun tiada sebarang pendedahan diberikan berkaitan ketiga-tiga senarai calon berkenaan
selepas Pengarah Pilihan Raya Pas, Dr Ahmad Samsuri Mokhtar mengesahkan bekas Menteri Besar Selangor, Tan Sri
Abdul Khalid Ibrahim, yang sebelum ini disebutsebut sebagai calon kerusi itu, tidak dinamakan untuk bertanding bagi
parti itu.
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Tiada tawaran daripada Pas
SHAH ALAM   - 
Bekas Menteri 
Besar Selangor, Tan 
Sri Abdul Khalid 
Ibrahim tidak 
pernah ditawarkan 
sebagai calon Pas 
untuk bertanding 
di PRK Dun Seri 
Setia.

Perkara itu 
disahkan oleh 
Pegawai Khas 
Abdul Khalid, Faekah Husin 
kepada Sinar Ha rian susulan 
kenya taan  Pengarah Pilihan 
Raya Pas, Dr Ahmad Samsuri 
Mokhtar, bahawa Abdul Khalid 
tidak dinamakan sebagai calon 
parti itu.

“Tepat kenyataan YAB Dr 
Ahmad Samsuri selaku pengarah 
Pilihan Raya Pas. Sepanjang 
pengetahuan saya (saya meng
hubungi TS awal minggu lalu bila 
isu ini timbul), TS memaklumkan 
tiada langsung perjumpaan atau 
perbincangan yang dilakukan 
oleh Pas dengan beliau ber
kenaan tawaran menjadi calon 
Pas di Seri Setia.

“Tiada perbincangan jadi 
tidak timbul TS menjadi calon,” 
katanya.

Menurut Faekah, Abdul 
Khalid kini  berada di Accra, 

Ghana menghadiri 
mesyuarat Ahli 
Parlimen Asia dan 
Afrika yang dianjur 
oleh APDA bagi 
membentang satu 
kertas kerja ber
tajuk ‘Parlia
mentarians Roles 
in Ensuring Trans
parency, Accoun
tability & Good 
Governance’.

Kerusi Dun Seri Setia kosong 
berikutan kematian penyan
dang nya, Prof Dr Shaharuddin 
Badaruddin pada 2 Ogos lalu.

Pada PRU lalu, Shaharuddin 
menang kerusi Dun Seri Setia 
dengan majoriti 19,372 undi 
selepas menewaskan calon BN, 
Yusoff M Haniff; Mohd Ghazali 
Daud (Pas) dan S Vigneswaran 
(Bebas). 

Allahyarham menang 
bergaya dengan meningkatkan 
jumlah majoriti undi kerusi itu 
yang sebelum ini dimenangi 
calon PKR, Nik Nazmi Nik 
Ahmad.

Suruhanjaya Pilihan Raya 
(SPR) menetapkan PRK Dun Seri 
Setia dan Balakong dijalankan 
serentak pada 8 September 
depan manakala Hari Penamaan 
Calon ditetapkan 18 Ogos ini. 

ABDUL KHALID
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SUMMARIES
SHAH ALAM - Bekas Menteri Besar Selangor, Tan Sri Abdul Khalid Ibrahim tidak pernah ditawarkan sebagai calon Pas
untuk bertanding di PRK Dun Seri Setia. Perkara itu disahkan oleh Pegawai Khas Abdul Khalid, Faekah Husin kepada
Sinar Harian susulan kenyataan Pengarah Pilihan Raya Pas, Dr Ahmad Samsuri Mokhtar, bahawa Abdul Khalid tidak
dinamakan sebagai calon parti itu.“Tepat kenyataan YAB Dr Ahmad Samsuri selaku pengarah Pilihan Raya Pas.
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Pengundi bandar lebih terbuka

B ekas Adun Kota 
Anggerik, Dr Yaakob 
Sapari menyifatkan 

pemilihan calon dalam PRK 
Seri Setia yang bakal ber
langsung 8 September depan 
adalah berbeza dengan PRK 
Sungai Kandis sebelum ini.

Menurut beliau, Sungai 
Kandis dengan suasana 
berlatar belakangkan 
kampung menjadikan faktor 
besar dalam pemilihan calon 
mestilah anak tempatan di 
kawasan itu.

Wibawa calon 
jadi keutamaan, 
tak semestinya 
anak tempatan

ASYRAF MUHAMMAD

SHAH ALAM

Allahyarham Shaharuddin menang bergaya pada PRU14 menewaskan tiga pencabar lain. 

“Namun di Seri Setia 
pula, kita dapat lihat 
berdasarkan rekod sebelum 
ini bahawa calon luar pun 
dapat diterima contoh nya 
seperti pen yandang kerusi itu 
iaitu Nik Nazmi Nik Ahmad 
dan Allahyarham Prof Dr 
Shaharuddin Badaruddin,” 
katanya.

Sebelum ini, nama 
Yaakob bersama beberapa 
pimpinan PKR yang lain 
disebutsebut sebagai calon 

ber tanding merebut kerusi itu 
dalam PRK Seri Setia, bulan 
hadapan.

Selain Yaakob, nama lain 
yang turut dikaitkan adalah 
Ketua Pegawai Eksekutif 
Pejabat Penasihat Ekonomi 
Negeri Selangor, Dr Fahmi 
Ngah, bekas Ahli Majlis 
Bandaraya Petaling Jaya, 

Halimey Abu Bakar, Ahli 
Majlis Majlis Perbandaran 
Subang Jaya (MPSJ), Mohd 
Saifullah Mohd Zulkifli dan  
Penyelaras Dun Kota 
Damansara, Mohd Radzlan 
Jamaluddin.

Mengulas lanjut men
genai perkara itu, Yaakob 
berkata, setiap ahli PKR telah 

dilatih untuk akur terhadap 
sebarang arahan parti 
khususnya dalam aspek 
pemilihan calon di kerusi itu.

“Kali ini yang bertanding 
adalah parti jadi kami dilatih 
untuk akur dan menerima 
calon ditetapkan pimpinan 
untuk membawa cabaran di 
Seri Setia,” katanya.

YAAKOB
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Dalam pada itu, ketika 
ditanya mengenai kriteria 
pemilihan calon di kerusi itu, 
Yaakob berkata, beliau lebih 
gemar melihat kepada calon 
muka baharu untuk 
bertanding pada kali ini.

“Calon fresh ini akan 
memberi banyak  idea baharu 
dan kalau boleh juga, saya 
harap calon berkenaan ada
lah individu yang terlibat 
dengan parti supaya pihak 
da pat memahami masalah di 
pe ringkat akar umbi,” 
katanya.

PRK Seri Setia diadakan 
beri kutan kematian penyan
dangnya,  2 Ogos lalu.

PRK Seri Setia 8 
September depan, 
sementara Hari 
Penamaan Calon Sabtu 
ini

info
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SUMMARIES
Dalam pada itu, ketika ditanya mengenai kriteria pemilihan calon di kerusi itu, Yaakob berkata, beliau lebih gemar
melihat kepada calon muka baharu untuk bertanding pada kali ini. “Calon fresh ini akan memberi banyak idea baharu
dan kalau boleh juga, saya harap calon berkenaan adalah individu yang terlibat dengan parti supaya pihak dapat
memahami masalah di peringkat akar umbi,” katanya.PRK Seri Setia diadakan berikutan kematian penyandangnya, 2
Ogos lalu.
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SIMBOLIK: Ahmad (tengah) melekatkan Jalur Gemilang pada kenderaan rasmi kerajaan negeri pada Perasmian Sambutan Bulan 
Kebangsaan dan Kempen Kibar Jalur Gemilang 2018 di Wisma Darul Iman semalam. — Gambar Bernama 

Mesyuarat PAS tentukan strategi di DUN Seri Setia 
KUALA TERENGGANU: 
Mesyuarat jentera pilihan raya 
PAS akan diadakan dalam masa 
terdekat bagi menentukan 
hala tuju serta strategi bagi 
menghadapi Pilihan Raya 
Kecil (PRK) Dewan Undan-
gan Negeri (DUN) Seri Setia, 
Selangor. 

Pengarah Pilihan Raya PAS 
Pusat Dr Ahmad Samsuri 
Mokhtar berkata bukan sahaja 

PAS Terengganu malah PAS 
seluruh negara akan meng-
hantar jentera masing-masing 
ke Seri Setia. 

"Berapa jumlah, bagaimana 
cara, itu akan diputuskan 
dalam mesyuarat jentera parti 
dalam sehari dua ini," ka-
tanya. 

Ahmad Samsuri, yang juga 
Menteri Besar Terengganu, 
ditemui pemberita selepas 

melancarkan Bulan Kebang-
saan dan Kibar Jalur Gemilang 
2018 peringkat negeri di sini, 
semalam. 

Barisan Nasional memu-
tuskan untuk tidak bertanding 
di Seri Setia, sebaliknya mem-
beri laluan kepada PAS untuk 
meletakkan calon pada PRK 
itu yang diadakan serentak 
dengan PRK DUN Balakong 
pada 8 Sept. 

Kerusi DUN Seri Setia ko-
song selepas penyandangnya 
Prof Dr Shaharuddin Baha-
ruddin daripada PKR mening-
gal dunia pada 2 Ogos lalu. 

Pada majlis semalam, Ah-
mad Samsuri mengagihkan 
Jalur Gemilang kepada pega-
wai daerah, pihak berkuasa 
tempatan dan ketua-ketua 
jabatan untuk dikibarkan. 
— Bernama 
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Borhan Aman Shah (second from right) and Socso Benefits Division head 
Mohamad Fauzi Ja'afar (right) presenting an envelope wi th the pension 
benefits to Suraya Musa and her children. 

Socso aid for late 
videographer's family 
By NOEL FOO 
noelfoo@thestar.com.my 

THE Social Security Organisation 
(Socso) and the Selangor state 
government came to the aid of a 
widow of a news videographer 
with the payment of his pension 
benefits. 

Khairuddin Jamaluddin, who 
passed away from bleeding in the 
stomach on June 25, worked as a 
videographer for Media Selangor. 

He is survived by his widow 
Suraya Musa and three children, 
Muhammad Aqil, 10, Khalish 
Azmar, 3, and six-month-old 
Khalisyah Aryan. 

As his dependents, they will 
receive pension benefits of 
RM1,510 every month, as well as 
a one-time sum of RM2.000 as 
funeral benefits. 

Suraya will receive the monthly 
payment for the rest of her fife, 
while her children will receive 
the monthly payment until the 
age of 21 or until they complete 
their first undergraduate degree, 
should they choose to further 
their education. 

"At first I was worried how I 
would continue to support the 
family. I am very grateful for the 
support from Socso," said Suraya 
at her home in Taman Lestari 
Permai, Seri Kembangan. 

Socso Benefits Division head 
Mohamad Fauzi Ja'afar said the 
amount paid out is based on the 
last drawn salary of the deceased. 

Menteri Besar Inc CEO Raja 
Shahreen Raja Othman was also 
there to present a cheque of 
RM75,000 to the family from a 
takaful group life insurance poli-
cy-

Representing the Selangor men-
tri besar was his political secretary 
and Tanjong Sepat assemblyman 
Borhan Aman Shah, who also pre-
sented an envelope containing an 
undisclosed sum to the family. 

"Khairuddin was a quiet but 
hardworking man who upheld 
good values. We clearly witnessed 
his commitment to his work," said 
Borhan. 

He added that the state govern-
ment will try to see what other 
assistance can be provided to the 
family in the future. 
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SUMMARIES
Borhan Aman Shah (second from right) and Socso Benefits Division head Mohamad Fauzi Ja'afar (right) presenting an
envelope with the pension benefits to Suraya Musa and her children.
THE Social Security Organisation (Socso) and the Selangor state government came to the aid of a widow of a news
videographer with the payment of his pension benefits.
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New contractors doing a better 
job in Taman Muda, says rep 
TERATAI assemblyman Bryan Lai Wai 
Chong is urging residents of Taman Muda 
to be more responsible in handling waste 
management after the new cleaning opera-
tor for the area was announced. 

Lai said the new cleaning operations 
managed by Kumpulan Darul Ehsan Waste 
Management Sdn Bhd (KDEBWM) is better 
than the previous operator. 

"KDEBWM was announced as the new 
cleaning contractor for Ampang Jaya last 
December, but Taman Muda only became 
part of KDEBWM's operations on July 1 this 
year. 

'The company is cleaning the area fre-
quently and maintaining cleanliness well," 
added Lai. 

"Acts such as throwing rubbish in drains 
and littering in public will only make 
the cleaning efforts pointless and we 
will still face the cleanliness issue in the 
future. 

"Residents needs to learn how to manage 
waste properly and as a community we 
should work together to bring a new image 
to Taman Muda," Lai said. 

He also said he is currently working with 
the Ampang Jaya Municipal Council to take 
action against the litterbugs in the area. 

Lai inspecting the cleaning of a drain by 
KDEBWM workers in Taman Muda. 

Residents in the areas under KDEBWM 
operations can now download the iClean 
Selangor Mobile App available in the 
Google Play store and Apple's AppStore to 
lodge complaints about cleanliness. 

The iClean Selangor Mobile App is availa-
ble in the Google Play store and Apple's 
AppStore. - By THANESH JEYARAM 
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SUMMARIES
TERATAI assemblyman Bryan Lai Wai Chong is urging residents of Taman Muda to be more responsible in handling
waste management after the new cleaning operator for the area was announced. Lai said the new cleaning operations
managed by Kumpulan Darul Ehsan Waste Management Sdn Bhd (KDEBWM) is better than the previous operator.
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2 Courtesy visit 2 Courtesy visit 
(From left) Petaling Jaya Lim Association 
adviser Datuk Joey Lim Hock Guan, Federation 
of Malaysia Lim Associations (FMLA) deputy 
president Datuk Lim Kim Eng, Selangor Mentri 
Besar Amiruddin Shari, FMLA president Tan Sri 
Lim Hock San, vice-president Datuk Lim Kiam 
Lam and Petaling Jaya Lim Association presi-
dent Datuk Richard Lim Lit Chek during a cour-
tesy visit. Hock San, who is also LBS Bina 
Group Bhd managing director, and fellow 
members of the association congratulated 
Amiruddin for his appointment, before intro-
ducing FMLA's roles and functions, its events 
and activities as well as social and community 
duties for the nation. 
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SUMMARIES
(From left) Petaling Jaya Lim Association adviser Datuk Joey Lim Hock Guan, Federation of Malaysia Lim Associations
(FMLA) deputy president Datuk Lim Kim Eng, Selangor Mentri Besar Amiruddin Shari, FMLA president Tan Sri Lim
Hock San, vice-president Datuk Lim Kiam Lam and Petaling Jaya Lim Association president Datuk Richard Lim Lit Chek
during a courtesy visit.
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CYCLING 

STILL PLENTY LEFT 
IN THE TANK 
FOR AZIZULHASNI >38 
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Never-ending cycle 
Azizulhasni feels he has yet to reach 
full potential as he targets Asiad gold 
By LIM TEIK HUAT 

KUALA LUMPUR: There 's still p lenty in the t ank 
for na t ional t rack cyclist Azizulhasni Awang and 
he's comfor table shoulder ing the challenge to 
deliver at least one gold for Malaysia at the 
Indonesia Asian Games. 

The 2017 world keirin champion feels he has yet 
to reach his full potential despite romping to a rare 
double at the China Track Cup I in Taiyuan two 
weeks ago. 

The 30-year-old cyclist won the sprint gold by 
beating China's top sprinter Xu Chao in two heats 
and went on win the keirin contest the next day. 

"That was my last competition before the Asian 
Games and it went really well. 

"I didn't expect to do that well but I managed to 
post two sub-10 seconds ride (9.8 and 9.9). 

"Xu Chao qualified with a very fast t ime ... a 9.6 
but I can still beat h im in the sprint final. 

"It's a good sign that I'm moving in the right 
direction. Altogether, we have three weeks after the 
China meet and we ' re now focusing on the speed 
aspects in training. 
• "I was only focusing on racing tactics and strength 

before going to China, so hopefully I'll be able to go 
100 or 200 tenths of a second faster at the Asian 
Games. 

"I will try to break m y own personal best (9.774) 
or the Asian record (9.634 held by Japan's Yuta 
Wakimoto). 

"Hopefuly, I can take home at least one gold in 
either sprint or keirin," said Azizul, who participat-
ed in the inaugural MEX (Maju Expressway) Ride 
along with Youth and Sports Minister Syed Saddiq 
Syed Abdul Rahman and Raja Muda Selangor 
Tengku Amir Shah Sultan Sharafuddin Idris Shah 
yesterday 

Azizul, however, remains wary of strong compe-
tition, especially f rom upcoming Olympic hosts 
Japan who will have world championships silver 
medallist Tomoyuki Kawabata, who is also the 
reigning Asian champion in keirin. 

"Japan are the No. 1 rival for Malaysia and they 
are very serious about the Asian Games as they are 
the next Olympic hosts. 

"I can't take it too easy as there are China and 
South Korea too," said Azizul, who finished emp-
ty-handed at the last Asiad in Incheon, South Korea, 
four years ago. 

He reached the keirin final but was relegated to 
sixth spot for a technical infr ingement as teammate 
Josiah Ng took bronze. 

A7i7.nl ended a 38-year-old drought for Malaysian 
cycling w h e n he beat Josiah for the keirin gold m 
his debut in Guangzhou, China, in 2010. 
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• m m wu» 

HI M 
u m a w ; ^ 

Follow me: Raia Muda Selangor Tengku Amir Shah Sultan Sharafuddin Idris Shah (centre), Youth and Sports Minister Syed Saddiq Syed Abdul Rahman (fourth 
from left) dan 2017 world keirin champion Azizulhasni Awang (fourth from right) at the inaugural MEX (Maju Expressway) Ride yesterday. - Bernama 
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SUMMARIES
CYCLING STILL PLENTY LEFT IN THE TANK FOR AZIZULHASNI )38
Azizulhasni feels he has yet to reach full potential as he targets Asiad gold
KUALA LUMPUR: There's still plenty in the tank for national track cyclist Azizulhasni Awang and he's comfortable
shouldering the challenge to deliver at least one gold for Malaysia at the Indonesia Asian Games.
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Dl Zl GUI LESSONS 
Dizigui@Sharings is conducting free 
Dizigui lessons in English for 10 con-
secutive Wednesdays for adults from 
Aug 15 at Lot 20B, Level 2, Block A, 
Kelana Business Centre, 97, SS7/2 
Kelana Jaya Petaling Jaya from 8pm to 
9.30pm. Dizigui principles aim to pro-
vide guidance revisiting the eight 
virtues of mankind that aid in building 
goodness, repairing and restoring 
relationships starting at home and 
into the communities. To register, 
WhatsApp your name and date of 
birth to 019-3368928. 
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SUMMARIES
Dizigui@Sharings is conducting free Dizigui lessons in English for 10 consecutive Wednesdays for adults from Aug 15
at Lot 20B, Level 2, Block A, Kelana Business Centre, 97, SS7/2 Kelana Jaya Petaling Jaya from 8pm to 9.30pm.
Dizigui principles aim to provide guidance revisiting the eight virtues of mankind that aid in building goodness, repairing
and restoring relationships starting at home and into the communities.
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Mohd IMoor 
(second from left) 
exchanging 
documents with 
Noraini during 
the Moll signing 
ceremony at the 
MPSJ headquarters 
in Subang Jaya. 

MPSJ inks deal with department 
to enable sharing of maps 
B y N O E L F O O 

noelfoo@thestar.com.my 

ACCESS to geographical and non-spa-
tial information on maps for admin-
istrative and developmental purpos-
es in the Subang Jaya Municipal 
Council's (MPSJ) territory can now 
be obtained more easily. 

MPSJ signed a memorandum of 
understanding with the Survey and 
Mapping Department (Jupem) to for-
malise their agreement to mutually 
share all forms of data pertaining to 
maps in the local council's adminis-
trative territory. 

This data involves both geographi-
cal as well as non-spatial informa-
tion, such as cadastral plans (surveys 
showing the extent, value, and own-
ership of land), building plans, busi-
ness licences and utility mapping. 

MPSJ president Noraini Roslan 

said such information was most use-
ful in town planning, administration, 
surveying and development. 

"At the council level, our geo-
graphic information system (GIS) • 
contains several layers of informa-
tion useful to business owners and 
the wider community and the infor-
mation is up-to-date," she said. 

She added that the council had 
been developing its own consolidat-
ed user-friendly GIS called the 
Executive Information System (EIS), 
and the data that will be mutually 
shared with Jupem will further 
improve the accuracy of their own 
systems. 

"Before this, it was difficult for us 
to access all the information because 
we had to search for individual 
physical files," she added. 

"But with all the improved data 
consolidated into a single digitised 

system, we can gather the informa-
tion we need much quicker." 

Jupem director-general Datuk 
Mohd Noor Isa said that this is the 
department's first collaboration with 
a local council in Selangor. 

He said that the collaboration 
aims to prevent different agencies 
from repeating the same work to 
obtain the same information by 
mutually sharing their data, saving 
both parties valuable time and 
resources. 

Mohd Noor also praised MPSJ for 
being the first administrative council 
to create a utilities map, marking out 
existing utility alignments. 

Such information is crucial to 
utility companies when performing 
maintenance or installing new 
utility lines as it could prevent acci-
dental damage to existing utility 
lines. 
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SUMMARIES
Mohd IMoor (second from left) exchanging documents with Noraini during the Moll signing ceremony at the MPSJ
headquarters in Subang Jaya.
ACCESS to geographical and non-spatial information on maps for administrative and developmental purposes in the
Subang Jaya Municipal Council's (MPSJ) territory can now be obtained more easily.
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Section 10 lights 
improve choke point 
Traffic signals end woes of residents in the area 

A new traffic light system has been put in place along Jalan Gasing near 
Section 10 to manage traffic f low better. 

By CHRISTINA LOW 
christinalow@thestar.com.my 

IT USED to be a long drive for resi-
dents in Section 10 Petaling Jaya 
whenever they left their neigh-
bourhood since there is only one 
exit point. 

Their only way out was Jalan 
10/1, a one-way stretch next to a 
row of shophouses. Exiting the area 
became tougher when traffic built 
up on Jalan Gasing. 

The number of motorists travel-
ling from Jalan Templer, Section 6, 
Section 5 and Section 9 towards 
Jalan Gasing had increased drasti-
cally over the years resulting in 
heavier traffic during peak hours in 
the mornings and evenings. 

When these vehicles approach 
the sharp downhill turn after the 
Bible College of Malaysia, they 
often do not slow down, making 
it especially hard for motorists 
from Jalan 10/1 to exit onto Jalan 
Gasing. 

"We have been asking for traffic 
lights to be installed at the junction 
for the past 10 years and we are 
glad the Petaling Jaya City Council 
(MBPJ) has agreed to do so," said 
Section 10 Residents Association 
(S10RA) president Ronald Danker. 

Danker said the only exit towards 
Jalan Gasing is important to resi-
dents living along Jalan 10/10, Jalan 
10/4, Jalan 10/3 and Jalan 10/6 . 

The neighbourhood is also home 
to the St Francis Xavier Church, 
Catholic High School and a row of 
shophouses with restaurants, gro-
cery shops and tuition centres. 

MBPJ councillor Derek Fernandez 
said the traffic lights were installed 
last week on both sides of Jalan 
Gasing following requests from res-
idents. 

Fernandez added that a traffic 
study was conducted and it showed 
that more than 65% of motorists 

travelling in the area during peak 
hours were not from the area. 

"They are mostly motorists 
using Jalan Gasing as a alternative 
to Old Klang Road and vice versa," 
he said. 

Previously the council had placed 
a yellow box at the Jalan 10/1 exit 
on Jalan Gasing, but it did not alle-
viate the situation for Section 10 
residents. 

He hopes the public will be 
patient with the new system as it 
has only been in place since last 
week. 

"It is very difficult to optimise the 
signalling to ensure everyone has 
the minimum waiting time, 

"We need at least two to three 
weeks to get it right," he said adding 
that MBPJ officers have been visit-
ing the spot to calibrate the traffic 
lights. 

He said the MBPJ welcomes con-
structive feedback and hopes 
motorists will cooperate with the 
council to ensure smoother traffic 
in the area. 

He said the public can report 
their queuing time and sencLphotos 
as proof if they were not satisfied 
with the waiting time at the new 
traffic fight junction. 

He said, at present, drivers from 
Jalan Chantek take about three to 
four minutes to cross the intersec-
tion, while those travelling from 
Lotus Restaurant on Jalan Gasing 
take about eight minutes to cross 
the intersection. 

During a visit by StarMetro on 
Wednesday, waiting times at the 
traffic lights were about a minute 
in all directions with smoother 
traffic flow compared to the day 
before. 
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SUMMARIES
Traffic signals end woes of residents in the area
IT USED to be a long drive for residents in Section 10 Petaling Jaya whenever they left their neighbourhood since there
is only one exit point. Their only way out was Jalan 10/1, a one-way stretch next to a row of shophouses. Exiting the
area became tougher when traffic built up on Jalan Gasing.
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Khalid Samad admits that he has much to learn and catch up on as he 
juggles the jobs of Federal Territories Minister and Shah Alam MP. >2&3 

Plateful of tasks 
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Taking things in his stride 
Gazetting the Draft Kuala Lumpur City Plan 2020 and meeting 
the plastic-free policy are among issues on Khalid's agenda 

By BAVANI M. 
bavanim@thestar.com.my 

NEWLY appointed Federal 
Territories Minister Khalid Abdul 
Samad may have only been in 
office for less than two months 
but he has already lost track of 
the number of events he has 
attended in his capacity as minis-
ter. 

One cannot blame him though 
as he wears many hats. 

The Shah Alam MP who is also 
the Parti Amanah Negara commu-
nications director now has his 
plate full with duties as minister 
for Kuala Lumpur, Putrajaya and 
Labuan. 

His schedule is so hectic that he 
has mastered the art of having 
lunch in between meetings. 

In fact, when StarMetro caught 
up with him recently at his office 
in Kuala Lumpur City Hall (DBKL), 
he was in the middle of a 
takeaway lunch which he put 
aside for later as Khalid does not 
like to keep people waiting. 

Affable and unassuming, the 
61-year-old had just returned 
from a site visit in Chan Sow Lin 
with Cheras MP Tan Kok Wai to 
attend to complaints on pollution. 

Prior to that he hosted 165 
school students who visited 
Parliament, and was only able to 
partake in a light lunch with them 
before rushing off to Cheras. 

With just little over 40 days 
since taking over the helm of the 
Federal Territories Ministry, he 
conceded that he was still trying 
to find his footing in Kuala 
Lumpur and ministerial duties. 

In an interview, Khalid spoke 
about issues concerning over 
development, local government 
election and political interference 
in the nation's capital. 

O v e r - d e v e l o p m e n t and 
cancel la t ion of projects 
Among the main initiatives in the 
manifesto of Pakatan Harapan 
candidates contesting in Kuala 
Lumpur during the last election 
was to control over-development 
and cancel fraudulent projects 
when they won. 

The condo project at the Jalan Jujur football field in Bandar Tun Razak has been 
completed. — filepic 

allowed to proceed as it was 20% 

But it is not as simple as that. 
"Let us put it this way; every can-
cellation will have legal implica-
tions. 

"So with respect to 'cancelling 
projects', each project has to be 
looked at individually and also at 
what status they are at. 

"We have to ask whether the 
development order has been 
signed, has the developer spent 
money (on the land), have they 
sold units (in the project), have 
they started work and at what 
stage is work currently at and if 
the project has changed hands. 

"We will be liable if we try to 
stop it (the project) and they 
(developers) will sue us," said 
Khalid. 

"To the developer, their expend-
iture has been authorised. They 
went through all the necessary 
approvals and a change of govern-
ment does not change that situa-

tion," he said. 
Khalid, however, gave his assur-

ance that if there were elements 
of fraud, or if the project was still 
at the preliminary stage then 
there was a possibility of it being 
stopped. 

He pointed out that things 
would not have gone out of hand 
if the Draft Kuala Lumpur City 
Plan (DKLCP2020) had been 
gazetted, which was something he 
was pushing for. 

"The previous government did 
not do this and whatever planning 
(laws) just went to the drain," said 
Khalid. 

"So when the plan is gazetted, 
any changes must go through the 
process of informing the public 
and getting their responses." 

Deal ing w i t h deve lopers 
It is no secret that developers are 
interested to make new deals and 

the minister admitted he, too, had 
approached a developer to negoti-
ate a deal for a win-win situation. 

"We are willing to negotiate. In 
fact, for the lost football field in 
Bandar Tun Razak, the developer 
replaced the football field land 
twice," he said. 

"We have to look at the big pic-
ture and study everything as a 
whole. We decided that the pro-
ject will proceed, and what is 
important is for the developer to 
build the luxury units at the same 
time as the affordable ones. 

"In this case, poor folk living at 
the Sri Labuan flats will get new 
units for free after having lived in 
400sq ft apartments for decades, 
and DBKL will get a 2.02ha land 
from the Sri Labuan site. It is a 
win-win situation for all." 

Issue of pol i t ical in te r fe rence 
When asked how much freedom 
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he would accord to the Kuala 
Lumpur mayor, Khalid said, 
"Some things we need to look at 
on a case-by-case basis. 

"On policy matters like 
DKLCP2020,1 wiU also be 
involved," he said. 

"Once we decide on the policy, 
the mayor will implement that 
policy so there is no need for me 
to interfere. 

"What's important is that there 
is feedback from the MPs too," he 
said, adding that it was part and 
parcel of good governance. 

"Unless of course under excep-
tional circumstances that requires 
my intervention. Nothing is cast 
in stone that you can't do any-
thing about." 

Local government elections 
"I agree on having l o G a l govern-
ment elections for the mayor and 
Zuraida Kamaruddin (Housing 
and Local Government Minister) 
is working on that. 

"But elections cost money and 
not many local authorities have 
the financial capacity to hold elec-
tions. 

"Otherwise the Government 
will have to bear the cost. 

"But it is not something that can 
be done overnight and it requires 
studying. 

"There is also the question of 
who the voters are; do they live in 
Kuala Lumpur but vote in 
Terengganu? 

"Or are they living outside 

Kuala Lumpur, but have proper-
ties and businesses in the city." 

Khalid reminded that policies 
decided upon by DBKL would 
affect property owners and busi-
nesses, too. 

"So, are we going to use the 
electoral role supplied by SPR 
(Elections Commission) or do we 
use another list based on the peo-
ple who are paying assessment," 
he asked, adding that these were 
issues that need to be addressed. 

Zero-plastic policy 
Khalid said that by the end of 
2019, the Government does not 
want plastics, plastic straws and 
polystyrene being used by society. 

"We have already identified the 
alternative products that can be 
used to replace the plastic and 
polystyrene containers, and we 
are very serious about implement-
ing this in the Federal Territories," 
he said. 

Khalid explained that a commit-
tee had been tasked to come up 
with ways on how to implement 
the policy by 2020. 

"Previously there was no 
accreditation (on the biodegrada-
ble alternative), and I also learned 
when they had the alternative, 
they did have the quantity and 
that is why it failed. 

"Now supply is not a problem, 
so we will be enforcing it soon. 
We don't even want to see plastics 
and straws anymore, we will use 
paper straws instead." 
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His loyalty and commitment 
As the Shah Alam MP who has 
been given the reins to manage 
Kuala Lumpur, questions of 
where his loyalties lie have aris-
en? 

"There is an inside joke which 
someone had asked me during a 
meeting with the Perak MB who 
was in town for a meeting on the 
19th Malaysia Games (Sukma) in 
September," said Khalid. 

"In a football match between 
Kuala Lumpur and Selangor, who 
would I root for? 

"The question was in jest but I 
am placed in an interesting posi-
tion indeed. 

. "The people that voted for me 
live in Shah Alam, not Kuala 
Lumpur. 

"But as far as I am concerned, I 
will give my best to both Kuala 
Lumpur and Shah Alam. 

"I am here to serve and give my 
best to my country. 

"Since I am not a Kuala Lumpur 
MP, I can focus my attention on all 
11 parliamentary constituencies 
in the federal capital equally and 
not be partial to any particular 
o n e-" __. . 

Watch the video 
thestartv.com 

The Federal Territories Ministry wants the usage of plastics, plastic straws 
and polystyrene to stop by the end of 2019. 

Khalid gets involved in distributing durian to those who enjoy the fruit at 
Pesta Durian Vaganza in Taman Ekuestrian Putrajaya. — Bernama. 

Khalid visiting the Perusahaan Ikan Bilis at Kampung Rancha-Rancha during 
his working visit to Labuan. — Bernama 
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STARMETRO, MONDAY 13 AUGUST 2018 

Khalid (third from right) chairing the Federal Territories Consultative Council meeting. — Bernama 

e s s * 

Night view of Kuala Lumpur f rom PPR Kampung Baru, Kuala Lumpur. — filepic 
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SUMMARIES
Khalid Samad admits that he has much to learn and catch up on as he juggles the jobs of Federal Territories Minister
and Shah Alam MP.
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Selangor water restructuring and cost impacts 
1 THE GREEN EQUILIBRIUM 

IT is always wise to leave politics out of 
utilities services like electricity and water. 
This is mainly because it is government's 
responsibility to provide these services to 
consumers. Unfortunately, some form of 
privatisation has caused rise in cost of 
these utilities. It is time to make it right. 
National Water Services Industry 
Restructuring (NWSIR) is to ensure 
water services that includes water 
treatment, water supply and sewerage is 
managed to provide better services with 
world class benchmarking while 
managing it with lowest cost possible. 

Let's dissect the recent restructuring 
exercise in Selangor (including Kuala 
Lumpur and Putrajaya). 

Concession agreements are already a 
bloated cost method deployed to treat and 
supply water. Under NWSIR, we want to 
end it and save cost. One time book value 
(or net book value) is used to estimate the 
value of the assets. It is the same method 
used by Pengurusan Aset Air Bhd (PAAB). 
Any evaluation based on current asset 
value will not represent cost savings as 
the concession agreement is already a 
bloated cost method. In addition to that, 
during a takeover process, liabilities of the 
concession holders will also be absorbed. 

There are savings to water tariff from 
cancellation of concession agreements: 
• Cancellation of concession agreement 
will stop bulk rates charges for treated 

water supply to the supply company. It 
will also stop the Syabas's concession 
agreement based tariff calculation. 
These are immediate huge savings. 

• Operation of these companies will allow 
cost saving in operation and procurement. 
• Settling the "legacy" liabilities by 
restructuring the debt will save cost as the 
concession holders get their financing using 
normal financing method which is costly. 

There are cost increases to water 
tariff: 
• Due to PAAB's borrowing to 
restructure the concessionaires, Air 
Selangor has accumulated new debt and 
these will be paid via leasing fees which 
will be collected via water tariff. 
• The cancellation of concession 
agreement will also cause change in Non-
Revenue Water (NRW) calculation. The 
NRW calculation is based on treated water 
input into the supply system. The 
concession agreement NRW calculation is 
lesser than actual NRW. Awer warned 
SPAN on issues related to usage of the 
concession agreement NRW calculation 
method against actual engineering NRW 
method many years ago. More allocation 
will be needed via PAAB to fund new 
NRW projects. 
• Langat 2 Water Treatment Plant, 
Pahang-Selangor raw water transfer 
tunnel and the raw water charges by 
Pahang state government is estimated to 
give cost impact between 18.72 sen per 
cubic metres and 22.72 sen per cubic 
metres once it is operational by end of 
2019. 

• The operational cost per unit of treated 
water from treatment to supply has 
increased since the last water tariff review 
for Selangor, Kuala Lumpur and Putrajaya 
in 2006. 

Based on a September 2015 statement 
from PAAB, the takeover costs for Puncak 
Niaga, Konsortium Abass and Syabas is 
RM 1.68 billion and liabilities are RM1.35 
billion, RM0.95 billion and RM3.82 billion 
respectively. The Splash takeover is 
RM2.55 billion and it does not include 
liabilities. In the same statement, PAAB 
reported Splash's liabilities were at RM1.58 
billion in 2015. The cost of concessionaires 
takeover in Selangor is now valued at 
RM10.35 billion and this does not include 
the amount of Splash's liabilities that will 
be absorbed by Air Selangor. 

This RM10.35 billion is estimated to 
impact the water tariff between 33.17 sen 
per cubic metres and 35.86 sen per cubic 
metres with a 30% NRW. This impact was 
calculated based on PAAB's financing cost 
between 4% and 4.5%. Therefore, if a fair 
and transparent water tariff setting is 
carried out, Selangor will see a single digit 
percentage increase in water tariff. Awer 
hopes SPAN will not resort to an 
uninspiring cost plus tariff review after 10 
years in operation. 

This article was contributed by Piarapaka-
ran S., president of the Association of Water 

and Energy Research Malaysia (Awer), a 
non-government organisation involved in 
research and development in the fields of 

water, energy and environment. 
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SUMMARIES
1TH E GREEN EQUILIBRIUM IT is always wise to leave politics out of utilities services like electricity and water. This is
mainly because it is government's responsibility to provide these services to consumers. Unfortunately, some form of
privatisation has caused rise in cost of these utilities. It is time to make it right.
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From left : Lee Hishammuddin Al len 
& Gledhil l (LHAG) senior partner 
Datuk D.P. Naban, partner Rosli 
Dahlan, Setiawangsa MP Nik Nazmi 
Nik A h m a d and LHAG partner 
S. Saravana Kumar dur ing a panel 
session at LHAG's Tax, GST & 
Customs Seminar 2018 in Kuala 
Lumpur last week . 
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SUMMARIES
From left: Lee Hishammuddin Allen & Gledhill (LHAG) senior partner Datuk D.P. Naban, partner Rosli Dahlan,
Setiawangsa MP Nik Nazmi Nik Ahmad and LHAG partner S. Saravana Kumar during a panel session at LHAG's Tax,
GST & Customs Seminar 2018 in Kuala Lumpur last week.

Page 2 of 2

13 Aug 2018
The Sun, Malaysia

Author: No author available • Section: Business  • Page: 14 • Printed Size: 101.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 2,591.98
Item ID: MY0033445394

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



Gamuda to gain from Splash deal 
> Special dividend unlikely as it is expected to use proceeds 
from sale of water services unit to reduce debts, says analyst 
PETALING JAYA: Gamuda Bhd, which has 
accepted the RM2.55 billion takeover offer for 
its 40%-0wned Syarikat Pengeluar Air 
Selangor Holdings Bhd (Splash), is likely to 
use the proceeds from the disposal to reduce 
its debts. 

"We do not expect any special dividend 
arising from the proceeds of the disposal, as 
we believe that Gamuda may use it to pare 
down debts, which would bring down its net 
gearing from 0.55 times to 0.42 times," 
Kenanga Research said in its report. 

It said that Gamuda's outstanding order 
book "comfortably" stands at RM6.4 billion 
with three-year visibility while its property 
division has raked in RM1.9 billion worth of 
sales for the first half of 2018, bringing its 

unbilled sales to RM2.4 billion with three' 
year visibility. 

"We maintain our 'outperform' 
call on Gamuda based on a lower 
sum-of-parts driven target price 
of RM4.30 from RM4.35 as we 
factor in the lower-than-
expected offer price into our 
valuation. We believe that after 
the resolution of the water saga 
in Selangor, Gamuda would be 
able to move on and focus on 
future projects like the Penang Transport 
Master Plan and MRT3," it added. 

It reduced its FY19E net profit by 38% and 
core net profit by 5%, after factoring the one-
off loss of about RM300 million and the loss 

of recurring income arising from the sale of 
Splash. 

On Thursday, Gamuda announced that its 
associate company Splash has decided to 
accept the takeover offer from Pengurusan 

Air Selangor SdnBhd (Air Selangor) 
for RM2.55 billion. 

The proposed acquisition 
includes 100% of Splash's ordinary 
shares and 100% of Splash's 
redeemable unsecured loan stocks, 
with RM1.9 billion to be paid as 
upfront payment while the 
remaining RM650 million will be 
settled with nine-year instalment 
as part of their sale and purchase 

agreement (SPA) terms. 
Air Selangor and Splash expect to finalise 

the terms and conditions of the SPA by Sept 
14. 

"As highlighted in our previous report 

dated Aug 6, the offer price of RM2.55 billion 
from Air Selangor represents a 26% discount 
to its net book value of RM3.5 billion as of 
December 2017, which we believe is a sweet 
deal for the Selangor state government," said 
Kenanga Research. 

That said, the current offer is still higher 
than the net offer made back in 2014 of 
RM250.6 million. Although the offer price is 
lower than expected, Kenanga Research said 
it bodes well for Gamuda as it marks the end 
of the water saga. 

"We also believe that they could 
potentially benefit from the resolution as we 
expect more water-related projects to be 
dished out in the future (one to two years) as 
both federal and state governments could 
potentially allocate more budget in 
improving the infrastructure in the water 
sector, that is, more water treatment plant, 
pipe replacement and others," it said. 
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SUMMARIES
) Special dividend unlikely as it is expected to use proceeds from sale of water services unit to reduce debts, says
analyst
PETALING JAYA: Gamuda Bhd, which has accepted the RM2.55 billion takeover offer for its 40%-0wned Syarikat
Pengeluar Air Selangor Holdings Bhd (Splash), is likely to use the proceeds from the disposal to reduce its debts.
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SPLASH deal may lead to more water projects for Gamuda 
Gamuda Bhd
(Aug 10, RM3.69) 
Maintain outperform with a 
lower target price of RM4.30, 
from RM4.35: Last Thursday, 
Gamuda Bhd announced that its 
40%-owned associate Syarikat 
Pengeluar Air Sungai Selangor 
Sdn Bhd (SPLASH) resolved to 
accept the takeover offer from 
Air Selangor for RM2.55 billion.

To recap, the proposed acqui-
sition of SPLASH by Air Selangor 
includes 100% of SPLASH ordinary 
shares and 100% of SPLASH’s re-
deemable unsecured loan stocks, 
with RM1.9 billion to be paid as 
upfront payment while the re-
maining RM650 million will be 
settled with nine-year installment 
as part of their sale and purchase 
agreement (SPA) terms. Both Air 
Selangor and SPLASH are expect-

ed to fi nalise the terms and condi-
tions of the SPA by Sept 14, 2018.

As highlighted in our previ-
ous report dated Aug 6, 2018, 
the off er price of RM2.55 billion 
from Air Selangor represents a 
26% discount to its net book val-
ue of RM3.5 billion as of Decem-
ber 2017, which we believe is a 
sweet deal for the Selangor state 
government. Th at said, the cur-
rent off er is still higher than the 
net offer made back in 2014 of 
RM250.6 million.

While the off er price of RM2.55 
billion came lower than expect-
ed we believe this bodes well for 
Gamuda as the water saga in Sel-
angor fi nally comes to an end, and 
they can now fully focus on their 
ongoing construction and devel-
opment projects. Th at said, we also 
believe that Gamuda could poten-
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tially benefi t from the resolution as 
we expect more water-related pro-
jects to be dished out in the future, 
within the next one to two years, 
as both federal and state govern-
ments could potentially allocate 
more budget in improving the in-
frastructure in the water sector, that 
is more water treatment plant, pipe 
replacement etc. 

We do not expect any special 
dividend arising from the pro-
ceeds from the disposal, as we 
believe that Gamuda may use it 
to pare down debts, which would 
bring down its net gearing from 
0.55x to 0.42x. Its outstanding or-
der book comfortably stands at 
RM6.4 billion with earnings visi-
bility for the next three years. As 
for its property division, Gamuda 
raked in RM1.9 billion worth of 
sales in 1H18, bringing its un-

billed sales to RM2.4 billion with 
three-year earnings visibility.

For FY19, we reduce our net 
profi t forecast by 38% and core 
net profi t by 5%, after factoring in 
the one-off  loss of RM300 milliom 
and the loss of recurring income 
arising from the sale of SPLASH.

We believe that after the resolu-
tion of the water saga in Selangor, 
Gamuda would be able to move 
on and focus on future projects 
like the Penang Transport Mas-
ter Plan, and the third mass rapid 
transit project.

Downside risks to our call in-
clude: i) unexpected delay of the 
second mass rapid transit project; 
ii) another deadlock in SPLASH 
takeover deal; iii) higher-than- 
expected input costs; and iv) low-
er-than-expected property sales. 
— Kenanga Research, Aug 10
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SUMMARIES
Gamuda Bhd (Aug 10, RM3.69) Maintain outperform with a lower target price of RM4.30, from RM4.35: Last Thursday,
Gamuda Bhd announced that its 40%-owned associate Syarikat Pengeluar Air Sungai Selangor Sdn Bhd (SPLASH)
resolved to accept the takeover offer from Air Selangor for RM2.55 billion. To recap, the proposed acquisition of
SPLASH by Air Selangor includes 100% of SPLASH ordinary shares and 100% of SPLASH’s redeemable unsecured
loan stocks, with RM1.
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By Boo Su-Lyn
mmnews@mmail.com.my

Reformists versus
pragmatists in PKR polls
KUALA LUMPUR — Rafizi Ramli has 
framed the PKR election, the first while 
the party is in government, as one between 
reformists and pragmatists.

The deputy presidential candidate, who 
is campaigning on the party’s ideals from 
its roots in the 1998 Reformasi movement, 
said party members would assess 
candidates’ consistency of behaviour over 
the past six or seven years on issues like 
the the formation of Pakatan Harapan 
(PH), asset declaration, and the party’s 
relationship with PAS.

“So the party members will judge each 
one of us against a set of events in order to 
see whether you are consistently reformist 
in your behaviour or you’re a pragmatist 
that changes whatever suits you,” Rafizi 
told Malay Mail.

“I think the slight advantage that we 
have — people who stood up with me 
actually have a lot higher consistency in 
decision making.”

Rafizi, who is running against 
incumbent deputy president Datuk Seri 
Mohamed Azmin Ali, claimed that party 
grassroots were generally in favour of PH 
when it was formed in 2015 to replace 

Pakatan Rakyat (PR) that had comprised 
PKR, DAP and PAS.

The formation of PH comprising PKR, 
DAP and Parti Amanah Negara (Amanah) 
then had sparked concerns among some 
PKR leaders about facing three-cornered 
fights against PAS in the 14th general 
election, as the traditional thinking 
was that such contests would split the 
opposition vote and benefit the incumbent 
Barisan Nasional (BN).

Rafizi refuted perceptions of hate 
between his and Azmin’s “camps”.

He said people who stood with him were 
focused on defending PKR’s multiracial 
identity instead of pandering to Malay-
Muslim unity.

“We were not prepared to change that 
just to win votes. We were very focused 
on Reformasi, on PKR’s central role in 
the opposition coalition, that we must 
defend it at all costs. We were seen to be 
more diplomatic with partners. Obviously 
whoever subscribes to this are seen to be 
in one camp,” he said.

“Whoever feels that defending Selangor 
at all costs, even if that means ditching 
Pakatan and staying with PAS and all that 
comes with it, are seen as another camp.” 

The PKR-DAP-PAS administration 
remained in Selangor even after PH 
was formed. Azmin, then-Selangor 

menteri besar, had reportedly favoured 
cooperation with PAS despite the 
formation of PH.

Rafizi said he did not doubt Azmin’s 
sincerity in trying to engage PAS “to the 
end”.

“That’s what he believed. I believed 
based on the data I had a three-corner 
fight would be good. The beauty of 
(Datuk Seri) Anwar Ibrahim’s leadership 
is to manage these two different sets of 
ideas competing with each other. But in 
the end, we all contributed to the work 
and won.”

The former Pandan MP said he set up 
Invoke — a data analytics firm that worked 
with PH candidates in 44 parliament seats 
— because “half of the party” did not 
believe in working on marginal seats and 
some party leaders then only wanted to 
focus on working with PAS. PH won 42 of 
those seats.

“Azmin would be seen as more 
pragmatic to court PAS. We were perhaps 
more foolishly very adamant that we had 
to defend the essence of the party.”

Despite multi-cornered races against 
PAS and BN, PH won the historic May 9 
general election and swept most of the 
peninsular states. BN only retained Perlis 
and Pahang, while PAS retained Kelantan 
and took Terengganu from BN.
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Rafizi denies there is hate between him and Azmin. — Picture by Mukhriz Hazim
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SUMMARIES
KUALA LUMPUR — Rafizi Ramli has framed the PKR election, the first while the party is in government, as one
between reformists and pragmatists.
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BY-ELECTIONS

Pas to name candidates
on Wednesday
KUALA LUMPUR: Pas will an-
nounce its candidates for the Seri
Setia and Balakong state seats
thisWednesday.
Pas presidentDatuk Seri Abdul

Hadi Awang said the candidates
would be revealed at the respec-
tive constituencies.
He, however, declined to di-

vulge any information on the like-
ly candidates.
Prior to this, Umno had sug-

gested that Pas field former Se-
langor menteri besar Tan Sri Ab-
dulKhalid Ibrahim in Seri Setia as
he could capitalise on water is-
sues in the state during the cam-
paign period.
The Seri Setia state seat fell

vacant after its assemblyman,
Professor Dr Shaharuddin Bada-
ruddin, died on Aug 2 of lym-
phoma.
TheBalakong state seatwas va-

cated after its assemblyman, Ed-

die Ng Thien Chee, died in a road
accident on July 20.
Shaharuddin won the seat in

the last general election with a
19,372-vote majority, defeating
Barisan Nasional’s Yusoff M.
Haniff, Pas’ Mohd Ghazali Daud
and independent candidate S. Vi-
gneswaran.
The Balakong seat was won by

PKR. Ng secured a 35,538-vote
majority, defeating Pas’ Mo-
hamad Ibrahim Ghazali and BN’s
LimChinWah.
The Election Commission had

fixed Sept 8 for both by-elec-
tions, with nomination day on
Aug 18.
Pas national election director

Dr Ahmad Samsuri Mokhtar
said the party machinery would
meet to discuss by-election
strategies.
He said the meeting would be

held within the next day or two.
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SUMMARIES
BY-ELECTIONS
KUALA LUMPUR: Pas will announce its candidates for the Seri Setia and Balakong state seats this Wednesday. Pas
president Datuk Seri Abdul Hadi Awang said the candidates would be revealed at the respective constituencies.He,
however, declined to divulge any information on the likely candidates.
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HEAD OF PARTY WING

CANDIDATES STRONG ON ‘REF ORMA SI’
Wanita PKR
co n te n d e rs
ready to take
party forward

BOTH candidates vying
for the Wanita PKR chief
post in the party ’s poll
have their own advan-

tages and ideas on how to take
the party forward in line with its
“reforma si” spirit.

For PKR vice-president Fuziah
Salleh, the post is not something
new as she held it between 2000
and 2007.

Fuziah, the Kuantan member of
parliament, is out to try to regain
the post as she believes t ha t
Wanita PKR needs a leader that
has principles in championing
the party agenda.

Haniza Mohamed Talha, who is
L emb ah Jaya a ss emblyman
and former Selangor deputy
state speaker, is committed to
guiding women to participate in

the country’s sustainable devel-
opment agenda.

Question: What is your opinion
when many criticised your
statement that Wanita PKR
should stop being “Pak Turut”
( yes-men)?
Fu z i a h : When I was asked by a
journalist whether I had “dire ct-
e d” party members to contest... I
disagreed. They (party members)
should have their own mind.

They should not be told by oth-
ers what to do. I need good lead-
ers with me. I don’t need “ye s -
m e n”.

So, if someone is being directed
to contest in a team, for me, that
is a “ye s - m a n” culture and I
d o n’t need that. That is what I
me ant.

We have to train women to give
constructive criticism. When we
reprimand people, it does not
mean we are trying to put them
d ow n .

This is how I train the leaders
around me.

If we are not open to construc-
tive criticism, we will not be able
to build critical-minded women. I
am offering myself as a candidate
not only for PKR, but also for
Pakatan Harapan (PH).

Q: What is your vision and mis-
sion in making women part of
national development and do
you think this goal is achiev-
a b l e?
Haniza: We have outlined step s
to ensure women can take part in
the nation’s development pro-
c ess.

The percentage of women as
decision-makers has exceeded
30 per cent, that is to say above
the minimum level that we had
set before.

These appointments prove
that we are not just tin kosong
(empty vessels that make the
most noise).

Thus, we will continue to train
women to be prepared to face the
community with good skills and
high confidence. Women need an
effective ‘push agenda’ to be part

FARHANA SYED NOKMAN
AND NUR LELA ZULKIPLI
KUALA LUMPUR
cnews@nstp.c om.my
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of the national development.

Q: What are your opinions re-
garding the issue of factions in
P K R?
Fu z i a h : For me, there is no issue
of different teams as I believe
(PKR president) Datuk Seri An-
war Ibrahim and (outgoing PKR
president) Datuk Seri Dr Wan Az-
izah Wan Ismail welcome all those
who offered themselves because
they knew what we are offering
will benefit the party. There is no
Dr Wan Azizah or Anwar team.
This is ‘Team Keadilan’ and we
are for ward-looking.
Haniza: To me, PKR’s election
has always been a healthy com-
petition, and what is more im-
portant to those who are contest-
ing is the focus on safeguarding
the welfare of the people and not
merely politics.

This is proven by the women’s
wing as we have realised the
promises in the (party’s election)
m a n i f e s t o.

In the past, we had no women
representatives, and now we have
them.

Q: Now that PH has become the
government, are you going to
continue with the reformasi

a ge n d a?
Fu z i a h : Yes, we are going to con-
tinue with the reform agenda.
Prev iou sly, we promoted our
agenda through street demon-
strations.

As we are now part of the gov-
ernment, we need to rethink and
see if we have achieved our de-
sired goals. If not, the reform
agenda needs to go on until it is
achieve d.

For example, in the case of za-
kat (tithe), we should not only
calculate how many zakat re cip-
ients there should be, but also
how many of those coming from
poor families have left that group
as a result of aid given to them.
This is one of the ideas behind
the reform agenda.
Ha niza : The reformasi agenda
has to be sustained for the bet-
terment of our nation.

There are many things which
need to be “reb u i l t”.

Work culture is among those
that we need to change through
the reform a ge n d a .

This is to ensure that the gov-
ernment is clean and has integri-
t y.

Such an agenda is not anything
that will stand in our way of be-
coming better.
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PKR vice-president and Kuantan member of parliament Fuziah Salleh (centre)
believes that party members must be open to constructive criticism. FILE PIC
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Lembah Jaya assemblyman and former Selangor deputy state speaker Haniza
Mohamed Talha (second from right) says she is committed to guiding women to
participate in the country’s sustainable development. FILE PIC
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SUMMARIES
HEAD OF PARTY WING
Wanita PKR co n te n d e rs ready to take party forward BOTH candidates vying for the Wanita PKR chief post in the
party ’s poll have their own advantages and ideas on how to take the party forward in line with its “reforma si” spirit.For
PKR vice-president Fuziah Salleh, the post is not something new as she held it between 2000 and 2007.
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DAP has names in mind for
Balakong seat, says chairman
KUALA LUMPUR:DAP already has
a few names in mind to contest
the Balakong by-election.
DAP chairman Tan Kok Wai

said, however, the party would
only announce the name of the
candidate later.
“The name of the candidate will

be announced by the Central
Working Committee in the next
day or two,” he said.
Tan was speaking after attend-

ing the Cheng Ho International
Conference 2018.
The Balakong state seat was

left vacant after the death of its
elected representative, Eddie Ng
Tien Chee, on July 20.
Ng was driving a Nissan X-Trail

when the vehicle rammed into the
rear of a lorry about 12.40am.The
accident happened at KM11.7 of
the Grand SagaHighway.
Ng, 40, was believed to have

been on his way home after at-
tending a dinner.
Balakong is one of DAP ’s

strongholds, with the party wrest-
ing control of it in the 12thGeneral
Election in 2008 fromMCA.
Among those rumoured tobe in

the running to represent DAP
and Pakatan Harapan in the Sept

8 Balakong by-election is former
Astro personality Tan Yunn
Chzuan, popularly known as Yun-
na Tan.
An MCA candidate is expected

to contest the seat for Barisan
Nasional again.

The name of
the candidate

will be announced
by the Central
Working
Committee in the
next day or two.

TAN KOK WAI
DAP chairman
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SUMMARIES
KUALA LUMPUR: DAP already has a few names in mind to contest the Balakong by-election. DAP chairman Tan Kok
Wai said, however, the party would only announce the name of the candidate later.“The name of the candidate will be
announced by the Central Working Committee in the next day or two,” he said.Tan was speaking after attending the
Cheng Ho International Conference 2018.
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调查发现 8岁就浏览色情网站 
(布城12日讯）一项针对如 

何避免年轻一代有不良网络 

行为的调查有着惊人发现， 

一些受访青少年承认他们在8 

岁前就已通过网络浏览色情 

网站。 

《星报》报道，马来西亚 

赫瑞瓦特大学进行的调查显 

示，7%受访的青少年承认他 

们首次浏览色情网站是在8 

岁前；19%受访者则在W岁 

以下时就巳浏览过色情网。 

大马赫瑞瓦特大学是坐 

落在布城的英国大学，获得 

通讯及多媒体委员会赞助研 

究经费，而上述于去年进行 

的调查旨在为青少年的不良 

网络行为建立介人方案。 

调查分为两个部分，即 

网上浏览色情网站及线上游 

戏。共有551名中学生参与 

网上浏览色情网站的调查； 

接受线上游戏调查的有599 
人。 

学生易进色情网站 

该调查的首席研究员柯 

桂妮副教授（译音）说，这 

些学生很容易就能通过本身 

持有的智能设备、电脑及手 

提电脑进入色情网站。 

这一切发生时，这些孩 

子的父母在哪？根据柯桂妮 

的说法，年轻人懂得如何瞒 

住父母，不让他们知道自己 

有浏览色情网站的习惯。 

“他们知道从宗教观点来 

看，这是不对的，但他们不 

知该停止这一切。“ 

教育部旗下的学校辅导 

处主任赛夫阿凡迪也说，调 

查结果发现，首次观赏色情 

网的受访者都还小；在这之 

妇女、家庭及社会发展 

部副部长杨巧双说，去年一 

项互联网用户调查显示，只 

有17.2%的父母会在他们的 

设备中装置家长监控软体。 

她说，这由通讯及多媒 

体委员会进行的调查也显 

示，69.2%没有使用家长监控 

软体的父母则为孩童上网制 

前，许多人都指他们首次接 

触色情网是在青少年时期。 

“导致未成年人士性行为 

的原因之一是浏览色情网。” 

去年7月，有报道指马六 

甲一名一年级学生因涉嫌强奸 

幼儿园女孩而遭警方逮捕。 

定规矩。 

她指人口与家庭发展研 

究所的课程有教导家K:及学 

生关于性与生育健康的知 

识，包括举行家庭与孩童安 

全意识教程，也教导父母如 

何管制电子设备的使用。 

“对我来说，母亲必须监 

督孩子使用电子设备。” 

杨巧双：互联网用户调查 

仅17%父母装监控软体 
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SUMMARIES
调查发现 8岁就浏览色情网站
(布城12日讯）一项针对如何避免年轻一代有不良网络行为的调查有着惊人发现，一些受访青少年承认他们在8岁前就已通
过网络浏览色情网站。《星报》报道，马来西亚赫瑞瓦特大学进行的调查显示，7%受访的青少年承认他们首次浏览色情
网站是在8岁前；19%受访者则在W岁以下时就巳浏览过色情网。大马赫瑞瓦特大学是坐落在布城的英国大学，获得通讯
及多媒体委员会赞助研究经费，而上述于去年进行
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拉菲兹：若党选受挫 

阿兹敏不必辞部长 

推荐，但他是部长，是马哈迪 

决定的。” 

曾非议首相委3部长 

马哈迪是于5月12日宣 

布首批内阁部K:，当时有3人 

受委，即民主行动党秘书长林 

冠英为财政部长，土著团结党 

主席丹斯里慕尤丁任内政部 

长，国家诚信党主席莫哈末沙 

布则担任国防部长。 

拉菲兹在马哈迪公布3名 

部长人选的约两小时后，发文 

告宣称这3名部长并非最终决 

定，而且任何委任都须经过希 

望联盟4党内部讨论才能定 

夺O 

此事引发希盟内部纷争的 

揣测，阿兹敏阿里则在隔一天 

指马哈迪公布的3名部长人选 

是经过持续讨论，并纳人整体 

看法，是对人民支持希盟政府 

而作出的决定。 

(吉隆坡12日讯） 

人民公正党原任副 

主席拉菲兹说，即 

便该党原任署理主 

席兼经济事务部长 

拿督斯里阿兹敏在 

党选中遇挫，也无 

需放弃内阁部长职 

位。 

他在接受《新 

海峡时报》访问时 

说，有必要区分政 

府委任与党事务。 

“由首相敦马哈迪医生保 

留决定：。我们必须区分党务与 

政府行政。若你问我，这不是 

必需的。 

“内阁委任取决于两件 

事，第一是在希盟中讨论，然 

拉菲兹 

后首相考虑由党提 

呈的名单。” 

他指出，内阁 

成员的委任是首相 

特权，正如阿兹敏 

被委任进人内阁。 

他相信基于阿兹敏 

在没有被该党列人 

联邦职位之际却被 

委任为高级部长， 

马哈迪并不会开除 

阿兹敏。 

二，这是取决于首相 

我并没看到公正党强 

逼阿兹敏退下，我没看到马哈 

迪会采取‘你输了，就小i再是 

部tC: ’的立场，这是因为当 

初，他巳说委任是他的特权。 

“虽然阿兹敏并没有被党 

“第 

的特权。 

提四大建议添胜算 
拉菲兹直言，他所使用的 

方式与阿兹敏不同，同时公布 

其四大建议，以为肖己攻打公 

正党署理主席职增添胜算， 

“我在基层积极活跃，我 

的方式与领导雪州的阿兹敏小 i 

同。” 

拉菲兹的四大建议为：第 

一，成为候任首相拿督斯里安 

华的忠实伙伴，双方维持紧密 

合作关系；第二，致力强化公 

正党和希盟的政治地位，在基 

层继续推广宣传运动；第二， 

秉持理想主义，确保小i遭中央 

政权腐蚀，同时须处理巫统遗 

留下的封建、政治庇护、滥权 

等问题；第四，设立合作社， 

为过去20年经历了磨难和牺 

牲，却不获回报的基层，提供 

相关福利。 

他指肖己基于基层要求， 

盛情难却，才选择更上一层 

楼，而非出于权力或政治野 

心。 

他承认自己与安华和该党 

原任主席拿督斯里旺阿兹莎医 

生曾讨论此事，但公正党并不 

像巫统需要领袖的祝福；安华 

和旺阿兹莎也理解不能干预或 

公开支持任何候选人，以免影 

响投票倾向。 

分歧没造成党内分裂 

“过去两三年，公正党在 

面对如何迎接第14届大选上 

出现分歧，其中一方认为须在 

保持多元种族政党理念下强化 

希盟；另一个与阿兹敏有关的 

一方则主张公正党须亲近伊 

党，以避免三角战。” 

尽管如此，拉菲兹却认为 

有关分歧并没造成党内分裂， 

反之公正党在大选后继续壮 

大。 
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断，因为各方诠释不同；我不 忠实领袖为安华提供附加价值 
拉菲兹说，有传言指阿兹 

敏与马哈迪及政府顾问理事会 

主席敦达因关系匪浅，而马哈 

迪要扶持阿兹敏成为首相的传 

闻也甚嚣尘上。 

他说，自己不能代表任何 

人发言，但强调党员需要忠实 

和勤力的领袖，为安华提供附 

加价值。 

不否认敦马扶持阿兹敏 

“例如，阿兹敏不能回避 

被视与马哈迪关系密切；这对 

公正党是好或负担？因为在公 

正党，基层希望看到一个与安 

华并肩作战的拍档， 

“我把此事留给人民判 

认为有人觉得马哈迪扶持阿兹 

敏接任首相的看法有错。” 

拉菲兹认为，若公正党像 

巫统一样受金钱和外在权力影 

响，自己的胜算将是渺茫。 

不认为马哈迪铁腕 
拉菲兹：不认为马哈迪仍是 

铁腕领袖，反之相信后者可接 

受人民、希盟领袖和媒体的持 

续性批判。 

他说，若要评论马哈迪的 

执政，人们是义注会多快落实 

-iV.、出 
兄m旦曰。. 

他指部分百日新政或无法 

在期限内完成，但更重要是需 

展现真诚，也必须有计划完成 

百日内无法达到的宣言。 
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SUMMARIES
拉菲兹：若党选受挫
阿兹敏不必辞部长推荐，但他是部长，是马哈迪决定的。”曾非议首相委3部长马哈迪是于5月12日宣布首批内阁部K:，当
时有3人受委，即民主行动党秘书长林冠英为财政部长，土著团结党主席丹斯里慕尤丁任内政部长，国家诚信党主席莫哈
末沙布则担任国防部长。拉菲兹在马哈迪公布3名部长人选的约两小时后，发文告宣称这3名部长并非最终决定，而且任何
委任都须经过希望联盟4党内部讨论才能定夺O此事引发希
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态度决定速度，速度决定胜负，国内首个在隆布大道（MEX ) 
进行的公路自行车竞赛——“2018年MEX Ride自行车竞赛”星期天 

隆重鸣响号角，吸引来自国内外1800名自行车爱好者参与 

共同在高速公路上•风逐冠，齐心推广健康生活方式 

MAJU KUALA LUMPUR 
Urban L>vind Redefined MEX Ride自行车竞赛 阿米尔沙（中）和一众贵宾参与14公里特别赛，左四为赛沙迪，右四为阿兹祖 

側贿她_ 
聘 
与可 

丨车赛荣幸邀请到雪州 

王储东姑阿米尔沙、 

青年及体育部部K赛沙迪、 

MAJU集团董事经理莫哈末法 

益，以及马来西亚首位赢得 

“世界自行车锦标赛”冠军的 

运动员阿兹祖同台挥旗帜，令 

场面生色不少。 

"2018年MEX Ride自行车 

竞赛”由 Maju Kuala Lumpur 

荣誉呈献，获马来两亚自行车 

联盟（MNCF)认可，以及国 

家体育理事会倡议的马来两亚 

肖行车少年（Junior Cycling 

Malaysia)作为技术伙伴。 

为了顺利进行竞赛，全氏 

26公里的隆布大道从清晨6时 

至中午12时义闭，以确保路 

程顺畅和参赛者的安全 

竞赛于清晨6时30分正 

式开始，首先启动的为45公 

里I才丨队计时赛，接着依序为7 

时30分开始的90公里组别， 

以及7时35分开始的45公里 

组别，还有t?为贵宾特设的14 

公里组別 

晴空万里的天气，让参与 

者更显得朝气蓬勃。 

4位挥旗嘉宾，左起赛沙迪 

末法益、阿米尔沙及阿兹祖 

莫哈 

90公里女精英组冠军珠芭、亚军努阿丝丽娜、季军玛思兹雅 

顿领奖，左为隆布大道总经理利扎，右起为Maju TMAS董事 

经理罗斯兰及Maju Kuala Lumpur总执行长法利。 

% 

90公里男精英组冠军占利、亚军艾曼、季军沙鲁领奖，左起 

利扎及法利，右为罗斯兰。 
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推广健康生活方式 

追风、破风，是自行车运动的乐趣与成就感 

莫哈末法益表示，这项自 

行车竞赛不仅仅是为了提高 

Maju Kuala Lumpur发展项目的 

知名度，同时亦是该企业贡献 

社会的一种方式，以支持国家 

自行车运动领域的发展，并推 

广健康生活方式。 

他说：“更重要的是，我 

希望国内年轻人可以在未来继 

续响应类似的运动项目，以催 

化一个更具活力和体育精神的 

社群，并成为建国进程的其中 

体重不是压力，消灭不了我心中热爱自大会无限供应免费香蕉及饮料，让 

行车的那团火。 参赛者补充水分与能量。 

一份子。” 

休息站办嘉年华 

配合竞赛，主办单位亦于 

当天清晨6时至中午12时， 

在场地赞助隆布大道的斯里肯 

邦安R&R休息站（南向）举 

办嘉年华，精彩活动包括免费 

尊巴舞环节、免费健康监测、 

免费按摩疗程、艺术工作坊、 

脸部彩绘、游戏展摊、美食车 

队等等，还有木地知名摇滚乐 

团Projector Band驻台演唱。 

另外，在嘉年华上签购 

Maju Kuala Lumpur旗下发展项 

目者，可享特别优惠丨而现有 

的1500名买家亦可参与幸运抽 

奖，以M取旅游礼券、5星级 

用餐体验及电器等丰富奖品。 

“2018年MEX Ride自行车 

竞赛”主要分为3个组别， 

即：90公里、45公里、45公 

里闭体计时，每个组别底下再 

分为数个类別，每个类别都设 

有各肖的奖项。颁奖典礼于上 

午10时30分及中午12时分两 

次进行，嘉年华则延续至下午 

3时，整个活动至此圆满。 

o © 

ynro/>t 
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45公里男精英组冠军阿努亚、亚军丹尼尔、季军车古领奖 

左起罗斯兰及利扎，右为法利。 

嘉年华亦准备了攀岩运动 

45公里女精英组冠军诺阿芝安、亚军哈蜜玛、季军阿丽莎领 

奖，左为利扎，右起为罗斯兰及法利。 

啤 ̂  or ̂  

出席观赛的公众在等待赛果时，参与尊巴舞环节 

1 -7 

1 让有兴趣者挑战 

岑琴鏤 

比赛组别与类别 

90公里组 45公里组 45公里团队计时组 14公里贵宾组 

1. 19岁以下男 1.19岁以下男 1.19岁以下男 特别邀请 

2.男精英 2.男精英 2.男精英 

3.男公幵 3.男公开 3.男好手与公幵 

4.男好手 4.男好手 4.企业队伍 

5. 19岁以下女 5.19岁以下女 

6.女精英 6.女精英 

奖金与奖牌 
95公里组/45公里组 45公里团队计时组 14公里贵宾组 

每个类别- 每个类别- 1.冠军-奖牌 

1.登山王（全场最佳成绩者） 1.冠军-5000令吉 2.亚军-奖牌 

2.冠军-3000令吉 3.季军-奖牌 

3.亚军-2000令吉 

4.季军-1400令吉 

5.第四名-1000令吉 

6.第五名-500令吉 

•KKipr 

45公里团队计时赛男精英冠军队伍领奖，左三为莫哈末法 

益，右为阿兹祖。 
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许来贤：希盟三党基本同意 

土团需时说服巫裔承认统考 
(莎阿南12日讯）希盟政府承 

认统考面对阻力，雪州行政议 

员许来贤揭露，希盟二党基本 

同意承认统考，不过土著团结 

党需时间说服巫裔社群。 

他说，希盟四党中的民主 

行动党、人民公正党及国家诚 

信党在承认独中统考上已达成 

共识，然而土团党较迟加人， 

还未谈妥。 

“我需要强调的是土团党 

实际不反对承认统考，只是需 

要一些时间说服巫裔社群，闪 

为他们面对的就是巫统过去的 

支持者。” 

他今早为“护根行2018” 

爱护华教义跑活动主持开幕 

后，这样指出。教育部长马智 

礼博士R前针对承认独中统考 

课题提出“5年内深研再决定” 

的说辞，掀起各方强烈反弹。 

希盟磋商决定结果 

许来贤说，在承认独中统 

考课题上，0前以党和党之间 

磋商，只要党领袖达成共识， 

那教育部长就必须落实。 

他相fH最终的决定还是在 

于希盟领袖的磋商结果，只要 

有了最终决定，教育部就必须 

执行《最终巫裔都会意识到， 

其实承认独中统考并小i会破坏 

国家团结，甚至影响国文的地 

位，因为希盟巳阐明必须报考 

大马教育文凭（SPM)和国文 

承认统考仅时间问题 
许来贤重申，希盟政府仍 

要面对华社，因此承认独中统 

考仅是时间问题。 

“针对政府要用5年时间 

来决定是否承认统考，这是很 

多人的误解，也是不正确的说 
法。” 

他指出，承认独中统考不 

在希盟的百R新政内，但也小i 

会花太长时间去处理承认独中 

统考问题，W为希盟政府小i会 

辜负华裔选民的支持与期望。 

针对统考课题会否在无拉 

港补选引起华裔选民“反弹” 

时，许来贤相信选民把希盟政 

府的表现看在眼里，小i会再相 
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许来贤（中）为“护根行2018”爱护华教义跑主持开幕，左起 

为嘉玛丽雅、陈国光、拉吉夫；右起为苏子源、刘天球及叶新 

田。 

mm ：华教需开_度支撑 
马来两亚华教运动工委会 

主席叶 新 田 说 ， 华 教 在 5 - 0 9  

大选前，长期受到前朝政府的 

打压，如今更换政府后，人民 

对希盟政府有很高的期望。 

“华文教育经历多年的打 

压，如今需要一个开明的制度 

来支撑华教。” 

他希望政府能落实多元团 

结的政策对待各源流教育，包 

括尽快落实承认独中统考，制 

度化增健华小和独中等。 

必须获得优等是承认统考的条 

件，这点董总也同意。 

信马华，毕竟后者作为执政党 

61年来，若有心承认统考，一 

旱就积极推动了。 

他较后宣布拨款5000令吉 

给大会，作为活动基金。 

出席者包括筹委会主席苏 

子源、大会主席陈国光、双溪 

比力州议员刘天球、万达镇州 

议员嘉玛丽雅及武吉加星区州 

议员拉吉夫等。 
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卡立沙末：补选让路上阵 

巫伊合作“好伙伴 
(哥打峑鲁12日讯）联邦直辖 

区部长卡立沙末指出，在双溪 

甘迪斯补选中，伊斯兰党比路 

给巫统上阵，显示巫统及伊党 

是合作好伙伴。 

他说，在国会，同样可看 

到巫统与伊党的合作与协调。 

有鉴于此，若未来的大选，巫 

统与伊党联手对抗希盟，他并 

不感到惊冴。 

“就让巫统与伊党联手合 

作，我相信人民会了解这两党 

的政治理念只是为了肖己的政 

党，并非为人民或马来人。” 

卡立沙末也是诚信党宣传 

主任，他是在剖析第14届全 

国大选仪式后，如是指出。 

询及雪兰莪州无拉港及斯 

里斯帝亚的州议席补选将同步 

举行之事，卡立沙末说，他们 

相信希盟的候选人能够获胜。 

“虽然我们预计这两场补选 

会有激烈的竞争，不过我们相 

信希盟的候选人可以胜出。无 

拉港州议席选民以非回教徒居 

多，我们相信他们会支持行动 

党的候选人。” 

雪州无拉港及斯里斯帝亚 

州议席补选将同步在8月18日 

提名，9月8日投票。伊党很 

大可能不会派代表上阵无拉港 

州议席，不过却会上阵斯里斯 

帝亚州议席。 

原任无拉港州议员黄田志 

在7月车祸逝世，导致该议席 

悬空；原任公正党斯里斯帝亚 

州议员兼雪州行政议员沙哈鲁 

丁则本月2日因大肠癌病逝， 

而使到该议席悬空，必须举行 

补选° 
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巫伊合作“好伙伴(哥打峑鲁12日讯）联邦直辖区部长卡立沙末指出，在双溪甘迪斯补选中，伊斯兰党比路给巫统上阵，显
示巫统及伊党是合作好伙伴。他说，在国会，同样可看到巫统与伊党的合作与协调。有鉴于此，若未来的大选，巫统与伊
党联手对抗希盟，他并不感到惊冴。“就让巫统与伊党联手合作，我相信人民会了解这两党的政治理念只是为了肖己的政
党，并非为人民或马来人。”卡立沙末也是诚信党宣传主任
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申遗避免绿肺转商业发展 

隆广东义山打造遗迹公园 
(吉隆坡12日讯）吉隆坡广东义山为避免绿肺日后将转 主席李振光说，广东义山入口处正进行建筑工程， 

作商业发展，因此计划进行世界文化遗产申请，以保义楼高8层的新办公大楼与综合礼堂，这将带领义山迈向 

山健全，打造成为遗迹公园。 现代化管理与行政体系，并在未来朝向古迹公园发展。 

吉隆坡广东义山举办第24届启建七昼夜梁皇阴阳两利大法会，不少主家前来祭祖并参与超度法 

会。 

振光揭露，义山地在 

"？1"两周前因士迪亚旺沙 

班底大道路线更改，而涉及义 

山部分的坟地，虽目前问题已 

解决，惟义山理事事前不知 

情，为此该会理事认为必须为 

义山申请世界文化遗产，以免 

日后再有发展影响义山：‘ 

李振光今早出席吉隆坡广 

东义山第24届启建七昼夜梁 

皇阴阳两利大法会致词时，这 

样指出。 

他也呼吁吉隆坡5位华裔 

国会议员协助推动联邦直辖区 

类似雪州政府的政策，通过非 

回教宗教理事会助吉隆坡华人 

义山、庙宇及盂兰胜会组织 

等，以取得更健全发展。 

出席者有武吉免登国会议 

员方贵伦、蕉赖国会议员陈国 

伟及吉隆坡广朱义法会工委会 

主任黄福威等。 

众理事在文良港热水湖甘 

露亭住持释开倾法师带领下， 

为法会上供点平安灯，祈求天 

下太平，大法会也设有六大会 

馆董事先人灵牌、贡献广东义 

山先贤灵牌，以及超度十方八 

界孤魂灵牌 

黄福威说，该义山过去23 

年法会收人，以文教福利金方 

式捐献给受惠单位，如今累计 

超过1000多万令吉。 

受惠单位包括学校、艺文 

I才丨体、慈善机构、孤苦贫老与 

病患等，同时认捐福品不分种 

族与宗教，配送到各慈善机构 

与贫苦家庭。 
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众宾在释开摑法师带领下，为法会上供点平安灯，右起为黄福 

威、方贵伦、李振光及陈国伟。 

恢复原来路线 

大道涉部分坟地问题解决 
吉隆坡广东义山W马来两 

亚大道局擅肖修改士迪亚旺沙 

班底大道路线，而涉及义山部 

分的坟地，经直辖区国会议员 

与财政部会面，巳指示大道局 

恢复原来路线，如今问题已获 

得解决。 

陈国伟说，前称为淡江-

大使大道3 (DUKE3)的士迪 

亚旺沙班底大道，原来路线是 

从陈秀连经过新街场、大马城 

至班底谷，于一个月前大道局 

擅肖修改路线，而涉及广东义 

山坟地。 

“路线从陈秀连4路穿越 

新街场，经过广东义山边缘， 

接往大马城后到班底谷，而涉 

及广东义山坟地。” 

他说，此事经他与方贵伦 

与财政部会面，以指示大道局 

无须更改路线，现问题已解 

决。 

他指出，我国六任首相皆 

肯定华人为国作出的贡献，并 

捍卫宪法给人民的权利，无论 

任何族群，包括华族也应捍卫 

他族的权利，希盟政府竞选宣 

言不会坐视种族政治而不理， 

并确保政府政策须超越种族政 

治。 

盼义山永久保留 

方贵伦指出，雪隆中华大 

会堂旱前已主导打造吉隆坡博 

物馆计划，而吉隆坡广东义山 

为开埠隆市先贤文化根源，未 

来见证吉隆坡世界级与成为海 

外游客到访的自由安全地区， 

希望义山永久保留给世代。 

他指出，本身早前答应捐 

款5万令吉以协助吉隆坡博物 

馆计划，而希盟政府执政后， 

吉隆坡将打造成为世界级与海 

外游客安全到访的地区。 
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SUMMARIES
申遗避免绿肺转商业发展 隆广东义山打造遗迹公园(吉隆坡12日讯）吉隆坡广东义山为避免绿肺日后将转
主席李振光说，广东义山入口处正进行建筑工程，作商业发展，因此计划进行世界文化遗产申请，以保义楼高8层的新办
公大楼与综合礼堂，这将带领义山迈向山健全，打造成为遗迹公园。
现代化管理与行政体系，并在未来朝向古迹公园发展。
 振光揭露，义山地在 "？1"两周前因士迪亚旺沙班底大道路线更改，而涉及义山部分
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許來賢：選情五五波 

雪15區部料挺阿茲敏 
(沙亚南12日讯）公正 

党八打灵再也南区区部主席兼 

雪州行政议员许来贤相信，基 

于公正党署理主席兼经济事务 

部长拿督斯里阿兹敏的实力都 

在雪州，他相信雪州22个区部 

中，会有15个区部在本届党选 

中支持阿兹敏捍卫原职。 

他形容，雪州与沙巴是 

公正党的大票仓夂面对原任副 

主席拉菲兹组成来势汹洇的竞 

选团队的挑战，他认为，阿兹 

敏捍卫原职战情属于五五波， 

但他有信心前雪州大臣阿兹敏 

能得到雪州党员的支持。 

许来贤今日为雪隆草根 

爱护华教联合会主办的“护根 

行”慈善义跑主持颁奖礼后， 

受询本身在党选动向时披露， 

他会继续捍卫区部主席职。 

他解释，尽管国会选区 

在选区重划后已易名，但基于 

社团注册局未批准公正党呈上 

的新区部名单，因此本届党选 

各区部仍沿用旧国会选区名 

称。 

许来贤说，雪州公正党 

于今日进行提名环节，随着公 

正党执政中央，党员人数从50 

万增至80多万他形容此举是 

好现象，意味国人认同公正党 

斗争。 

他指出，根据党章，入 

党未满一年的党员不能竞选党 

职，但只要得到党主席的祝 

福便可竞选区部职位，包括主 

席、署理主席、副主席、15名 

执委、妇女组与青年团职位f 
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許來賢：選情五五波
雪15區部料挺阿茲敏(沙亚南12日讯）公正党八打灵再也南区区部主席兼雪州行政议员许来贤相信，基于公正党署理主席
兼经济事务部长拿督斯里阿兹敏的实力都在雪州，他相信雪州22个区部中，会有15个区部在本届党选中支持阿兹敏捍卫
原职。他形容，雪州与沙巴是公正党的大票仓夂面对原任副主席拉菲兹组成来势汹洇的竞选团队的挑战，他认为，阿兹敏
捍卫原职战情属于五五波，但他有信心前雪州大臣阿兹敏能得
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大道局採原本路線未徵地 丨 

隆廣東義山地 
(-k in) M ;i m (吉隆坡12日讯）行动党蕉赖 

国会议员陈国伟表示，由于大马大 

道局于一个月前擅自修改斯迪亚旺 

沙一班底谷大道（前称大使淡江第 

三阶段延伸大道）路线，需征用吉 

隆坡广东义山部分地段，导致部分 

古老墓地受影响，不过最后问题茯 

得解决。 

他今日出席吉隆坡广东义山第24 

届启建七昼夜梁皇阴阳两利大法会时表 

示，斯迪亚旺沙一班底谷大道原本的路 

线为从斯迪亚旺沙开始，途经敦拉萨 

路、蕉赖路、陈秀连路、新街场路及大 

马城，再到达班底谷 

财政部指示不需改路线 

“惟大马大道局于-个月前擅自 

修改路线，将从陈秀连4路连接至新街 

场路的路段修改至穿越新街场路，导致 

吉隆坡广东义山部分地段及墓地受到影 

响，需被征地。” 

他针对该事与吉隆坡广东义山理事 

及行动党武吉免登国会议员方贵伦一同 

前往大马大道局及财政部交涉。 

“无论如何，财政部较后同意并指 

示大马大道局不需改变路线，采用回原 

本的路线，该问题也已解决。” 

同时，陈国伟也被吉隆坡广东义 

山委任作为该义山的政府事务顾问。他 

说，吉隆坡广东义山是华裔先贤在开创 

国家时期为国家奉献的见证，每一任首 

相都曾提及华裔的贡献，每个人应捍卫 

国家联邦宪法，在权利被侵犯时挺身而 

出。 

点灯仪式。左起 

为罗添财、彭S 

峰、郑金德、陈 

国伟、李振光、 

方贵伦、黄福 
威、刘庆松、林 

书德及李新才。 

•为期7天的吉隆坡广东义山第24届启建七昼夜梁皇阴阳 

两利大法会今日正式进行，善信都前往膜拜。 

李振光：广东义山寸土不能少 

另-方面，吉隆坡广东义山主席李 

振光表示，无论在什么情况下，他们坚 

持吉隆坡广东义山土地寸土不能少，也 

不能放弃任何土地」 

“在吉隆坡广东义山的每一个墓地 

及墓碑都有不同的历史背景，属于历史 

文物，是我们华裔传统文化的根，因此 

我们必须保留我们的根。” 

他说，理事会计划将吉隆坡广东义 

山申请成为世界文化遗产，并打造成为 

占迹公园。 

“同时，我们也希望联邦直辖区 

的华裔国会议员能协助推动联邦直辖区 

效仿雪州政府，成立非穆斯林宗教理事 

会协助吉隆坡区的华人义山、庙宇及盂 

兰胜会等组织的发展，得到更健全的发 

展， 

方貴倫撥5萬支持隆雪華堂設博物館 

方 
贵伦为法会主持开幕典礼时表示，隆雪华堂欲成立 

吉隆坡博物馆，他也拨出5万令吉给隆雪华堂作为 

支持，他呼吁吉隆坡各社团响应及支持该计划 

“吉隆坡广东义山是吉隆坡其中-•个历史见证的地点 

我期待未来吉隆坡会有更多文化发展，将吉隆坡打造成为世 

界级城市。” 

出席该该法会者包括吉隆坡广东义山副主席郑金德、 

财政彭•峰、副财政罗添财、总务林书德、副总务拿督李新 

才、第24届启建七昼夜梁皇阴阳两利大法会主席黄福威及正 

坛主刘庆松。 
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大道局採原本路線未徵地 丨 隆廣東義山地((-吉k隆 坡12日讯in）) 行动党蕉赖M ;i m
 国会议员陈国伟表示，由于大马大
道局于一个月前擅自修改斯迪亚旺沙一班底谷大道（前称大使淡江第三阶段延伸大道）路线，需征用吉隆坡广东义山部分
地段，导致部分古老墓地受影响，不过最后问题茯得解决。他今日出席吉隆坡广东义山第24届启建七昼夜梁皇阴阳两利大
法会时表示，斯迪亚旺沙一班底谷大道原本的路线为从斯
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^•州芏储东姑阿米尔 

沙（中）、青体部 

长赛沙迪（左四)和大马场地 

脚车世界冠军阿兹祖（右四） 

于星期天早晨在吉隆坡一布城 

大道（MEX )首办的“2018 

MEX"Riae"脚车赛主持丼靠 

礼后’ •起骑着脚车从起点出 

发。 

"2018 MEX Ride"脚车 

赛是从早上6时半开始，而先 

后进行的项目依序为45公里团 

队计时赛、90公里赛、以及45 

公里赛和14公里VIP赛，总共 

吸引了 1800名选手报名参加。 

为配合赛事，全长26公里的 

MEX大道从早上6时关闭至中 

午12时 

雪
王
儲
靑
體
部
長
參
加
腳
車
賽 
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SUMMARIES
^•州芏储东姑阿米尔
沙（中）、青体部长赛沙迪（左四)和大马场地脚车世界冠军阿兹祖（右四）于星期天早晨在吉隆坡一布城大道（MEX
)首办的“2018MEX"Riae"脚车赛主持丼靠礼后’ •起骑着脚车从起点出发。"2018 MEX
Ride"脚车赛是从早上6时半开始，而先后进行的项目依序为45公里团队计时赛、90公里赛、以及45公里赛和14公里VIP赛
，总共吸引了 1800名选手报名参加。为配合
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神 
誕 
宴 

鎮 

關 

(蒲种12日 

讯）双威镇关帝 

庙趁着举办关圣 

帝君千秋宝诞暨 

文化晚宴，筹获6 

万令吉善款充作 

教育和福利公益 

巾蓋用途。 

在受惠名单 

中，蒲种新明华 

小获得4万令吉 

作为该校基础发 

展基金《•此外， 

P3KU特殊儿童发 

展中心及马来西 

亚儿童希望协会 

各别获颁5000令 

吉，充作特殊教 

育和活动经费。 

另有1万令吉则由病患张智新及 

李家良均分，作为医药与手术医 

疗补助金。 

郭廷坤：盼申请邻地建庙 

双威镇关帝庙理事会主席郭 

廷坤在晚会上致词时表示，近年 

来，该庙宇获得各界善信的支持 

下，庙务不断发展，奈何现有庙 

地已经不敷应用，因此该理事会 

6 
萬 

慈 
善 

-众嘉宾联袂击鼓为双威镇关帝庙关圣帝君千秋宝诞暨文化晚宴 

主持开幕仪式。左起为蔡沄汫， 

坤、黄思汉、黄基全及苏亚水。 

早在多年前开始申请隔邻•段空 

地作为庙宇发展。 

他说，该理事会从2014年开 

始申请有关地段，可是一直无法 

如愿，而于去年的庙宇晚宴上， 

时任首邦市州议员杨巧双曾公开 

答应给予协助，不过该庙的诉求 

依旧没有下文。 

他透露，上述地点早在2008 

年曾开办一所幼儿园，直到2010 

年停办后，整片土地丢空，为了 

扩充庙宇和推广宗教信仰活动， 

该理事会认为申请该段土地是合 

情合理，因此在大选后再次公开 

恳求该区国州议员伸出援手，帮 

•双威镇关帝庙醒狮团呈献高桩表演 
机拍摄精彩一幕。 

吸引宴会宾客纷纷举起手 

卢诚国、黄美诗、萧斐弘、郭廷 

助该庙早R实现愿望。 

黄思汉： 

重视非穆宗教发展 

针对此事，担任开幕嘉宾的 

雪州行政议员兼金銮州议员黄思 

汉表示，他将答应审视双威镇关 

帝庙理事会的申请个案，以便在 

能力范围内给予适当的协助 

他说，雪州政府从10年前改 

朝换代以来，-直都重视非穆斯 

林宗教信仰发展，除了每年制度 

化拨款，州政府也曾拨出不少宗 

教地给各类宗教团体。 

本次宴会是在蒲种新明华小 

冷气礼堂举行，筵开85桌，获得 

众多善信出席，除了享用美味佳 

肴，还有机会观赏双威镇关帝庙 

属下醒狮团的高桩表演。当晚也 

邀请到特别贵宾大马狮艺推手萧 

斐弘呈献鼓艺，博得全场喝彩。 

其他嘉宾包括梳邦国会议员 

黄基全、首邦市州议员黄美诗、 

前任格拉那再也国会议员卢诚 

国、双威镇关帝庙永久会务顾问 

苏亚水与李坤祥、法律顾问黄宛 

君、副主席陈礼发、蒲种新明华 

小董事长蔡沄汫及副董事长拿督 

沈水兴。 
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SUMMARIES
1神
誕宴鎮關(蒲种12日讯）双威镇关帝庙趁着举办关圣帝君千秋宝诞暨文化晚宴，筹获6万令吉善款充作教育和福利公益巾蓋
用途。在受惠名单中，蒲种新明华小获得4万令吉作为该校基础发展基金《•此外，P3KU特殊儿童发展中心及马来西亚儿
童希望协会各别获颁5000令吉，充作特殊教育和活动经费。有1万令吉则由病患张智新及家良均分，作为医药与手术医补
助金。郭廷坤：盼申请邻地建庙双威镇关帝庙理事会主席郭坤在晚会上
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充公事隔數日 

Bit昧纟彳重現责鄉嶺商 
報道•林淑敏 (万挠12日讯）万挠菁乡岭商业 

区再现“霸位器” ！ 

尽管士拉央市议会执法组早前已往万挠菁乡岭商业区的1/1路采 

取执法行动，充公不明人士自制的“霸位器”，但事隔数日，同_ -

地点再度出现新的霸位工具，这次连塑料面盆都出动，让人傻眼。 

《大都会》社区报记者在读者的投诉，再次前往该区一探虚实 

时，发现有更多“霸位器”出现。 

相信是有部分“工具”遭充公的关系，其中一个停车位的不仅 

-如过往般摆上大小石块，更以面盆垫高大石，霸位的意图十分明 

显。同_ •条街道上亦有多个灌有水泥和插上木棍的水桶，分置在停 

车格四周。 

部分民众未理会照泊车 

虽然有些民众未理会“霸位器”而坚持泊人车辆，但相信为了 

避免撞损车门，在开门上下车时均显得小心翼翼。与之前的相同， 

再度出现的“霸位器”上并没有记号，在巡查时亦无店主或商民出 

面认领，难以辨认是何人所为。 

较早前，有商店自制多款“霸位器”，占用多个停车位，让民 

众午膳时段停不了车，大为气结和作出投诉。民众指有些店主将大 

石摆在停车格的边缘，其余人士为了避免打开车门时发生碰撞，唯 

有将轿车停在两个停车格的中间，使商业区的车位更加不足 

k霸位器的存在，让民众在开门上下车时特别小心翼翼，以免发生碰撞。 

將建議口頭警告商民 

挠区州议员蔡伟杰在受询时，对霸位的自私 

J-J行为表遗憾。 

“继早前的行动后，我第二度知会市议会执法组 

有关投诉，相信很快会采取第二次行动。本以为经过充 

公后，相关人等会较为收敛，不再将公共停车位占为己 

有，不料才数天而已便已故态复萌。” 

他说，由于未能鉴定是何人所为，所以将建议执法 

官员走进该街道店铺，给予全体商民口头警告，以免同 

样的事件一再发生，影响公众利益。 
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SUMMARIES
充公事隔數日 Bit昧纟彳重現责鄉嶺商報道•林淑敏(万挠12日讯）万挠菁乡岭商业区再现“霸位器”
！尽管士拉央市议会执法组早前已往万挠菁乡岭商业区的1/1路采取执法行动，充公不明人士自制的“霸位器”，但事隔数日
，同_
-地点再度出现新的霸位工具，这次连塑料面盆都出动，让人傻眼。《大都会》社区报记者在读者的投诉，再次前往该区
一探虚实时，发现有更多“霸位器”出现。相信是有部分“工具”遭充公的关系，其
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•沙亚南“无车日”活动的骑脚车环节，反应非常好。 

黃皓汶：沙亞南市民美好時刻 

無車日=家庭日=官民日 
(沙亚南12日讯） 

沙亚南市议员黄皓汶表 

示，沙亚南市政厅每月 

其中-个星期日的“无 

车日”活动，其实也是 

沙亚南市民的家庭R， 

更是官民保持紧密联系 

的美好时刻。 

她今日上午出席 

上述活动后对记者指 

出，这项活动除了向市 

民灌输减碳意识之外， 

也打造一个平台让大家 

携带家眷参与各项趣味 

活动，有助促进亲子关 

系 

盼2030年前 

达45%低碳目标 
“再来，官员和市 

民在这种活动丨.，有最 

直接的接触方式，利于 

促成‘上情下达，下情 

上传’之效。” 

同时，她表示，为 

了落实2030年之前达到 

•沙亚南女市议员参与“无车日”活动。左起为 

黄皓汶、拿汀阿妮占、索巴、甘迪马蒂、玛莉安 

及罗再娜。 

45%低碳目标，市政厅 

已全力提升区内的绿化 

与低碳设备，并在“无 

车R ”鼓吹骑脚车活 

动，鼓励市民多运动， 

强身健体及环保爱地 

球。 

“自从我上任市议 

员后，我发现，其实沙 

亚南.些地区包括哥打 

哥文宁等的公共交通系 

统欠佳，尤其不能直线 

抵达沙亚南市区，我将 

从这方面多作研究，并 

与市政厅探讨应该如何 

作出提升和改善，以满 

足市民需求。” 
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SUMMARIES
•沙亚南“无车日”活动的骑脚车环节，反应非常好。
黃皓汶：沙亞南市民美好時刻無車日=家庭日=官民日(沙亚南12日讯）沙亚南市议员黄皓汶表示，沙亚南市政厅每月其中-
个星期日的“无车日”活动，其实也是沙亚南市民的家庭R，更是官民保持紧密联系的美好时刻。她今日上午出席上述活动
后对记者指出，这项活动除了向市民灌输减碳意识之外，也打造一个平台让大家携带家眷参与各项趣味活动，有助促进亲
子关系盼2030年前达
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•林怡威（次排左五）联同双溪 
威新村村委会等人推介“双溪威 

国庆日装饰比赛"，以带动新村 

的国庆日气氛。次排左四为王友 

泰及左为陈有才。 

(八打灵再也12日讯）逾60年历史的双溪威新 

村跟上科技时代步伐，通过社交媒体脸书专页举办 

“双溪威国庆日装饰比赛”，以带动该村的国庆气 

氛及村民的爱国情怀 

这项活动由甘榜东姑州议员服务中心、双溪威 

新村村委会及八打灵再也市议员工友泰联合举办， 

旨在促进村民间的互动与交流，让居民感受国庆日 

的热烈气氛，培养爱国精神及迎接新马来西亚独立 

曰。 

行动党甘榜东姑州议员林怡威今早联同双溪 

威新村村长陈有才及王友泰等人前往双溪威新村巴 

刹，派发国旗给村民及驾驶人士，鼓励他们布置住 

家。 

16日至9月16日进行比赛 
林怡威指出，凡是双溪威新村村民皆可参加 

参赛者必须在自己住家范围装饰以国庆为主题的 

装饰品，把装饰好的住家拍照，将照片连同个人 

王友泰：打造新村成景點 

"~r"友泰指出，双溪威新村已有68年历史，他 

二希望将该村打造成为旅游景点，而举办此 

项比赛是第-步，以带动新村的活跃气氛。 

他表示，此次是该村第一次举办国庆日装饰比 

赛，在布置屋子时，无形中可将屋子整理干净，看 

起来也会更美观。他说，该村有约600户住宅，其实 

资料，私讯至fe书专页"Sungai Way New Village, 

Selangor, Malaysia雪兰莪州双溪威新村”。 

她表示，此比赛将于本月16 R至9月16日进 

行，将在9月22日于脸书专页公布成绩，并将在9月 

23日晚上9时，在双溪威华小举办的中秋晚会上颁 

奖，设有5份特优奖及10份优秀奖。 

她说，参赛者必须自备所需要的装饰品及工 

具，他们可发挥创意，采用任何道具布置。 

此外，她指出，她有意重新塑造甘榜东姑州 

选区，其实“甘榜东姑”是由国父东姑阿都拉曼命 

名，但很多人以为甘榜东姑是位于吉隆坡的武吉东 

姑，因为她接下来计划发掘该州选区的历史，让更 

多人认识该选区。 

获奖机会很高，他希望每家都能响应此活动悬挂国 

旗。他们也会增设10份幸运抽奖，让有悬挂国旗的 

住宅抽取，而村委会在比赛期间也将记录及拍照。 

他表示，或许有些年长的村民不善于上网，村 

委会将协助他们拍照及上传至脸书参赛。 

他也说，除了举办国庆日比赛，还可以宣传 

新村的脸书，往后村委会可通过脸书发布讯息及通 

告，举办这项可说是一举两得的活动。 

佈
置
住
家
臝
獎
品 

雙
溪
威
新
村
辦
國
慶
裝
飾
賽 

Page 1 of 2

13 Aug 2018
Sin Chew Daily, Malaysia

Author: No author available • Section: Metro Edition A • Page: 5
Printed Size: 290.00cm² • Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color
ASR: MYR 9,065.00 • Item ID: MY0033446522

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



SUMMARIES
佈置住家臝獎品雙溪威新村辦國慶裝飾賽
 •林怡威（次排左五）联同双溪
威新村村委会等人推介“双溪威国庆日装饰比赛"，以带动新村的国庆日气氛。次排左四为王友泰及左为陈有才。
 资料，私讯至fe书专页"Sungai Way New Village, Selangor,Malaysia雪兰莪州双溪威新村”。她表示，此比赛将于本月16
R至9月16日进行，将在9月22日于脸书专页公布成绩，并将在9月
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•许来贤（左六）颁奖给女学生组5公里优胜者。左五是大会主席 

陈国光。 

(沙亚南12日讯）公正党雪州行政 

议员许来贤坦言，希盟新政府在承认独 

中统考文凭课题上，土著团结党为“小 
障碍”。 

需时间说服马来选民 

但他强调，土团党没有反对承认统 

考，而是需要一些时间说服马来选民与 

支持者接受承认统考，他有信心统考可 

在两三年内获得承认，因为希盟“不会 

笨到不去承认统考”。 

许来贤今日为雪隆草根爱护华教联 

合会主办的“护根行”慈善义跑主持颁 

奖礼致词时指出，土团党是在最后关头 

才加人希盟，也许当时还没谈好承认统 

考的课题，使得希盟四党未达共识，并 

形容“政治就是这样”= 

他说，目前希盟承认统考课题，在 

于党与党之间，公正党、行动党与诚信 

党对承认统考是没有问题的。 

对于土团党要求要多少时间去说服 

支持者，许来贤较后受询时表示，相信 

不会太久，毕竟土团党需面对巫统支持 

者反对承认统考的声浪，教育部长马智 

礼虽来自土团党，但马智礼在党内与希 

盟不是重要领袖，承认统考课题需由希 

盟党主席理事会拍板定案。 

“只要希盟领袖决定，教育部就要 

落实（承认统考），相信时间不会是5 

年‘会在这两二年内。” 

他强调，政府承认统考不再是个 

梦，不会是最后-•里路和十万八千里 

路，促华裔给希盟•点时间向友族解 

释，随着希盟各州已陆续承认统考，相 

信联邦亦会承认，希盟乐意接受批评。 

也是加影区州议员的许来贤较后 

指出，相信统考可在这两二年内获得承 

认，不只是其个人看法，而是来自多数 

希盟领袖的期许。 

对承认统考非常乐观 

许来贤形容，他对承认统考感到 

非常乐观，因承认统考不会威胁到国语 

地位与破坏国家团结，希盟竞选宣言写 

得很清楚，承认模式在于统考生需报考 

大马教育文凭（SPM )国文科并取得及 

格，这项标准已获董总同意。 

他相信，凭着I.述承认统考的条 

件，马来群众假以时日必能接受统考， 

目前只是需要一些时间。 

对于统考课题会否在9月8 R的雪 

州无拉港区州议席补选发酵，许来贤认 

为，基于国阵与马华过去执政61年都无 

法办到政府承认统考一事，华社已不相 

信马华，就算马华决定使用本身标志竞 

选，反而会引起反弹。 

出席者有行动党万达镇区州议员嘉 

玛莉亚、双溪比力区州议员刘天球、雪 

隆草根护华联合会主席陈国光及筹委会 

主席苏子源等。 
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拉吉夫：敎長願解決統考問題 
g动党武吉加星区州议员拉吉 

夫透露，希盟在制定本届大 

选竞选宣言时，曾有过是否要把承认统 

考纳人宣言内容的争论，毕竟当中有--

定的敏感性。 

“我和刘镇东（行动党政治教育主 

任）在大选后会见教长，我知道教长有 

意愿要解决统考但面对挑战，所以我们 
给他一些空间。” 

他以雪州政府在时任大臣拿督斯里 

阿兹敏时代已承认统考为例，矢言在有需 

要时他会代为发声，希望达致双赢局面 

葉新田:需開明對待多源敎育 

马丨 
来西亚华教运 

动工委会主席 

叶新田希望新政府在政策 

丨.，以多元团结的开明原 

则对待多源流教育，统考 

尽快获得承认，华小和独 

中获制度化增建。 

“根据报道，华人在 

本届大选有超过90%投票 

支持希盟，希望华教今后 

得到更好发展。” 

他赞赏许来贤对华教 

的关心与支持，包括在加 

影拨地，强调华教经过多 

年的打压，需开明政策与 

教育条例的支持。 

叶新田感谢许来贤 

拨款5000令吉资助主办单 

位，以实际行动支持雪隆 

草根行、雪隆爱护华教联 

合会与新纪兀大学学院3 

个单位的筹款义跑活动。 

共有800多人参与活动。 
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拉吉夫：敎長願解決統考問題
g动党武吉加星区州议员拉吉夫透露，希盟在制定本届大选竞选宣言时，曾有过是否要把承认统考纳人宣言内容的争论，
毕竟当中有--定的敏感性。“我和刘镇东（行动党政治教育主任）在大选后会见教长，我知道教长有意愿要解决统考但面对
挑战，所以我们给他一些空间。”他以雪州政府在时任大臣拿督斯里阿兹敏时代已承认统考为例，矢言在有需要时他会代
为发声，希望达致双赢局面葉新田:需開明對待多源敎
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阿兹敏拉菲兹胜算五五波 
巴生12日讯|许来贤认 

为，阿兹敏阿里和拉菲兹的署 

理之争，将会不分上下。 

许来贤也是公正党雪州副 

主席，他说，公正党在雪州有 

22个区部，阿兹敏阿里相信会 

获得其中15个区部的支持。 

「我不敢肯定阿兹敏阿里 

能成功捍卫署理主席职，他们 

两人都各有胜算，可说是50对 

50 °」 

他指出，公正党的大票 

仓位于雪州和沙巴，只要掌握 

这两州的支持票，就能脱颖而 
出° 

另一方面，许来贤说，他 

将在公正党改选中，捍卫八打 

灵再也南区区部主席一职。 

「今年的竞争非常激烈， 

主要是因为509大选后，公 

正党全国党员已增加了 30万 

人°」 

他说，公正党全国党员 

已50万人提升至80万人，这是 

好现象，而党内职位也开放竞 

选。 
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SUMMARIES
阿兹敏拉菲兹胜算五五波
巴生12日讯|许来贤认为，阿兹敏阿里和拉菲兹的署理之争，将会不分上下。许来贤也是公正党雪州副主席，他说，公正
党在雪州有22个区部，阿兹敏阿里相信会获得其中15个区部的支持。「我不敢肯定阿兹敏阿里能成功捍卫署理主席职，
他们两人都各有胜算，可说是50对50°」他指出，公正党的大票仓位于雪州和沙巴，只要掌握这两州的支持票，就能脱颖
而出°另一方面，许来贤说，他将在公正党改选中，捍
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需吋达共识 
巴生12日讯雪州行政议员许来贤说，希 

盟还未承认统考，主要因为希盟4党还未达成 

共识，最后一分钟才加人希盟的土团党需要时 

间说服马来群体。 

他指出，希盟3党包括公正 

党、行动党和诚信党，都已经 

达成共识承认统考，只剩下土 

团党需要时间说服马来群体和 

巫统支持者。 

「土团党没有要拒绝承 

认统考，只是他们当初加入希 

盟时，没与希盟讨论到这项课 

题，我们需要给以他们一些时 

间处理。j 

两二年内获解决 

他表示很有信心，问题会 

在两三年内获得解决，承认统 

考不必等至5年。 

「承认统考必须由希盟领 

导人作出决定，只要领导人一 

致同意后，这项承诺马上就可 

执行。」 

他强调，承认统考不会威 

胁国文地位，因为承认统考的 

首要条件是国文必须及格，而 

这项条件也获得董总同意。 

「承认统考虽然面对小阻 

碍，但目前情况很乐观。」 

他指出，不少希盟执政的 

州属都已承认统考的地位，这 

是马华执政60多年都无法做到 

的事，因此他相信无拉港州选 

区补选，华裔选民依然会支持 

希盟。 

^承认统考不是百曰新 

政，而是竞选宣言，希盟一定 

会实现这项承诺，只是时间上 

的问题。」 

他说，希盟不会辜负华裔 

选民的寄托，更不会笨到不承 

认统考，让选民反感。 

不辜负华裔选民 

他今早为雪隆草根护华教 

联合会举办的2018「护根行」 

颁奖时，这么指出。 

此外，马来西亚维护华教 

联合会主席叶新田说，华文教 

育经过了多年的打压，需要一 

个开明的政策和及教育条例。 

「我们希望希盟政府在政 

策上！米取开明的多兀政策来 

对待各源流教育，也期望在这 

个政策之下，统考能尽快得到 

承认。』 

此外，他也希望希盟能兑 

现竞选宣言，如制度化增建和 

发展华小和独中。 

「根据报章记载，有90%华 

裔选民投票给希盟，我们希望 

在希盟政府的执政下，华教问 

题今后能取得很好的发展。」 

出席者包括双溪比力州议 

员刘天球、武吉加星州议员拉 

吉夫、雪隆草根护华联合会主 

席陈国光等。 
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主办单位颁发纪念品给赞助商和嘉宾，左6起为叶新田、刘天球、许来贤、陈囯光，以及 

拉吉夫。 
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SUMMARIES
需吋达共识
 巴生12日讯雪州行政议员许来贤说，希
盟还未承认统考，主要因为希盟4党还未达成共识，最后一分钟才加人希盟的土团党需要时间说服马来群体。他指出，希
盟3党包括公正党、行动党和诚信党，都已经达成共识承认统考，只剩下土团党需要时间说服马来群体和巫统支持者。「
土团党没有要拒绝承认统考，只是他们当初加入希盟时，没与希盟讨论到这项课题，我们需要给以他们一些时间处理。j
两二年内获解决他表示很有
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，土不it Pi广东义山解征地危机 
吉隆坡12日讯位于隆市中心黄金地段的吉隆坡 

广东义山再一次面临征地危机！斯帝亚旺沙班底大道 

(SPE)遭大道局擅自修改路线图，并将沿著广东义山 

的边缘地带，前往大马城方向，届时将有部分广东义山 

的土地被征用，所幸经过义山理事会和国会议员坚持寸 

土不让的立场之下，成功解除危机，捍卫义山！ 

蕉赖国会议员陈国伟表示， 

斯帝亚旺沙班底大道（SPE，前 

称DUKE 3 )原本的路线图是从斯 

帝亚旺沙、途经敦拉萨路、穿越 

蕉赖路、沿著陈秀连路、新街场 

路，直线去到大马城，再前往班 

底。 

「马来西亚大道局在一个多 

月前，擅自修改路线，并从陈秀 

连第4路，穿越新街场路，去到广 

东义山的边缘地带，经过旧飞机 

场，再到大马城和班底。」 

「若使用新路线图，将导致 

广东义山部分土地被征用，并涉 

及一些老坟墓。但我们的立场是 

寸土不让，只要是有其他方案， 

都不该涉及义山。」 

他表示，本身与武吉免登国 

会议员方贵伦和广东义山领袖， 

与大道局和财政部交涉，并获得 

财政部同意，指示大道局重新把 

高速公路的路线纳入原轨，不需 

要更改路线，更不需要经过广东 

义山一寸一尺。 

「无论如何，这件事情如今 

已经圆满解决。」 

朝申遗目标前进 

他今日出席吉隆坡广东义 

山举办第24届启建七昼夜梁皇阴 

阳两利大法会后1向媒体如是指 

出。出席者包括广东义山主席李 

振光、法会工委会主任黄福威、 

副主席郑金德、总务林书德、副 

总务拿督李新才、财政彭恙峰、 

副财政罗添财和正坛主刘庆松。 

李振光表示，除了政治人物 

外、义山还需预防大发展商，避 

免在董事会不知情的情况下被莫 

名其妙占有。 

「为了未雨绸缪，广东义山 

必须申请为世界文化遗产，不论 

政治、人事物如何改变，都能够 

完整保护义山。义山近来增设许 

多设施，包括南侨机工纪念碑、 

羽化苑及8层楼现代化行政楼，未 

来也计划重建羽化苑。」 

他强调，尽管审核严格，但 

义山将朝著申遗目标前进，借此 

告诉大家，董事会决都不会放弃 

义山任何一寸土地。 

「雪州政府每年制度化拨款 

给非伊斯兰教团体，我也希望隆 

市5名华裔国会议员可协助义山推 

动定期维修义山和庙宇工作。」 
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吉隆坡广东义山举办第24届启建七昼夜梁皇阴阳两利大法会，主题为「行善积德，福有悠 

1)5」。 _曾钲勤-

* 
ri ... . 1 

罗添财（左起）、彭蕙峰、郑金德、陈囯伟、李振光、方贵伦、黄福威、刘庆松、林书德和李 

新才，在大法会进行祈福、上供和点平安灯仅式。 _曾钲勤_ 
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，土不it Pi广东义山解征地危机
 吉隆坡12日讯位于隆市中心黄金地段的吉隆坡
广东义山再一次面临征地危机！斯帝亚旺沙班底大道(SPE)遭大道局擅自修改路线图，并将沿著广东义山的边缘地带，前
往大马城方向，届时将有部分广东义山的土地被征用，所幸经过义山理事会和国会议员坚持寸土不让的立场之下，成功解
除危机，捍卫义山！蕉赖国会议员陈国伟表示，斯帝亚旺沙班底大道（SPE，前称DUKE 3 )原本的
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莎阿南-

卡立没被献议助伊党上阵 
「前雪州州务大臣丹斯里卡立不曾被献议代表伊 

党，竞选斯里斯帝亚州席补选。」 

丹斯里卡立的特别助理法依卡周日证实上述消 

息，这与伊党竞选委员会主席阿末山苏里，指卡立不在 

候选人名单中的声明是一致的。她也解释，卡立目前身 

在加纳出席活动。 

在这之前，前大马特别事务局（JASA )总监拿督莫 

哈末卜艾呼吁伊党，把卡立列为斯里斯帝亚州席补选的 

候选人，因他非常了解雪州政府对雪河公司的收购案。 

斯里斯帝亚州席补选将与无拉港州席补选同步举 

行提名和投票，即8月18日提名，9月8日投票。 
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SUMMARIES
莎阿南-
卡立没被献议助伊党上阵「前雪州州务大臣丹斯里卡立不曾被献议代表伊党，竞选斯里斯帝亚州席补选。」丹斯里卡立的
特别助理法依卡周日证实上述消息，这与伊党竞选委员会主席阿末山苏里，指卡立不在候选人名单中的声明是一致的。她
也解释，卡立目前身在加纳出席活动。在这之前，前大马特别事务局（JASA
)总监拿督莫哈末卜艾呼吁伊党，把卡立列为斯里斯帝亚州席补选的候选人，因他非常了解雪州政府对雪河公司的收购
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1 根据外媒9日报导，曰本 

第一三共制药（Dai lchi  
Sankyo )已入禀印度 

法庭，阻止IHH医疗保健集团 

(IHH，5225，主板贸服股）收购 

富通集团（Fort Is )。受此消息 

打击，IHH医疗保健集团在当曰下 

挫26仙或4.36%，至上周五（10 
曰）亦未能恢复元气。 

IHH Healthcare Berhad 

2 金务大（G A M U D A ， 

5398，主板建筑股）与 

雪州柏朗桑集团（KPS， 

5843，主板贸服股）9日宣布，同 

意以25亿5000万令吉的价格，出 

售雪河输水公司（SPLASH )予州 

政府旗下雪州水供管理公司。金 

务大股价在上周四和周五连跌， 

两天跌16仙或4.16%，至3.69令 

吉。 

3 前研科技（F R 0 N T K N ， 

0128，主板科技股）在 

201 8财政年次季取得净利 

激增1.07倍的出色成绩，加上众多 

市场人士看好该公司可借全球半导 

体行业蓬勃发展的东风，更上一层 

楼，让该股成为上周的大热股项之 

-，股价全周上扬27.68%。 
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SUMMARIES
1根据外媒9日报导，曰本第一三共制药（DailchiSankyo)已入禀印度法庭，阻止IHH医疗保健集团(IHH，5225，主板贸服
股）收购富通集团（Fort Is )。受此消息打击，IHH医疗保健集团在当曰下挫2 6仙或4 . 3 6
%，至上周五（10曰）亦未能恢复元气。IHHHealthcare Berhad2金务大（G A M U D A
，5398，主板建筑股）与雪州柏朗桑集团（KPS
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住宅区应设防蚊队遏制蚊症 
莎阿南12日讯|掌管卫生、 

福利、妇女及家庭发展事务的雪 

州行政议员西蒂玛丽亚敦促雪州 

境内的住宅区居民，各自在社区 

成立「防蚊队」，以防止日益恶 

化的骨痛热症疫情继续扩散。 

她说，成立这支「防蚊队」 

很重要，因为除了政府机构外， 

其实居民自己也可以检视和确定 

社区的卫生水平。 

「政府会尽力协助各别社区 

灭蚊，但最终责任还是落在地方 

居民身上，以避免社区沦为黑斑 

蚊温床。」 

「也许一些居民只关心社区 

垃圾的清洁程度，但却忽略了社 

区成为蚊虫繁殖的地方。j 

每天检视10分钟 

西蒂玛丽亚于今早在莎阿南 

雪州政府大厦礼堂，为八打灵县 

区「防蚊队」主持推介礼时，如 

是表示。 

同时，她也鼓励社区居民养 

成每天检视环境10分钟的习惯， 

以找出潜在蚊虫的繁殖地。 

她说，虽然从去年开始，雪 

州的蚊症有所下降，但雪州人民 

依然不能掉以轻心，反之必须积 

极成立「防蚊队」，以防止雪州 

的骨痛热症病例出现恶化。 

「我相信，如果每位居民都 

能积极成立『防蚊队』和每曰花 

10分钟检查家园，我相信大马的 

骨痛热症病例会大大减少。」 

Page 1 of 2

13 Aug 2018
Oriental Daily News, Malaysia

Author: No author available • Section: News • Page: A23 • Printed Size: 182.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Black/white • ASR: MYR 2,128.00
Item ID: MY0033446912

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



SUMMARIES
住宅区应设防蚊队遏制蚊症
莎阿南12日讯|掌管卫生、福利、妇女及家庭发展事务的雪州行政议员西蒂玛丽亚敦促雪州境内的住宅区居民，各自在社
区成立「防蚊队」，以防止日益恶化的骨痛热症疫情继续扩散。她说，成立这支「防蚊队」很重要，因为除了政府机构外
，其实居民自己也可以检视和确定社区的卫生水平。「政府会尽力协助各别社区灭蚊，但最终责任还是落在地方居民身上
，以避免社区沦为黑斑蚊温床。」「也许一些居民只关心社
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O&M合約隱憂解除 

金務大先揚後跌 
(吉隆坡10日讯）金务大 

X GAMUDA，5 3 9 8 , 主板建 

筑组）澄清在雪州水供整 

经结 表筒评：金务大 

证券行 评级 目标价（令吉） 

BIMB研究 丨‘买进 

肯纳格研究：超越大市 

达证券 持有 

金务大和^州柏朗桑 

4.35 

4.30| 

3.92 | 

(KPS,5843,主 

合之后，该公司的雪河三 

(SSP3)滤水站营运与维护 

(Q&M )合约仍在掌握之 

中，消除了市场隐忧。-• 

板贸服组）艎在昨日宣布同意脱售雪 

河（SPLASI^ )公司持股，同时水务、 

土地及天然|资源部长’希维尔表示，金 

务大将不再承揽雪河三滤水站的0&M 

合约，令该叙应声急挫。 

紧随痛失0&M合约的消息只是一场 

"虚惊"，金务大股价止跌回温，周 

五股价一度起8仙圭3令吉79仙，不过 

投资者还是.不看好后势发展而纷纷抛 

售，导致卖压沉重，闭市时，’金务大 

报3令吉69仙，跌2仙。 

售股得将用来减债 

B 1MB研•向管理层询问时获澄清， 

金务大旗卞+80%持股的金务大水务 

(GWSB )戚:东变动，并不影响其雪 

河三滤水站O&M合约；该公司正与雪 

州水供管理公司磋商条款细节。 

B I M B 研軒对最新进展看法正面，获 

取雪河三滤水站0&M合约，正好抵销 

上述脱售所出现的28%净账面值折价 

和4亿令吉差额。 

达证券指出，金务大水务（Gamuda 

Water )原是该O&M合约营运者，’ 

_ 2016与2017年营收达4450万与5840万 

令吉。 

金务大在40%持股的雪河则获得1 

亿1580万和9740万令吉营收。在25 

亿5000万令吉的雪州水供整合中， 

金务大持有雪河40%股权，柏朗桑与 

TSWA公司则各持股30%。上述交易 

预料9月14日敲定，金务大获7亿6000 

万令吉付款，余款分9年按5.25%年利 

支付。 

肯纳格研究则预期金务大不会派发 

任何特别股息，相信售股所得的资金 

将用来减债。由于该公司将面对一次 

性3亿令吉亏损和失去水务收入，因此 

将2019财年净利和核心净利下调38% 

和5%。 
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SUMMARIES
(吉隆坡10日讯）金务大 XG A M U D A，5 3 9 8 ,
主板建筑组）澄清在雪州水供整合之后，该公司的雪河三(SSP3)滤水站营运与维护(Q&M
)合约仍在掌握之中，消除了市场隐忧。-•紧随痛失0 &
M合约的消息只是一场"虚惊"，金务大股价止跌回温，周五股价一度起8仙圭3令吉79仙，不过投资者还是.不看好后势发展
而纷纷抛售，导致卖压沉重，闭市时，’金务大报3令吉6
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阿茲敏拉菲茲爭署理 

安華_ 

(吉隆坡I 2曰讯）公正党 

候任主席拿督斯里安华说， 

尽管外界视本届党选为原任 

署理主席拿督斯里阿兹敏与 

副主席拉菲兹派系之争，但 

他认为这两人都是协助他管 

理公正党的重要人马。 

他说，公正党党选和巫统 

党选相似，竞争激烈但候选 

人还是遵从领导意见，如果 

领导层不过于倾向任何一 

方，就能包容所有人。 

“两方人马都曾前来找 

过我，询问我有何建议，我 

的建议只有一个，就是捍卫 

公正党的斗争原则；身为公 

正党大家长的我，必须要接 

纳各派系人士，将他们视为 

自己人，并给予他们一些空 

间。“ 

安华接受《马来西亚前锋 

报星期刊》访问时说，他并 

不会在此次党选中，公开表 

态支持阿兹敏阿里或拉菲 

兹，因此举将对党带来负面 

影响。 

.他1兑，许多人在看到署理 

主席地位也公开竞选后，就 

以为他支持阿兹敏阿里，其 

实情况并非如此，而他也接 

见阿兹敏和拉菲兹二人，聆 

听他们竞逐和捍卫署理主席 

职的原因。 
“我曾要求拉菲兹不要竞 

逐署理主席职位，但在听过 

他解释后，我还是让他这么 

做；两方争斗现象其实在所 

难免，毕竟公正党是一个民 

主的政党，因此大家必须允 

许此类竞争出现。 

勿過於執著派系或人選 

“我唯一能呼吁的是，双 

方人马不要对本身的派系或 

人选过于执著，这会影响他 

们选出最好的团队，并希望 

他们不能因仇恨而忘了党斗 

争理念，也不能滥用本身的 

权利和地位。” 

询 
及公正党副主席 

兼其长女努鲁依 

莎被指加入拉菲兹派系 

时，安华说，努鲁依莎 

有本身的立场，因此他 

不会阻止后者支持哪一 

方。 

他声称，努鲁依莎曾 

向他表明本身会避免与 

拉菲兹或阿兹敏过于接 

近，避免外界认为她支 

持其中一方。 

“努鲁依莎的政治性 

格非常自主和坚定， 

她在很多事情虽然和我 

看法一致，但我们也有 

立场不一致的时候。因 

此，我们只能认为她有 

本身的观点，而不能阻 

止她支持任何一方。” 

针对改革国会制度一 

事，安华建议，国会透 

过设立数个永久委员会 

的方式应对数个事务， 

以弥补希盟部长经验不 

努
魯
有
本
身
立
場 

足的问题，这些委员会 

可针对个别法案召见部 

长以作出说明。 
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是否先當副挨 

华声称，他重来不曾 

Y质疑希盟盟党之间， 

有关他担任首相的协议， 

因犹如首相敦马哈迪医 

生所言，这方面有书面协 

议。 
’。“反正马哈迪多次说 

过，我担任首相是有书面 

协议，我从来没有质疑 

这一点，希盟的盟友也没 

有质疑这一点，所以当务 

之急，就是先担任国会 

议员，至于多久后才当首 
相，我并不焦急。” 

不焦急當首相 

他声称，在本身获选为 

国会议员后，是否有意先 

担任副首相为做首相铺路 

一事，就要视上苍旨意。 

“我日前与马哈迪会 

面时，曾告知对方自己无 

意担任政府内的任何职 

位，但承诺会与马哈迪并 

肩作战。当到了我要担任 

首相时，我会再做更详 

细考量，而不是直接返 

回内阁，导致部分同仁不 
满。” 

他不排除，在本身返回 

国会后，可能会讨论国会 

改革课题、各党合作以及 

协助制定政策”。 

：华指出，希盟政府 

委任非巫裔总检察 

长和联邦法院首席大法官 

之举，不会影响巫裔或土 

著地位。 

他认为，马来社群需要 

了解我国政府不会改变该 

社群的原则。 

“就以消除贫穷为例， 

虽然我没有说针对土著社 

群，但该措施如果有效， 

就能惠及多数的土著社群 

和其他族群。 

“同样的，我们必须注 

重教育水准和提升获得教 

委非巫裔總檢察長首席大法官 

不影響土著地位 
育的管道，而不是一味的 

提倡绩效制，而冷落贫穷 

和被边缘化的人民，这并 
不体现正义的价值观。” 

他说，他会确保受委的 

总检察长，除了考量各族 

的感受外，也会保护各族 

的利益，以免委任总检察 

长的课题再引起争议。 

另外，安华说，由於他 

肩膀已安装钛金属片，因 

此需要一些时间适应，并 

且按时进行复建，所以健 

康状况良好。 

“医生说我在大约两周 

后，将可拆除肩膀上的绷 

带，但至於要到能玩网球 

的状态，这还要更久。” 
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SUMMARIES
阿茲敏拉菲茲爭署理 安華_(吉隆坡I
2曰讯）公正党候任主席拿督斯里安华说，尽管外界视本届党选为原任署理主席拿督斯里阿兹敏与副主席拉菲兹派系之争
，但他认为这两人都是协助他管理公正党的重要人马。他说，公正党党选和巫统党选相似，竞争激烈但候选人还是遵从领
导意见，如果领导层不过于倾向任何一方，就能包容所有人。“两方人马都曾前来找过我，询问我有何建议，我的建议只
有一个，就是捍卫公正党的斗争原则；身为公正
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2018年馬來西亞杯足球賽 

小組賽第2輪 
前日成绩（11日） 

A组：霹雳 负 登嘉楼 3比4 

B组：马六甲 和 雪兰莪发展机构 3比3 

D组：沙巴 胜 霹雳经济发展局 1比0 

D组：雪兰莪 负 彭亨 0比2 

咋日成绩（12日） 

A组：联邦土地复兴局 负 吉隆坡 1比4 

B组：警察 负 土地发展局联 0比5 

形势榜 

•A组 

排名/队伍 赛 胜 和 负 得 失分 

1.登嘉楼 2 2 0 0 9 4 6 

2.吉隆坡 2 1 0 1 5 6 3 

3.霹雳 2 0 1 1 3 4 1 

4.联邦土地复兴局 2 0 1 1 1 4 1 

• B组 

排名/队伍 赛 胜 和 负 得 失分 

1. 土地发展局联 2 1 1 0 5 0 4 

2.雪兰莪发展机构 2 1 1 0 8 5 4 

3.马六甲 2 0 2 0 3 3 2 

4.警察 2 0 0 2 2 10 0 

• C组 

排名/队伍 赛 胜 和 负 得 失分 

1.马印裔球会 2 2 0 0 4 1 6 

2.柔佛达鲁塔克欣 2 1 0 1 6 3 3 

3.吉兰丹 2 0 1 1 0 2 1 

4.吉打 2 0 1 1 1 5 1 

• D组 

排名/队伍 赛 胜 和 负 得 失分 

1.彭亨 2 1 1 0 3 1 4 

2.沙巴 2 1 1 0 2 1 4 

3.霹雳经济发展局 2 1 0 1 3 1 3 

4.雪兰莪 2 0 0 2 0 5 0 

注:小组前2名晋级淘汰赛。 
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SUMMARIES
2018年馬來西亞杯足球賽 小組賽第2輪前日成绩（11日）A组：霹雳 负 登嘉楼 3比4B组：马六甲 和 雪兰莪发展机构
3比3D组：沙巴 胜 霹雳经济发展局 1比0D组：雪兰莪 负 彭亨 0比2咋日成绩（12日）A组：联邦土地复兴局 负 吉隆坡
1比4B组：警察 负 土地发展局联 0比5形势榜•A组排名/队伍 赛 胜 和 负 得 失分1.登嘉楼 2 2 0 0 9 4 62.吉隆坡 2 1 0
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2018年8月13曰星期一 C3 

雪州是阿茲敏“大票倉” 
来贤认为，阿兹敏阿里 

的势力盘踞雪州，在来 
临的党选会获得一定程度的支 
持，而雪州也是其中一个“大 
票仓” o 

t他说:阿兹敏阿里的势力主 

要是在雪州，相信在雪州22个 

区部内，有15个区部是支持 

他，相信阿兹敏阿里会在来临 

的党选，继续得到支持。 

他说，阿兹敏阿里有50%成 

功捍卫署理主席，因为雪州、 
沙巴是公正党的“大票仓”， 

如果能掌握两大“票仓”，无 

疑会增加胜算。 
“周日（12日）雪州公正党 

22个区部的高职提名仪式在莎 

阿南i9ii举行，相信这次会有 
很多人参与竞选，希盟能在党 
内得到高职。” 

他说，公正党执政后，全国 

党员从原本的50万人增至80万 

人，前后涨幅达30万人，这是 

一个积极正面的现象，这也反 

映出国人认同公正党的斗争理 

念。 
也补充，入党不足1年的党 

员不能参与竞选，但若得到党 

主席的批准，入党不足1年者 

就能竞选角逐党职。 
针对其个人动向，许来贤则 

透露，他会捍卫其八打灵再也 

南区区部主席一职。 

•许来贤（中）为“护根行2018”爱护华教义跑主持开幕，左起为嘉玛丽雅、陈国光、拉吉 

夫、叶新田、刘天球及苏子源。 

承B統鬌 
(莎阿南1 2日讯）雪州行政议员许，• 

• 来贤坦承，希盟政府在承认统考方面 —， 

的确遇到一些阻力，土著团结党需要 

时间说服巫裔群众，因为毕竟该党面 

对的是来自巫统的支持者。 

“在承认独中统考的课题上，目前就是党 

与党之间的磋商，只要党领袖达成共识，那 
教育部长就必须落实。” 

许来贤今早为“护根行2018”爱护华教义 

跑活动主持开幕后，这么告诉记者。 

他也宣布拨款5000令吉给大会。 

出席者包括筹委会主席苏子源、大会主席 

陈国光、双溪比力州议员刘天球、万达镇州 

议员嘉玛丽雅、武吉加星区州议员拉吉夫 

等。 

不會破壞國家團結 

许来贤说，希盟4党中，其中3党包括民集 

行动党、公正党及国家诚信党在承认独中统 

考上已达成共识，因为土团党比较迟加入， 

或许还没完成谈妥，加上他们也必须面对巫 

裔群众，所以需要一些说服的时间。 

他相信，最终的决定还是在于希盟领袖的 

磋商结果，只要有了最终决定，教育部就必 

须执行。 

针对土团党就承认独中统考的立场，许来 

贤说，该党不反对，只是需要一些时间说服 

巫裔群众，因为他们面对的就是巫统的支持 

者，相信不是大问题，也不会花太长的时 

间。 

他重申，最终，巫裔都会意识到，其实承 

认独中统考并不会破坏国家团结，甚至影响 

国文的地位，因为希盟已阐明必须报考大马 

教育文凭（SPM)和国文必须获得优等是承 

认统考的条件，这点是董总也已同意的。 

不會辜負華裔選民期望 

希 盟政府最终还是要面对华社， 

许来贤重申希盟政府承认独中 

统考只是时间的冋题。 

他说，很多人都误解，以为政府要 

用5年的时间来决定是否承认统考， 

这是不正确的说法。 

他也指出，承认独中统考不在希盟 

的百日新政内，但也不会花太长的时 

间承认独中统考，因为希盟政府不会 

辜负华裔选民的支持与期望，因为无 

论如何，最终希盟政府还是必须要面 

对华裔选民。 

较早时，许来贤在会上致词时强 
调，承认独中统考不会是“走不完的 
一里路；也不是“十万八千里路”， 

相信希盟领袖很快就会做出承认独中 

统考的决定。 

针对统考课题是否会在无拉港补选 
引起华裔选民“反弹”，他相信选民 

把希盟政府的表现看在眼里，且不会 

再相信马华，因为马华成为执政党61 

年，如果有心早已让统考受承认。 

“即使在雪州，国阵时期，马华也 

没争取让州政府承认独中统考，反观 

希盟州政府已全面承认独中统考，所 
以华社已不再相信马华，即使马华如 

今选择以党徽上阵补选，也不会对该 
党有任何帮助。” 

隱 
麗 

U来西亚华教运 
1动工委会生席 

叶新田说，华教在 

509大选前，长期 

受到前朝政府的打 

压。 
“509更换政府 

后，人民对希盟 

政府有了很高的期 

望，因为华文教育 

经历了多年的打 

压，如今需要••个 
开明的制度支撑华 
教。” 

他希望，希盟政 

府能落实多元团结 

的政策对待各源流 

教育，包括尽快落 

实承认独中统考、 

制度化增健华小和 

独中等。 

他说，90%的华裔 

都在大选中支持希 

盟，希盟存在多年 
的华教课题能得以 

解决。 

N APRESS 

許
來
賢
•
• 
土
團
黨
需
說
服
巫
裔 
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SUMMARIES
2018年8月13曰星期一 C3
雪州是阿茲敏“大票倉”来贤认为，阿兹敏阿里的势力盘踞雪州，在来临的党选会获得一定程度的支持，而雪州也是其中一
个“大票仓”
ot他说:阿兹敏阿里的势力主要是在雪州，相信在雪州22个区部内，有15个区部是支持他，相信阿兹敏阿里会在来临的党
选，继续得到支持。他说，阿兹敏阿里有50%成功捍卫署理主席，因为雪州、沙巴是公正党的“大票仓”，如果能掌握两大“
票仓”，无疑会增加
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(新加坡1 2曰 

讯）尽管水供协议 

及高铁计划出现反 

覆及变数，但新加 

坡及马来西亚的共 

同利益大於分歧， 

新加坡将确保没有 

任何单一课题影响 

双边关系。 

新加坡“今日报”网站引述新加坡贸工 

部长陈振声昨晚在丹戎巴葛集选区国庆曰 

晚宴谈话提到，新马关系不是依赖单一计 

划，反之新加坡将与大马政府在互惠互利 

及互相尊重的基础上合作。 

“我们认为……我们有机会一起合作互 

惠互利。因此，在这基础上，我们将继续 

确保没有单一课题支配两国双边关系。我 

们希望与新马来西亚政府密切合作，一起 

推进两国友谊。” 

適當時停止爭論焦點 

陈振声在演讲中提到美国与中国贸易战 

带来全球不确定性，同时也提到与首相敦 

马哈迪医生所领导的新大马政府关系。 

他说，在1965年独立的新加坡已建立本 

身的水容量及多元化水源，包括海水淡化 

及新生水。 

他认为，新加坡在水安全方面取得的进 

展，让人有信心是适当时间停止两国反覆 

争论的焦点。 

他提ir随著大马经济发展，对水的需 

求量增加，这将带来机会，让两国可以共 

同互利合作。 

另外，“马新社”报导，大马交通部长 

陆兆福透露，经济事务部长拿督斯里阿兹 

敏阿里昨日与一名新加坡代表会面，讨论 

陳振聲：確保無課題影 

馬新共同利益 
隆新高铁事宜，且该计划的完 

整报告将在下周内阁会议上提 

呈。 

“我还未接到他的任何反 

馈。但我相信，（会议）应该 

是著重讨论有关计划未来的方 

向，以及如何解决计划相关问 

题。” 

较早前，阿兹敏阿里澄清， 

他曰前到新加坡公干并没向外 

透露他会见的新加坡高官，是 

否来自该国的交通部，并指大 

马政府已向新加坡申请，本月 

内完成有关课题会谈。 

•新加坡贸工部长 

陈振声 
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SUMMARIES
(新加坡1 2曰
讯）尽管水供协议及高铁计划出现反覆及变数，但新加坡及马来西亚的共同利益大於分歧，新加坡将确保没有任何单一课
题影响双边关系。新加坡“今日报”网站引述新加坡贸工部长陈振声昨晚在丹戎巴葛集选区国庆曰晚宴谈话提到，新马关系
不是依赖单一计划，反之新加坡将与大马政府在互惠互利及互相尊重的基础上合作。“我们认为……我们有机会一起合作
互惠互利。因此，在这基础上，我们将继续陳振聲：確保無課題影馬
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‘父 

教• 

».•二 

_ 

__ 

泊車位 
林淑慧I tfm練國偉"1 

(八打灵再也12日讯）位于第51区工 

业区51/217路的沟渠铁盖，因失修而生 

锈腐蚀，有的还因位于公共泊车位“暗 

藏危机”，驾驶人士一不小心或掉入 

根据记者现观察，只要稍微一按，生锈沟渠 

盖会往下陷，不管是路人还是汽车，也会造成 

定的威胁。 

读者说，有的车主似乎已注意到有关危机， 

会刻意躲开沟渠盖，尽量不把汽车停放在上 

面。 

“知道了，就会有所警惕，但有的是外来 

者，一个不留意就麻烦。” 

民 
众 
知 
道 
沟 
渠 
盖 
生 

问 
题 

§ 
量 
不 
把 
车 
停 
放 
在 
上 
方 

《中国根据读者投诉前往了解情况，发 

现有关路段的人行道或泊车位上，都有生锈的 

沟渠盖。 

其在泊车位上的生锈沟渠盖“暗藏危 

机”，因为在驾驶人士留意不到的情况下驶入 

时，车轮胎就会辗过生锈的沟渠盖。 

一旦生锈的沟渠盖承担不足压力，随时坍 

塌，情况就不堪设想。 

有关读者建议八打灵再也市政厅要关注有关 

问题，除了第51区，其它地区也面对类似问 

题，有的是沟渠盖被偷，也危害路人的安全。 
“沟渠没有盖，在晚上更是危险，路人若 

看不见，就会掉入陷阱，分分钟面对生命威 
胁。“ 

此外，八打灵再也市议员苏古玛兰接受《中 

国报》访问时说，他已安排助理前往了解，将 

进一步了解及解决问题。 
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SUMMARIES
‘父 教•».•二___泊車位林淑慧I tfm
練國偉"1(八打灵再也12日讯）位于第51区工业区51/217路的沟渠铁盖，因失修而生锈腐蚀，有的还因位于公共泊车位“暗
藏危机”，驾驶人士一不小心或掉入根据记者现观察，只要稍微一按，生锈沟渠盖会往下陷，不管是路人还是汽车，也会
造成定的威胁。读者说，有的车主似乎已注意到有关危机，会刻意躲开沟渠盖，尽量不把汽车停放在上面。“知道了，就
会有所警惕，但有的
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！丄黎潍猖到安邦太子园巴刹派发辉煌条纹， 

同时呼吁商民一起张挂国旗。 到 
巴 
剎 
派 
發 
輝 
煌 
條 
紋 

濰 
福 
吁 
商 
民 
掛 
國 
旗 

丨派国旗之馀，黎潍福（右）也亲切和民众合 

照C 

(安邦1 2曰 

讯）为迎接我国 

独立61年，莲花 

苑州议员黎潍福 

到安邦太子园巴 

刹派发辉煌条 

纹，呼吁商民一 

起张挂国旗，表 

达爱国之情。 

这场派发活@ 

共准备200面大幅 

辉煌条纹，移交 

给居协、睦邻计 

划、公会和祈祷 

室代表，而300支 

小幅的辉煌条纹 

则派发给公众。 

出席派发活动 

的尚有5名安邦 

再也市议员，分 

别是莫哈末、蔡 

耀宗、丁杰隆、 

李伟业和莫甘拉 

惹。 
…黎潍娼指出， 

我国新政府成立 

不久，而州议员 

和市议员才上任不久，其中安邦再 

也市议员在T月尾才宣誓就任。 

他笑言，虽然他和新上任市议员 
“椅子还没坐暖”，不过已很积极 

了解社区问题。 

承認統考非百曰政策 

他说，在5月至7月期间，众市议 

员虽然尚未上任，仍愿意在没受薪 

的情况下为民服务，包括处理垃圾 

问题。 

他遗憾地说，当垃圾一边被清 

理，另一边厢却有人继续制造垃 

圾，他呼吁商民要在门前放垃圾 

桶，让承包商回收垃圾。 

“如果官员来巡视，发现有人 

乱丟垃圾，最闻罚款可达1000令 
士 ” 

也提醒公众，如果承包商没依时 

回收垃圾，一定要向市议会投诉， 

让当局惩罚承包商。 

此外，他提及近期闹得沸沸扬扬 

的承认统考课题，他强调，承认统 

考是3月5曰的大选宣言，是执政5 

年期间承认统考，而非百日政策。 
“中央政府会研究承认统考细 

节，我有信心在3至4年内，中央政 
府会承认统考。” 

麵
�

�
�
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SUMMARIES
！丄黎潍猖到安邦太子园巴刹派发辉煌条纹， 同时呼吁商民一起张挂国旗。
到巴剎派發輝煌條紋濰福吁商民掛國旗丨派国旗之馀，黎潍福（右）也亲切和民众合照C(安邦1
2曰讯）为迎接我国独立61年，莲花苑州议员黎潍福到安邦太子园巴刹派发辉煌条纹，呼吁商民一起张挂国旗，表达爱国
之情。这场派发活@共准备200面大幅辉煌条纹，移交给居协、睦邻计划、公会和祈祷室代表，而300支小幅的辉煌条纹
则派发给公众。出席派发
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(沙登l2日讯）沙登团康国 

庆派对，吸引百人齐上街头 

舞动，热爆全场！ 

该活动由史里肯邦安州议员办公 

室和梳邦再也市议会联办，协办单 

位是约锭，带动单位是约锭雪州沙 

登分团、巴生分团及吉隆坡甲洞 

分团，星期六晚在沙登和平村 

SK6/1路举办。 

约锭各分团学员轮流上 

台，带动台下民众舞动身 

体，充满热情欢乐。 

派卯張GoGo樂元派對 

大会也进行幸运抽奖活动，派出90张总 

值5000令吉的GoGo乐元派对，大马首个唱 

跳会入门票。 
“ G o G ^元派对”定于本月31日国庆 

曰，在雪隆精武体育馆举办。 

出席嘉宾包括史里肯邦安州议员欧阳捍 

华、梳邦再也市议员王诗棋、戴祯兴和王 

奕翔等等。 

t约锭分团学员在台下挥舞国 

旗，带领民众舞动，充满热情 

欢乐。 

—欧阳捍华（中）在台下与约 

锭分团学员合照。 

1欧阳捍华（左）颁发纪念 

品给约锭团康创办人MC李明 

桂。 

歐陽捍華：首次以客家歌舞帶動 

欧 阳捍华指出，沙登区 

.首次举办团康街舞活 

动，出席民众老幼皆有， 

村民们一起舞动，特别开 

心。 

他说，街舞在大马甚为 

少见，约锭配合沙登客家 

村主题，以客家歌舞带动 

活动，这相信也是大马首 

°他指出，约锭在沙登进 

行团康培训已有多年，在 

本届全国大选前夕，约 

锭要求若希盟成功改朝换 

代，将办一场团康晚会庆 

祝。 
°他趁著国庆月，安排约 

锭协办团康国庆派对，他 

希望未来把这类街头团康 

列为常年活动。 
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SUMMARIES
(沙登l2日讯）沙登团康国
庆派对，吸引百人齐上街头舞动，热爆全场！该活动由史里肯邦安州议员办公室和梳邦再也市议会联办，协办单位是约锭
，带动单位是约锭雪州沙登分团、巴生分团及吉隆坡甲洞分团，星期六晚在沙登和平村SK6/1路举办。约锭各分团学员轮
流上台，带动台下民众舞动身体，充满热情欢乐。派卯張GoGo樂元派對大会也进行幸运抽奖活动，派出90张总值5000令
吉的GoGo乐元派对，大马首个唱跳会入门
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•吉隆坡广东义山理事会及嘉宾一同主持上供及点灯仪式。左起为罗添 

财、彭恙峰、郑金德、陈国伟、李振光、方责伦、黄福威、刘庆松、林 

书德及李新才。 

陳國偉：財部同意用舊路線 

廣東義山徵地風波解決 

隆雪華堂擬設博物館 

方貴倫撥5萬支持 
+贵伦在圣持开幕典礼时提到，隆 

刀雪华堂有意成立吉隆坡博物馆， 

他将拨出5万令吉予隆雪华堂作为支 

持，也希望吉隆坡各社团响应及支持 

此计划。他强调，吉隆坡广东义山是 

吉隆坡其中一个历史见证的地点，期 

待未来吉隆坡会有更多文化发展，将 

吉隆坡打造为世界级城市。 

出席法会开幕礼者尚包括吉隆坡广 

东义山副主席郑金德、财政彭惹峰、 

副财政罗添财、总务林书德、副总务 

拿督李新才、第24届启建七昼夜梁皇 

阴阳两利大法会主席黄福威及正坛主 

刘庆松。（TKM) 

(吉隆坡12日讯）民 

主行动党蕉赖国会议员 

陈国伟披露，大马大道 

局在一个月前擅自修改 

斯迪亚旺沙一班底谷大 

道（前称大使淡江第三 

阶段延伸大道）路线， 

需征用吉隆坡广东义山 

的部分地段，导致一些 

古老墓地受到影响，庆 

幸有关问题最终获圆满 

解决。 

他今早出席吉隆坡广 

东义山第24届启建七昼 

夜梁皇阴阳两利大法会 

时说，斯迪亚旺沙一班 

底谷大道原有路线是为 

从斯迪亚旺沙为起点， 

途经敦拉萨路、蕉赖 

路、陈秀连路、新街场 

路及大马城，再到达班 

底谷。他表示，大马大 

道局在1个月前私自修 

改了路线，将从陈秀连 

4路连接至新街场路的 

路段修改至穿越新街场 

路，导致吉隆坡广东义 

山部分地段及墓地受影 

响，必须被征地。 

针对此事，他与吉隆 

坡广东义山理事及行动 

党武吉免登国会议员方 

贵伦一同前往大马大道 

局及财政部交涉。 

陈国伟说，财政部最 

终同意并指示大马大道 

局不必改变路线，沿用 

旧路线让问题获得圆满 

解决。 

也是吉隆坡广东义山 

政府事务顾问的陈国伟 

声称，该义山是华裔先 

贤开创国家时期为国家 
奉献的见证，每一任首 

相都曾提及华裔的贡 

献，每个人应捍卫国家 

联邦宪法，在权力被侵 

犯时应挺身而出。 

此外，吉隆坡广东义 

山主席李振光则提到， 

无论任何情况下，他们 

都坚持吉隆坡广东义山 

土地寸土不能少，也不 

能放弃任何土地。 
“理事会计划将吉隆 

坡广东义山申请成为世 

界文化遗产，并打造成 
古迹公园。” 

“我们也希望联邦直 

辖区的华裔国会议员， 

协助推动联邦直辖区效 

仿雪州政府，成立非穆 

斯林宗教理事会协助吉 
隆坡区华人义山、庙宇 

及盂兰胜会等组织，以 

便相关单位可更健全发 
展。”（TKM ) 

•吉隆坡广东义山第24届启建七昼夜梁皇阴阳 

两利大法会，善信们都可前来膜拜。: 
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SUMMARIES
•吉隆坡广东义山理事会及嘉宾一同主持上供及点灯仪式。左起为罗添
财、彭恙峰、郑金德、陈国伟、李振光、方责伦、黄福威、刘庆松、林书德及李新才。
 陳國偉：財部同意用舊路線 廣東義山徵地風波解決
 (吉隆坡12日讯）民
主行动党蕉赖国会议员陈国伟披露，大马大道局在一个月前擅自修改斯迪亚旺沙一班底谷大道（前称大使淡江第三阶段延
伸大道）路线，需征用吉隆坡广东义山的部分地段，导致一些古老墓地受到影响，
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許來賢：雪屬藍眼票倉 

15區部料挺阿茲敏 

•许来贤（左六） 

顾奖给女学生组5公 

里优胜者。左五是 

大会主席陈国光。丨 

(沙亚南12日讯）人民公正党八打 

灵再也南区区部主席兼雪州行政议员许 

来贤深信，基于公正党署理主席兼经济 

事务部长拿督斯里阿兹敏的实力皆在雪 

州，预计雪州22个区部中，会有15个 

区部在本届党选中给力支持阿兹敏捍卫 

原职。 

他今早为雪隆草根爱护华教联合会主 

办的"护根行"慈善义跑主持颁奖礼后 

受询时形容，雪州与沙巴是公正党的主 

妻大票仓。 

面对原任副主席拉菲兹组成来势汹汹 

的竞选团队的挑战，他不讳言，阿兹敏 

捍卫原职战情属五五波，但他有信心前 

雪州大臣阿兹敏可能获雪州党员支持。 

针对他在党选的动向时，他回应说， 

他会继续捍卫区部主席职。 

他表明，虽然国会选区在选区重划后 

已易名，但基于社团注册局未批准公正 

党呈上的新区部名单，因此，本届党选 

各区部仍会沿用旧国会选区的名称。 

他提及，雪州公正党今日进行提名环 

节，随著公正党执政中央，党员人数从 

50万增加至80多万。此举意味著国人 

认同了公正党的斗争。 

"根据党章，入党未满一年的党员不 

可竞选党职，但只要获党主席的祝福 

便可竞选区部职位，包括主席、署理主 

席、副主席、15名执委、妇女组与青 

年团职位。”（TKM ) 
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SUMMARIES
許來賢：雪屬藍眼票倉
15區部料挺阿茲敏•许来贤（左六）顾奖给女学生组5公里优胜者。左五是大会主席陈国光。丨(沙亚南12日讯）人民公正
党八打灵再也南区区部主席兼雪州行政议员许来贤深信，基于公正党署理主席兼经济事务部长拿督斯里阿兹敏的实力皆在
雪州，预计雪州22个区部中，会有15个区部在本届党选中给力支持阿兹敏捍卫原职。他今早为雪隆草根爱护华教联合会
主办的"护根行"慈善义跑主持颁奖礼后受询时形容，雪
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无拉港州席“天兵对草根”风波 

火箭中央5 乂遴选丨契选人 
(沙登12日讯）雪兰莪州无 

拉港州席补选所引发的民主行动 

党"天兵对草根"风波，周五晚 

可望划下句点。党中央5人遴选 

小组将在4名准候选人当中，钦 

点1人出征。 

而整个争论中一锤定音的关 

键，将在于党元老林吉祥手中一 

曲| 

目前，在4名人选之中，沙 

登社青团团长王诗棋的出线率最 

受看好，至于早前被指会为火箭 

披战袍陈韵传，则因为基层反 

弹，而征途波折重重。 

《透视大马》于周五下午询 

问行动党沙登社青团团长王诗棋 

后了解到，4名入围的准候选 

人，分别是梳邦再也市议员王诗 

棋、前电视新闻主播陈韵传，以 

及两位加影市议员丘飲激与迪亚 

嘉° 

至于早前盛传的一些基层 

热门人选，包括安邦市议员丁杰 

隆，还有沙登国会联委会主席李 

景宏等人，据悉不在准候选人名 

单之列。 

该党沙登社青团匿名领袖今 

午向《透视大马》透露，党中央 

5人遴选小组，据闻今晚将召开 

会议，决定该党无拉港候选人的 

宝座，鹿死谁手。 

“由党元老林吉祥为首的 

遴选小组，还有成员秘书长林冠 

英、主席陈国伟、署理主席哥宾 

星和副主席古拉，今晚将开会决 

定无拉港候选人，而王诗棋出线 

的机会，相fg比较局。” 

林吉祥手中一票成关键这位 

沙登社青团领袖分析：“5人小 

组之中，党主席陈国伟会比较倾 

向基层，所以元老林吉祥就是关 

键。如果陈国伟能说服林吉祥， 

那么可能王诗棋就会出线。无拉 

港选区就在陈国伟的蕉赖选区相 

邻而已，相信他会选择一位比较 

有实力、帮得上忙的候选人。” 

他透露，5人中除了倾向选 

择陈韵传的当权派领袖林冠英之 

外，另两位哥宾星及古拉，都倾 

向遵循最高层的意愿，所以一般 

上而言，若林吉祥做出了选择， 

哥宾星和古拉相信都会跟从。 

在509大选中，黄田志以4 

万1768票当选，多数票达3万 

5538张。马华候选人林振华得 

票仅有5874张，比伊斯兰党候 

选人加沙里依布拉欣的6230 

票，还少了 356票。# 
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SUMMARIES
无拉港州席“天兵对草根”风波 火箭中央5
乂遴选丨契选人(沙登12日讯）雪兰莪州无拉港州席补选所引发的民主行动党"天兵对草根"风波，周五晚可望划下句点。党
中央5人遴选小组将在4名准候选人当中，钦点1人出征。而整个争论中一锤定音的关键，将在于党元老林吉祥手中一曲|目
前，在4名人选之中，沙登社青团团长王诗棋的出线率最受看好，至于早前被指会为火箭披战袍陈韵传，则因为基层反弹
，而征途波折重重。《透视大马
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